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Denne profetiske boka har bare blitt forstått 
fullt ut nå! Boka av Sakarias inneholder 

profetier om to av Guds endetidskirker. En 
kirke gjør Guds Arbeid. Det er til og med 

profetert at den vil bygge et majestetisk hus 
til Gud, som nå er fullført, så enhver kan 
se det. Det er et symbol på oppfylt profeti, 
noe som beviser at Guds mesterlige plan 

alltid seirer. Det kongelige huset er også et 
symbol på et endeløst håp. Guds regjering 

styrer det huset og er i ferd med å styre hele 
menneskeheten og bringe oss evig glede. Den 
andre kirken, som er laodikeisk, mislykkes 

i oppdraget med å gjøre Guds Arbeid. 
Nøkkelen til å forstå disse kirkene er en 

flyvende skriftrull. Den viser oss hva Gud 
gjør i dag og hva det hele leder til.
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Kapittel 1 
Krise i Guds Kirke

Det sentrale temaet i profetien av Sakarias er Guds 
tempel. Godta dette temaet og det vil gjøre det mye let-
tere å forstå denne boka. For å forstå denne boka, må 

du også bli klar over at profetien i den er dobbelt. Den ble levert 
til Juda i oldtida på den tida da det andre templet ble oppført; 
men Guds budskap gjennom Sakarias kunne imidlertid ikke 
bli forstått før i vår tid—i dag!

Gud utarbeider den store mesterlige planen Sin. Den planen 
involverer både verden og Kirken. Når vi ser på hvordan Guds 
plan virker i våre dager, må vi innse at hendelsene som skjer 
inne i Guds tempel—Kirken—er viktigere for Gud enn hendel-
sene i verden. Guds hovedbekymring akkurat nå er Kirken 
Hans, folkene som kjemper og strever med å gjøre Guds Arbeid 
og med å komme inn i Familien Hans. Sakarias’ profeti handler 
om ødeleggelsen av Israel, men bokas profetier har mer å gjøre 
med bygging av karakter enn med ødeleggelse. Denne profetien 
åpenbarer at noen av Guds folk, i denne endetiden, mislykkes 
med å bygge den karakteren som Gud ønsker at de skal bygge! 
Bygger vi guddommelig karakter i livet vårt? Sakarias rommer 
et avgjørende budskap for alle i Guds sanne Kirke i dag.

VÆ R  I K K E  L I K  D E R E S  F E D R E

Ifølge Soncino, kommer Sakarias på scenen bare to måneder 
etter Haggai. «I den åttende måneden i Darius’ annet år kom 
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Herrens ord til Sakarias, sønn av Berekias, sønn av Iddo, og det 
lød så: Stor var Herrens vrede mot deres fedre» (Sakarias 1:1- 2). 
Gud er veldig misfornøyd med oss når vi er ulydige mot Ham. 
«Og du skal si til dem: Så sier Herren, hærskarenes Gud: Vend 
om til meg, sier Herren, hærskarenes Gud, så vil jeg vende om 
til dere, sier Herren, hærskarenes Gud» (vers 3). Flere overset-
telser, inkludert Revised Standard Vision, sier at ordet vend 
i virkeligheten er vend tilbake. Vend tilbake til meg! sier Gud. 
Dette er adressert til folk som har vært med Gud og deretter 
vendt seg bort. Det snakker til laodikeerne i endetiden.

«Vær ikke lik deres fedre, som de tidligere profeter for-
mante med disse ord: Så sier Herren, hærskarenes Gud: Vend 
om fra deres onde veier og deres onde gjerninger!—Men de 
hørte ikke og aktet ikke på meg, sier Herren» (vers 4). Gud 
snakket og snakker til dem. Men hvordan? Gjennom men-
neske-budbæreren Sin i dag.

De tidligere profetene ropte dette ut til Israel i oldtida, og 
de roper ut det samme budskapet til laodikeerne i dag. Det er 
helt klart hva Gud forventer av folket Sitt. Gud ønsker at vi 
vender oss til Ham. Hvis vi vender oss til Ham, vil Han vende 
seg til oss. Det er hvordan det virker. Hvis vi ikke vender oss, 
vil Han ikke vende seg! Gud plederer med oss om ikke å bli lik 
fedrene våre—oldtidas Israel. Disse folkene hørte ikke Gud. 
De reagerte ikke på Guds kall for omvendelse. De nektet å 
vende seg til Ham, så Gud måtte straffe dem hardt. Det er ikke 
hva Gud ønsker seg for oss. 

Likevel ser vi i dag et omfattende opprør i Kirken. Gud er 
veldig misfornøyd med den laodikeiske Kirken i dag på grunn 
av den vendingen den har tatt.

G U D S  O R D  F O R B L I R  F O R  A L LT I D

Deretter stiller Sakarias et inntrengende spørsmål: «Deres fedre, 
hvor er de? Og profetene, kan de leve til evig tid?» (vers 5). Hvorfor 
inspirerte Gud Sakarias til å spørre om dette? En, to eller tre pro-
feter døde; men folkene som hørte budskapet deres var fortsatt i 
live. Gud ville at folkene skulle tenke grundig over hva de hadde 
vært vitne til. Lever profeter evig? Nei, det gjør de ikke.

Sakarias 1:5 viser at Gud plasserer et større ansvar på 
disse folkene som LEVER PÅ SAMME TIDA som profeten eller 
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apostelen. Gud sender profetene Sine på scenen; de leverer det 
Gudsinspirerte budskapet sitt, deretter dør de som alle andre. 
Så det hadde vært best for oss å legge nøye merke til det når vi 
hører en av Guds profeter eller apostler snakker til oss.

I denne endetiden må vi også anerkjenne dette faktumet. 
Herbert W. Armstrong var Guds utvalgte apostel og et forbilde 
på Guds endetids-Elias (Matteus 17:11). Han leverte Guds bud-
skap, som du kan bevise i din egen Bibel, og nå er han død. 
Han levde ikke for alltid—og det opprørte faktisk mange men-
nesker! Se hva som skjedde med Kirken da Han døde. Til og 
med kommentatorene sier at dette verset snakker om en nær 
fortid. Vi vet at det er sant.

Apostler dør—det er naturen til et fysisk liv. Så hvorfor 
skulle tingene bli så radikalt forskjellige etter at herr 
Armstrong døde? Hvorfor ble Guds Kirke simpelthen åndelig 
gal etter at han ble borte? Det er tydelig at folkene hadde noen 
svakheter som de ikke ordnet opp med. Dette verset impliserer 
at de så til et menneske. Sakarias vil at vi stiller oss selv dette 
spørsmålet, og å innse at tida er kort. Mennesker lever ikke 
lenge. Vi trenger å dra fordel av den korte tida vi har blitt gitt.

Profeter lever ikke for alltid, og det gjør heller ikke apostler. 
Men gjør det budskapet dødt og maktesløst? Gud ønsker at 
vi skal få et visst perspektiv her. Selv om en profet eller en 
apostel ikke lever for alltid, er det noe som lever for alltid. 

«Men mine ord og mine råd, som jeg bød mine tjenere profe-
tene å forkynne, har ikke de nådd deres fedre? …» (Sakarias 1:6). 
Profeter eller apostler lever ikke for alltid; imidlertid lever 
Guds budskap eller ord for alltid. Når en av Guds ledere 
leverer et budskap, må vi lære å sette fokuset vårt på det rette 
stedet. Vi skulle ikke se til mennesker som dør, hvis ånde bare 
er som dyrets—de slutter å puste og de er borte. Vi må se til 
Guds Ord som varer for alltid. Det er hvor vi må fokusere.

Folk flest begår den alvorlige feilen å ikke fokusere på Guds 
ord. Det er problemet i den laodikeiske Kirken i dag. Herbert 
W. Armstrong er død og borte. Mange tror at de orda som han 
talte og skrev, skulle ha dødd med ham. Men de er Guds ord!

«Så måtte de vende om og si: Som Herren, hærskarenes 
Gud har i sinne å gjøre med oss etter våre veier og gjer-
ninger, slik har han gjort med oss!» (vers 6). Gud staffet fol-
kene i oldtidas Israel for å ha det gale fokuset. Gud behandlet 
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disse menneskene i henhold til handlingene deres. Gud vil 
behandle oss på den samme måten i dag.

G U D S  G L O B A L E  A R B E I D

Visjonen som er nedtegnet i de neste få versene er forvir-
rende for de fleste, men betydninga kan lett bli forstått. «På 
den tjuefjerde dagen i den ellevte måneden, det er måneden 
sebat, i Darius’ annet år, kom Herrens ord til Sakarias, sønn 
av Berekias, sønn av Iddo, og det lød så: Jeg hadde et syn om 
natten: Jeg så en mann som red på en rød hest. Han stanset 
blant myrtetrærne i dalbunnen. Bak ham var det røde, blakke 
og hvite hester. Da sa jeg: Hva er dette, herre? Og engelen som 
talte med meg, sa til meg: Jeg vil la deg se hva dette er. Da 
tok mannen som hadde stanset blant myrtetrærne, til orde og 
sa: Dette er de som Herren har sendt ut for å fare omkring 
på jorden. Og de svarte Herrens engel, som stod blant myrte-
trærne, og sa: Vi har dratt omkring på jorden og sett at hele 
jorden er rolig og stille» (versene 7-11). Sakarias visste ikke 
hva denne visjonen betydde. Han var på en måte litt skremt av 
disse symbolene. Englene profeterte imidlertid, at disse sym-
bolene er lett å forstå når Gud åpenbarer dem til oss. La oss 
vandre i tro og være bestemte på at vi kan forstå!

Engelen viste ham at mannen eller englevesenene som red 
på hester, representerte Guds agenter på Jorda.

Vi må forstå at Gud og Kristus leder Arbeidet sitt på 
Jorda gjennom englevesener. Disse englevesenene vandrer 
omkring på Jorda og rapporterer tilbake til Gud. Gud bruker 
disse vesenene for å være sikker på at planen Hans blir utført 
over hele Jorda, fordi Guds Arbeid er et globalt Arbeid. Guds 
agenter vandrer «omkring» på HELE Jorda.

E N D E T I D S K R I S E  I  G U D S  K I R K E

Studer versene 12 til 16. De viser at Israel (i dag De forente 
stater og Storbritannia) er inne i en stor krise.

Legg merke til hva Gud sier i vers 17. «Rop igjen og si: 
Så sier Herren, hærskarenes Gud: Enda en gang skal mine 
byer flyte over av det som godt er. Herren skal enda en gang 
trøste Sion og enda en gang utvelge Jerusalem.» Husk at Sion 
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i profetiene er et forbilde på Guds Kirke (Hebreerne 12:22-23). 
På den samme tida som Israels kriser, har Gud bestemt seg for 
ikke enda å velge eller trøste Sion. Med andre ord, Kirken er 
også i ferd med å gå inn i den Store Trengselen sammen med 
Israels nasjoner. Dette verset viser at Kirken vil trenge å bli 
trøstet. Gud har ennå ikke trøstet dem.

«Jeg løftet mine øyne og fikk se fire horn. Da spurte jeg 
engelen som talte med meg: Hva er dette? Og han sa til meg: 
dette er de horn som har spredt Juda, Israel og Jerusalem. Så 
lot Herren meg se fire smeder. Da spurte jeg: Hva kommer 
disse her for? Han svarte: Hornene har spredt Juda, slik at 
ingen vågde å løfte hodet. Og nå er disse kommet for å forferde 
dem og slå av hornene på de hedningefolkene som løftet horn 
mot Juda land for å spre folket» (Sakarias 2:1-4). De fire hor-
nene representerer Guds kraft. Gud bruker denne krafta til å 
sette planene Sine ut i live. Gud har kraft til å trøste Sion, men 
Han avviser å gjøre det. Hvorfor?

«Hør! Hør! Fly bort fra Nordens land, sier Herren. For 
jeg har spredt dere for himmelens fire vinder, sier Herren» 
(Sakarias 2:10). Gud sender et budskap til Jerusalem (eller 
Israel) om å flykte fra Nordens land. «Nordens land» viser til 
Tyskland og Den europeiske unionen. Gud forteller folk at det 
hadde vært best for dem å flykte—den skrekkelige Nordens 
konge kommer!

Hvem er dette rettet til? Han sier: «Jeg har spredt dere.» I 
Trengselen vil fysiske og åndelige Israel—det er, de som ikke 
blir beskyttet på et sted i sikkerhet—vil bli spredt! På grunn 
av syndene deres, vil Gud personlig gjøre dette! Det skulle slå 
folk med frykt.

Gud gjør advarselen enda sterkere i det neste verset: «Hør! 
Sion, berg deg unna, du som bor hos Babels datter!» (vers 11).

Her bor Sion, Guds egen laodikeiske Kirke, hos Babels 
datter!

Gud sier til Sion at de selv må berge seg unna dette samme 
politiske konglomeratet. Gud planlegger ikke å redde dem. 
Hvorfor? Fordi de «bor» hos Babylons datter»—åndelig.

Gud lover et sted i sikkerhet t i l  f i ladel f ierne 
(Åpenbaringen 3:10; 12:14). Så dette budskapet må være rettet 
mot Guds laodikeiske Kirke. Hvordan bor den laodikeiske 
Kirken hos Babylons datter? Ved doktrinene den lærer bort. 
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The Worldwide Church of God (wcg) lærer nå om et evange-
lium som vektlegger personen til Jesus Kristus, i stedet for det 
budskapet som Han brakte. I alt vesentlig lærer wcg doktri-
nene til Babylon.

Det problemet plager også disse kirkene som har forlatt 
wcg, med unntagelse av Philadelphia Church of God. De har 
blitt laodikeiske, eller lunkne. (Be om den gratis boka vår 
Malakias’ Budskap til Guds Kirke i dag, som bevis.)

Hvordan føler Gud om disse laodikeiske forandringene? 
Han advarer om at hvis du hvis du roter deg bort i Babylon, da 
må du redde deg selv! Det kommer en stor verdenskrise. Den 
europeiske unionen (eller som Gud kaller det: Babylon) vil 
volde umåtelig ødeleggelse i denne verden. Gud planlegger å 
redde Philadelphia Kirken Sin fra denne Trengselen. Men Gud 
sier til laodikeerne: du berger deg selv fra det som kommer! 
Laodikeerne tror ikke lenger på et sted med beskyttelse, så 
Gud avviser å beskytte dem. Den store tragedien er at laodi-
keerne ikke vil være i stand til å redde eller beskytte seg selv.

Hvis laodikeerne ikke stoler på Gud, da vil Han, når 
Trengselen kommer, forlate dem uten noen beskyttelse. Det er 
hva Han sier. 

Dette er en sterk irettesettelse som laodikeerne trenger å 
høre i dag! Vi har snakket om et sted i sikkerhet i årtider, og 
likevel er det så mange av Guds folk i dag som forkaster det. 
Det endrer ikke Bibelens sannhet! 

Gud vil lære oss å skjelve overfor hvert av orda Hans—på 
en eller annen måte—ellers kan vi ikke arve Riket Hans.

G U D S  ØY E S T E N

Selv om Gud gir denne skarpe irettesettelsen, må vi aldri 
glemme hvorfor. Er det fordi Han hater laodikeerne? Nei—
det er fordi de er sønnene Hans! Hans kjærlighet for dem er 
bunnløs—og Han gjør alt Han kan for å bringe dem tilbake! 
«For så sier Herren, hærskarenes Gud: For sin æres skyld har 
han sendt meg til hedningefolkene som plyndret dere. For den 
som rører ved dere, rører ved hans øyesten» (Sakarias 2:12).

Elsker ikke Gud laodikeerne? De er Hans øyesten! 
Bokstavelig talt betyr dette den åpninga som lyset kommer inn 
i øyet. Denne folkegruppa er så veldig viktig for Gud.
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«For se, jeg løfter min hånd mot dem. De skal bli til et rov for 
dem som nå treller for dem. Og dere skal kjenne at Herren, hær-
skarenes Gud, har sendt meg» (vers 13). Dette er profeten som 
snakker. Profetisk talt viser dette til et forbilde på Sakarias i den 
laodikeiske æraen. Disse menneskene som nekter å akseptere 
Guds ord, vil kjenne at Gud sendte en mann i denne endetiden. 
Dette er et løfte: Gud sier til denne mannen: Du leverer dette bud-
skapet, og Jeg garanterer at tida vil komme da de vil kjenne at det er 
et budskap fra Meg. Det er bare et spørsmål om når. (Det blir full-
stendig forklart i det gratis heftet mitt Hvem er «Profeten»?)

Rotherham Version oversetter vers 13: «Dette sier Herren, 
hærskarenes Gud: For sin egen ære har han sendt meg til 
nasjoner som ødelegger dere, og dere skal kjenne at Herren, 
hærskarenes Gud har sendt meg.» Gud sendte denne 
mannen—for Sin egen ære! Jerusalem Bibelen sier: Herren sier 
dette: ‘Han hvis ære har sendt meg hit, med hensyn til nasjo-
nene som ødelegger dere’». Septuagint sier: «Den Allmektige 
har sendt meg til dere.»

Folk kan resonnere rundt dette i dag, men før eller senere 
vil sannheten komme fram, og hele menneskeheten vil kjenne 
hva Gud gjorde. De vil måtte innrømme at det var Gud som 
sendte dette budskapet.

Sakarias 1 snakker om disse engleagentene. Sakarias 2 
snakker i virkeligheten om profeten som blir sendt av Gud.

B O  H O S  D E G

Selv om Gud slynger laodikeerne ut i Trengselen, gjør Han det 
for deres eget beste. «Fryd deg høylig og gled deg, du Sions 
datter! For se, jeg kommer og vil bo hos deg, sier Herren. Og 
mange hedningefolk skal gi seg til Herren på den dagen og 
bli mitt folk. Jeg vil bo hos deg, og du skal kjenne at Herren, 
hærskarenes Gud, har sendt meg til deg» (Sakarias 2:14-15). 
Du kan si at dette er et dystert budskap. Først av alt: Gud gir 
et annet gigantisk løfte med håp: Han sier at mange nasjoner 
veldig snart, vil slå seg sammen med Gud! Ikke noen få nasjoner, 
men mange nasjoner!

Og hvordan vil Gud besvare dette? Ved å bo rett der hos 
dem! Når nasjoner omvender seg, vil Gud bo hos dem. Hele 
verden har en vidunderlig framtid å se fram til! For et håp!
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Selv laodikeerne har fortsatt denne vidunderlige mulig-
heten. Hvis de bare ville vende seg bort fra syndene sine og 
vende tilbake til Gud, ville Han bo inni dem i dag. 

På slutten av vers 15 har du igjen denne uttalelsen fra pro-
feten, at folk i denne endetiden vil komme til å vite at Gud 
sendte en mann for å advare dem. Når tida kommer at de 
omvender seg, vil Sakarias fortelle dem, og Gud vil vise dem, 
akkurat hvem de er.

Herr Armstrong forsto ikke så veldig mye av bøkene om 
Haggai og Sakarias—fordi han ikke trengte det. Gud åpen-
barte det simpelthen ikke til ham. Men i dag, trenger vi å 
forstå dette, fordi det er spesielt for denne siste æraen av 
Guds Kirke. Det er bare en liten tid igjen til å forstå det! Og 
Gud forteller oss: Se—Jeg sendte det! All denne forståelsen og 
åpenbaringa kom fra MeG!

Han snakker om en mann her, men vi må se hvordan Gud 
står bak det. Det samme var sant om herr Armstrong, som 
var et forbilde på en Serubabel i endetiden. Som Sakarias også 
skrev: «Serubabels hender har grunnlagt dette huset, og hans 
hender skal fullføre det. Og du skal kjenne at Herren, hærska-
renes Gud, har sendt meg til dere» (Sakarias 4:9). Folk vil vite at 
det var Gud som sendte den mannen! Gud bruker mennesker—
men fokuset må forbli på den store Gud som foretok sendinga!

A LT  K J Ø D

«Herren skal ta Juda til eie som sin arvedel på den hellige 
jordgrunnen. Han skal enda en gang utvelge Jerusalem» 
(Sakarias 2:16). Legg merke til det! To ganger i dette stykket 
(her og i Sakarias 1:17), minner Gud oss om at Han enda en 
gang vil utvelge Jerusalem! Som vi vil se i kapittel 4, er dette 
det storslåtte håpet som laodikeerne trenger å gjenvinne. 
Uansett hvilke prøvelser og utfordringer som ligger framfor 
oss, vil vi være i stand til å holde ut hvis vi aldri slipper 
fokuset på visjonen om at Gud velger Jerusalem.

«Vær stille, alt kjød, for Herrens åsyn! For han har reist 
seg og er gått ut av sin hellige bolig» (Sakarias 2:17). Når 
Trengselen begynner, skulle hele verden fatte stort håp. Jesus 
Kristus vil snart gripe inn og redde menneskeheten! Alt kjød 
vil bli styrt av Gud—hver eneste person på Jorda!



Kapittel 2 
Serubabel og Josva

Det er en viktig nøkkel til å forstå kapitlene 3 og 4 i 
Sakarias. «For se, den steinen jeg har lagt foran Josva—
på den ene steinen er sju øyne … Med glede ser de bly-

loddet i Serubabels hånd, disse sju Herrens øyne som farer 
omkring over hele jorden» (Sakarias 3:9; 4:10).

De «sju øyne» viser til sju Kirkeæraer. «Og hemmeligheten 
med de sju stjerner som du så i min høyre hånd, og de sju 
gull-lysestaker: De sju stjerner er engler for de sju menigheter, 
og de sju lysestaker er sju menigheter» (Åpenbaringen 1:20). 
De sju lysestakene (eller lampene)er også sju Kirkeæraer (se 
Åpenbaringen 2 og 3).

«Og han sa til meg: Hva ser du? Jeg svarte: Jeg ser en lyse-
stake som er helt igjennom av gull. På toppen har den et 
oljekar, og den har sju lamper med sju rør til hver av lam-
pene som er på den» (Sakarias 4:2). Ordet «lysestake» burde 
heller ha blitt oversatt til «lampestativ» (se Anchor Bible 
Commentary). Lampestativet har sju lamper, som igjen repre-
senterer de sju Kirkeæraene i Åpenbaringen 2 og 3. 

Lamper gir lys. Øyne blir brukt til å se med. Disse sju 
Kirkeæraene blir gitt åndelig lys og åndelig syn av Gud. De ser 
og forstår Guds plan og verdensbegivenheter, fordi de blir ledet 
av Guds Hellige Ånd (Sakarias 4:6). Det er ingen annen gruppe 
som har blitt gitt denne forståelsen av Gud—bare Guds utvalgte.

Folk i denne verden er i den svarteste slags natt fordi de 
ikke har Guds lampe. De kan ikke se hvordan de kan løse 
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de mange skremmende problemene sine. De kunne ha visst, 
men de avviser det lyset som Gud alltid har prøvd å gi dem, 
gjennom budskapet Sitt.

De sju øynene er listet opp i Josva-seksjonen (Sakarias 3:9) 
og i Serubabel-seksjonen (Sakarias 4:10). De sju lampene 
(eller sju øyne) blir også nevnt i Sakarias 4:2. Gud vekt-
legger temaet med Kirkeæraer fordi både Josva og Serubabel 
er i denne endetidsprofetien. Det er bare en annen indikasjon 
på at dette er en profeti for nåtida. De sju æraene begynte ved 
Kristus’ første komme og slutter ved Hans andre komme. Gud 
vil at vi skal tenke uttrykt i Kirkeæraer. Dette er avgjørende 
for å forstå Sakarias 3 og 4. Da er det lett å forstå kapitlene.

«På den ene steinen er sju øyne.» Den Steinen er Jesus 
Kristus, Klippen. Det er en Stein som styrte alle æraene i Guds 
Kirke. Men likevel vendte fem av sju seg bort fra Gud. Bare les 
historien i Åpenbaringen 2 og 3. Det er en skremmende statis-
tikk! Forholdet er overveldende. Enhver som tenker at vi ikke 
har potensialet til å gjøre feil og å falle fra, trenger å se på hva 
som skjedde med Guds folk oppgjennom tidene!

Etter Serubabels død kom Josva-arbeidet, som vendte 
seg bort fra Serubabel-arbeidet (akkurat slik det skjedde i 
Åpenbaringen 3).

Sakarias 3 snakker om en Josva som hadde autoritet. En 
nåtidas Josva styrer også en æra. Så når Gud snakker om Josva og 
Serubabel (i sammenheng med Kirkeæraer), er det to æraer og to 
ledere som blir drøftet. Derfor må de begge ha ledet en Kirkeæra i 
nyere tid. Denne onde Josva blir først presentert i Sakarias 3; men 
han var imidlertid Serubabels assistent (Haggai 1:1). Serubabel 
var en leder før Josva, så la oss begynne med Serubabel.

«H E N D E N E  T I L  S E RU B A B E L»

Når Bibelen refererer til at Kristus foretar bygginga, blir 
det vanligvis uttrykt som «ikke er g jort med hender» 
(2 Korinterne 5:1), eller at noe ble utført «ikke av menneske-
hender» (Daniel 2:45), eller «det telt som er større og mer full-
komment, som ikke er gjort med hender» (Hebreerne 9:11).

«Serubabels hender har grunnlagt dette huset, og hans 
hender skal fullføre det …» (Sakarias 4:9). Det snakker tydelig 
om et praktisk håndgrep. 
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Dette verset nevner hender to ganger, noe som angir tydelig 
en begynning og en avslutning på et prosjekt. Anchor Bible 
Commentary sier at hender er bokstavelig, og uttrykker delta-
gelse i tempelbygginga (boka av Sakarias). Det betyr at det ble 
bygd gjennom et menneske med «hender,» ikke bygd «uten 
hender»—som når Kristus gjør det direkte.

Herr Armstrong begynte og avsluttet en æra som «satte alt 
i rette stand.» Han begynte den og avsluttet den før han døde, 
med krafta til den Hellige Ånd (Sakarias 4:6). Hendene hans 
grunnla det og hendene hans fullførte huset—Filadelfiaæraen.

Herr Armstrong skrev et brev til Kirken 19de mars, 1981. 
Det sier, delvis: «Serubabel bygde det andre templet som Jesus 
kom til den første gangen. Johannes Døperen forberedte veien 
for det første komme. Men hvem var det som skulle bygge det 
åndelige templet som Kristus snart vil komme til den andre 
gangen? Hvem skulle forberede veien før Hans andre komme?

«Husk, Gud gjør ting i doble stadier. Slik Serubabel bygde 
det første templet av materielle steiner, tre og andre mate-
rialer, var han forløper eller forbilde på en som Kristus ville 
reise opp eller bygge det åndelige templet gjennom—Kirken 
Hans i vår tid, før Herrens Dag og Kristus’ andre komme. Slik 
Johannes Døperen forberedte veien i den fysiske ødemarka 
ved Jordanelva for det første komme til mennesket Jesus (både 
menneske og Gud), da Han kom til Sitt materielle tempel, og 
til Sitt fysiske folk av Juda, og annonserte at Guds Rike ville 
bli satt opp mer enn 1900 år senere, slik ville Gud bruke en 
menneskelig budbærer i den åndelige ødemarka i det 20de 
århundrets religiøse forvirring, til å være en stemme som 
ropte ut evangeliet om Guds Rike, om en åndelig Kristus, 
som kommer i suveren makt og herlighet til Sitt åndelige 
tempel, for virkelig å etablere det åndelige Guds Rike. 

«Brødre, har det blitt gjort av denne Kirken?
«Reiste Gud opp en enmanns ledelse for å bli brukt av Ham 

til å bygge dette åndelige templet, og til, etter 1900 år, å for-
kynne det sanne evangeliet om Guds Rike i hele verden—til og 
med gå til konger og ledere av nasjoner (Åpenbaringen 10:11)—
til å bringe Kirken tilbake til den troen som en gang hadde 
blitt overgitt? (Judas 3).

«Har dette skjedd i dine dager, og har Gud brakt deg 
inn i denne profetiske oppfyllelsen som en del av det?
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«Har noen andre gjort det?» (hans uthevelser).
Trodde herr Armstrong at en mann ville, og oppfylte denne 

profetien? Absolutt! Han snakker om «en,» «en menneskelig 
budbærer,» «en stemme,» «en enmanns ledelse»—og avslutter 
deretter med å si: «Har noen andre gjort det?»

Hvorfor er laodikeiske ledere i dag, uten behørig bibelsk 
støtte og bevis, så oppsatt på å forandre betydelige profetier 
som herr Armstrong lærte oss?

Herr Armstrong fortsatte: «Gud har aldri fjernet en mann 
som er kalt til en spesifikk ledelse eller oppgave eller oppdrag, 
før oppdraget hans er fullført.» Fullførte herr Armstrong 
oppdraget sitt? Fullførte han «dette huset,» «satte alt i rette 
stand» og «vendte hjertet til fedrene»? Det gjorde han for visst!

Vi skulle ikke være så raske til å si at vi ikke kan forstå 
Sakarias. Guds engel irettesatte profeten Sakarias for å ha 
denne innstillinga (Sakarias 4:4-5).

«D E T T E  H U S E T»

«Serubabels hender har grunnlagt dette huset, og hans hender 
skal fullføre det. Og du skal kjenne at Herren, hærskarenes 
Gud, har sendt meg til dere» (Sakarias 4:9). Enhver person på 
denne Jorda vil vite at det var Gud som sendte denne endetids-
typen av Sakarias—Herbert W. Armstrong! Nå eller i framtida 
vil menneskeheten lære at Gud sto bak denne mannen.

«Hus» er et veldig vanlig ord i Bibelen. I Englishman’s Hebrew 
and Chaldee Concordance, dekker skriftsteder der ordet “hus» blir 
brukt 13 sider. Ordet «tempel» i den samme boka dekker bare en 
fjerdedel av en side. «Tempel» blir ikke brukt her—og «tempel» 
er ikke på langt nær så vanlig i Bibelen som ordet «hus.»

Ordet «hus» kan bety en «indre del»—eller bare en del av 
noe større. Det er et navn som blir gitt til menneskekropper 
som er skrøpelige og forgjengelige (Job 4:19). Ordet blir brukt 
om «telt» (1 Mosebok 27:15; 33:17). Det blir brukt om «spin-
delvev-hus» (Job 8:14; se margen—kjv). Det blir brukt om 
rikdom, eiendom og alt som tilhører en familie. All bruk av 
ordet er veldig midlertidig (lik en Kirkeæra). Ordet tempel blir 
brukt på en mer permanent måte eller for å indikere en veldig 
lang tidsperiode. Ordet «tempel» gjelder for eksempel ofte for 
alle de sju Kirkeæraene. Det brukes også om evig liv.
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Temaet er «dette huset» og er i sammenhengen av de sju 
Kirkeæraene (Sakarias 3:7-8; 4:2; 10; Åpenbaringen 1:20). 
Hvis vi setter sammen alle skriftstedene, kunne det likeså 
godt bare bli kalt «denne æraen.» Og Serubabel fullførte den. 
Herr Armstrong la ikke bare fundamentet, som vi så ofte sier i 
dag—han bygde hele huset. Da han døde var Filadelfiaæraen 
fullført. Han «satte alt i rette stand» (Matteus 17:10-11). Ingen 
fundamentale doktriner trenger å bli tillagt det huset. Vi må 
vandre i herr Armstrongs fotspor, som er hva Joseph Tkach sr. 
SA at han ville gjøre. Laodikeerne har imidlertid revet ned 
huset som Serubabel bygde (Daniel 8:11-12). Nå må filadelfi-
erne i den laodikeiske æraen «reise opp ruinene» (Amos 9:11—
kjv). Vi må fullføre Elias-arbeidet.

Dr. Donald Ward, presidenten for Ambassador College på 
slutten av 1980åra, sa: «Kristus er den endelige oppfyllelsen 
av Serubabel.» Men det er å åndeliggjøre bort Guds sannhet. 
Kristus er den endelige oppfyllelsen av alt—hvis Han lever 
i oss (Filadelfierne 2:5). Det var likevel en mann som bygde 
Filadelfiaæraen til Guds Kirke. Herr Armstrong var et forbilde 
på Serubabel. Han trodde det og sa så selv, mange ganger!

Herrens ord er til Serubabel (Sakarias 4:6). Det gir ingen 
mening hvis Kristus snakker til Seg Selv. Kristus snakker 
til en mann som oppfylte den stillinga i denne endetiden. 
Sakarias 4:9 refererer heller ikke til at Kristus direkte fullfører 
huset, men til en mann—Serubabel—fullfører huset.

Det er ulogisk å si at Serubabel er Kristus. Er Elias Kristus? 
Hva med Johannes Døperen? Haggai? Sakarias? Malakias? 
Selvfølgelig ikke. Gud arbeider gjennom menn!

Gud feller de to siste æraene av Kirken Sin inn i de sju 
æraene i Sakarias, kapitlene 3 og 4. Disse kapitlene gir oss en 
oversikt. Da blir alt veldig klart.

S E RU B A B E L- I N N F ØY E L S E N

Historieflyten i Sakarias 3 og 4 handler om Josva og den 
laodikeiske æraen. Serubabel er ikke en aktiv del av denne 
historiegangen. Historieflyten ville bli mye bedre hvis du sløyfet 
innføyelsen som inkluderer versene 6, 7, 8, 9, og to tredjedeler 
av vers 10 i kapittel 4. En innføyelse er noe som er tilføyd senere 
av redaktører, etter at den opprinnelige historien ble skrevet.
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Critical International Commentary (og noen få andre) setter 
til og med denne innføyelsen i en annen seksjon av Sakarias.

Hvorfor en innføyelse? Det ble satt der etter at Josva-
historien ble nedtegnet av disse som kanoniserte Bibelen. 
Fjern den og du har Josva og den laodikeiske æraen like før og 
i Trengselen, som blir konkludert med Kristus’ tilbakekomst 
(Sakarias 3:8). Dette er tidsrammen.

Josva og «vennene [hans]» gjentar syndene fra 1970åra, 
da Guds Kirke ble forurenset av liberalisme inntil herr 
Armstrong satte den tilbake på rett spor igjen. De stolte for 
mye på sin egen kraft—ikke på krafta til Guds Hellige Ånd 
(Sakarias 4:6). Vers 6 er en del av Serubabel-innføyelsen. Gud 
sier at Serubabel (herr Armstrong) bygde huset ved Guds 
Hellige Ånd, men laodikeerne nektet å følge etter. De har 
et stort eksempel å følge, men de nekter. Gud betrakter dette 
som en avvisning av Hans autoritet og regjering!

Vers 9 sier at Serubabels hender også «skal fullføre det.» 
Den profetien ber om spørsmålet: Hva vil skje etter at han 
har fullført det? Når du ser på det i et tilbakeblikk, kan du 
se at det nesten antyder at noe negativt ville følge—noe som 
ganske visst skjedde. Enda så gammel som herr Armstrong 
var, tok han Guds Ånd og utrettet mer i disse sju siste åra av 
livet sitt, enn i de 50 åra som gikk forut for dem! Hvem som 
helst som så herr Armstrong i disse sju siste åra, ville sik-
kert ha måtte visst at han var gitt kraft av Guds Ånd på en 
betydelig måte. Han ville stolpre opp på scenen med hjelpere, 
knapt i stand til å gå, og deretter ville han begynne å snakke 
og ble transformert til en menneskelig dynamo! Han kom til 
live, med en fantastisk kraft! Er det noen som tviler på at det 
var Guds kraft i aksjon?

Herr Armstrong skrev Tidenes Mysterium i det siste året av 
livet sitt, og han sa: «Jeg følte at det ikke var jeg selv som skrev 
den.» For et mirakel! Han følte at Guds Hellige Ånd beveget 
og rørte ham, slik Gud alltid har ledet de store lederne Sine. 
Herr Armstrong forsto hvordan han kunne la Gud styre og 
lede ham. Han tok ikke en gang kredit for å skrive den boka! 
Åndevesener puttet disse tankene inn i sinnet hans! Se på hva 
Gud kan utføre gjennom Ånden Sin.

Sakarias sa at vi ville vite at denne mannen var sendt av 
Gud for å oppfylle en endetidsrolle av Serubabel. De utvalgte 
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vet det nå. Laodikeerne og andre skal lære den leksa i 
Trengselen. Resten vil lære den i Herrens Dag og hinsides.

Det er fordi denne mannen gjorde et stort arbeid for Gud—
det største arbeidet i denne endetiden. Ikke en gang et fjell 
kunne stoppe Guds Arbeid gjennom denne mannen! (vers 7). 

De fleste av Guds folk i denne endetiden, er imidlertid så 
åndelig blinde at de ikke en gang kan se et fjell! De vet ikke 
hvor Kristus og lampa Hans er. De har ikke Steinen; de ser 
ikke de sju æraene.

Josva sviktet å la Kristus styre seg med den Hellige Ånd. 
Han avviste Serubabels eksempel—det er hva kapitlene 3 og 4 
i Sakarias handler om.

Selv om herr Armstrong er død, har han etterlatt et full-
ført hus til oss. Men det åndelige huset ble ødelagt. Vår 
jobb har vært å reise opp ruinene. Herr Armstrong satte alt 
i rette stand (Matteus 17:10-11)—han fullførte huset og der-
etter døde han. Men han døde ikke før han hadde fullført 
huset. Hva betyr alt dette? Serubabel-innføyelsen gir den 
samme advarselen som Malakias ga: «Husk» hva Elias lærte 
(Malakias  3:16;  4:4-6). Vi må altså huske hva og hvordan 
Serubabel (typifisert av herr Armstrong) bygde.

Anchor Bible Commentary sier at Serubabel-innføyelsen 
«ikke er uvedkommende for å forstå det hele.» Med andre ord, 
Serubabel-innføyelsen er en helt atskilt tanke fra de omlig-
gende skriftstedene, men er nødvendig for å hjelpe oss til å 
forstå disse to kapitlene. Innføyelsen blir kalt en «iøyne-
fallende forstyrrelse.» Det betyr at det er en viktig grunn 
til at den forstyrrer: Når du inkluderer innføyelsen, kan du 
forstå hva det tar å fortsette å være en filadelfier etter at herr 
Armstrong døde. Du må følge hva Kristus etablerte gjennom 
Herbert W. Armstrong!

Herr Armstrong sa at folk i 1970åra ønsket han ut av veien; 
noen ønsket til og med at han skulle dø. Og da det skjedde, se 
på katastrofen det resulterte i.

Innføyelsen beskriver det samme problemet som blir 
drøftet i Åpenbaringen 3:7-21: forandringa fra en Filadelfia til 
en Laodikea innstilling.

Laodikeerne foraktet eksemplet som ble satt av Serubabel. 
De kunne ha blitt en enestående suksess, men de vendte seg 
bort fra denne historien. Det viser dem hvordan de må se 
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til Serubabel for å lykkes. «Fruktene» viser at han visste 
hvordan han skulle bygge åndelig! Flere viktige profetier 
forteller oss at frelsen vår har alt å gjøre med å følge instruk-
sjonene til Kristus gjennom herr Armstrong. Du vil se flere av 
disse profetiene etter som vi går videre.

Innføyelsen er der av en viktig grunn: å åpenbare Josvas 
synd og fortelle oss hvordan vi kan unngå den. Han fulgte ikke 
Serubabels eksempel. Det bringer oss til selve kjernen av hva en 
laodikeer er. De vendte seg bort fra det som Kristus etablerte 
gjennom Serubabel (herr Armstrong). Den laodikeiske synden 
dreier seg rundt dette opprøret! Innføyelsen ble lagt til av redak-
tører, inspirert av Kristus, som en advarsel til Kirken i dag!

Satans største angrep på Kirken i denne endetiden er 
innenfra. Den største prøven vår er å stå imot bedraget og forfø-
relsen hans. Josva mislykkes—Serubabel lykkes. Innføyelsen 
forteller oss hvordan og hvorfor. Husk at det er ikke mulig å 
føre «de utvalgte» vill (Matteus 24:24). Disse som er Guds 
«utvalgte» vil skjelne Satans bedrag i dag, ved å bruke Guds 
Hellige Ånd og adlyde ethvert av Guds ord (Sakarias 4:6). Bare 
ved å bruke Guds Ånd kan vi bli reddet fra forførelse. 

Serubabel-innføyelsen er en annen måte å indikere at denne 
profetien gjelder etter at herr Armstrong er død. Det er som om 
Gud gir oss den samme instruksjonen som Paulus ga til filip-
perne, da han var i fengsel og ikke lenger var i stand til å være 
sammen med dem. «Mine elskede, likesom dere alltid har vært 
lydige, så arbeid på deres frelse med frykt og beven—ikke bare 
som da jeg var hos dere, men enda mer nå som jeg er borte fra 
dere. For Gud er den som virker i dere både å ville og virke 
til hans gode behag» (Filipperne 2:12-13). «Det som dere også 
har lært og tatt imot og hørt og sett hos meg, gjør det! Og fre-
dens Gud skal være med dere» (Filipperne 4:9). Gud gir oss de 
samme instruksjonene i dag. Det som du «har lært og tatt 
imot og hørt og sett hos meg»—eller herr Armstrong—«gjør 
det!» Paulus ba dem om å bruke Guds Hellige Ånd—og «arbeid 
på deres frelse med frykt og beven.» «Frykt og beven» er hva 
prestene i Malakias 2:4-9 mangler. Så vi må ikke følge deres 
eksempel. Følg eksempelet til Paulus og herr Armstrong!

Herr Armstrong er død, men vi må huske hva vi lærte av 
ham og eksemplet hans, som var inspirert av Kristus. Vi må 
«huske» og «gjøre»!
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Det er den største feilen til Josva og «vennene [hans].» 
Herr Armstrongs «tradisjoner» har blitt skjøvet til side nå, slik 
de ble i 1970åra.

I de siste åra til herr Armstrong, kunne du til tider se en 
viss fiendtlighet og en forakt for ham og embetet hans og 
regjeringa hans. Vi trenger alle ustanselig å evaluere vår egen 
holdning overfor Guds regjering. Er den egenrådig—eller er 
den virkelig barnlig og ydmyk, og oppriktig ønsker å gjøre alt 
nøyaktig på Guds måte?

Igjen, Gud drøfter Kirkeæraer her (Sakarias 3:8; 4:2, 10). 
Tidsbakgrunnen her er like før Kristus vender tilbake. Temaet 
er Filadelfia og Laodikea æraene.

Serubabel hadde en «målesnor» eller «blylodd»—et måle-
instrument som blir brukt til å teste en hvilken som helst ver-
tikal struktur for avvik fra den rette linja. Dette symboliserer 
Serubabel som testet nøyaktigheten av sannhetene, eller avvik 
fra tidligere åpenbart sannhet. Hvis vi ikke tester sannheten 
vår veldig presist og grundig, kan vi lett avvike inn i en laodi-
keisk holdning. Hvis vi ikke ser til herr Armstrongs byggings-
metode, vil vi stå overfor katastrofer i framtida.

Vers 10 nevner øynene til Herren som farer omkring over 
hele Jorda. Det er en del av denne Serubabel-innføyelsen—og du 
kan for visst knytte det til Herr Armstrong som forkynte evan-
geliet i hele verden som et vitne til alle nasjoner (Matteus 24:14).

Da herr Armstrong målte og bygde, gjorda han det ikke 
etter sine egne ideer. Det var et blylodd i hånda hans med «disse 
sju»—de sju Kirkeæraene. Han hadde den store oversikten, og 
forsto virkelig disse sju æraene. Og husk, disse øynene er på 
Steinen. Herr Armstrong målte på den måten som han hadde 
blitt lært av Steinen, som grunnla Kirken og ledet alle disse kir-
kene gjennom tidene. Han ønsket alltid å bli styrt av Steinen.

Vi må ha den oversikten. Vi trenger å forstå Kristus’ ledelse 
over Kirken Sin gjennom hele Kirkehistorien. Vi trenger «bly-
loddet … disse sju Herrens øyne.»

Gud gir slik en fantastisk forståelse til Kirken Sin—Han 
gir oss en dyp åndelig visjon som Han ikke gir til noen 
andre. Vi har øynene til den Evige, som har sett det hele—
til og med tilbake gjennom den historien som utfoldet seg i 
disse sju æraene—og som farer omkring over hele Jorda—og 
universet for den del!
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Her er det majestetiske perspektivet herr Armstrong hadde, 
og det som vi trenger. Dette er hva vi har del i! Denne Kirken 
begynte ikke 7de desember, 1989. Den begynte ikke med herr 
Armstrong. Den begynte med Jesus Kristus!

For en strålende glød denne forståelsen gir i livene våre. Vi 
er verdens lys (Matteus 5:14).

«D E N  L I L L E  B E G Y N N E L S E S  DAG»

Den 9de oktober, 1933, gikk det første radioprogrammet i 
Filadelfiaæraen av Guds Kirke på lufta fra en 100-watt sta-
sjon i Eugene, Oregon. Bladet The Plain Truth, mimeografert 
for hand, begynte februar 1934, med 234 kopier. Ambassador 
College begynte i 1947, med fire studenter og åtte profes-
sorer. Det hele syntes å være så smått og ubetydelig. (På samme 
måten, begynte også arbeidet til pcg veldig smått.) Men fra 
dens lille begynnelse, vokste wcg seg til en stor og kraftfull 
verdensvid organisasjon.»

«For hvem har foraktet den lille begynnelses dag? …» 
(Sakarias 4:10). Er det noen som forakter «den lille begyn-
nelses dag» i dag? Anchor Bible Commentary bruker ordet hånt 
i stedet for foraktet. Denne kommentaren sier at hånt «indi-
kerer avvising.» Hva blir avvist i dag? wcg ledere har avvist 
det som Kristus bygde gjennom herr Armstrong. Noen av 
disse lederne har et holdningsproblem mot det som Kristus 
satte i rett stand, gjennom herr Armstrong, noe som betyr at 
de avviser Guds egen regjering. Det var ikke arbeidet til herr 
Armstrong—det var Arbeidet til Kristus. Disse spotterne 
feilet med å se Guds Ånd (vers 6) i det arbeidet som Kristus 
gjennomførte gjennom herr Armstrong. Det er Guds Ånd og 
Guds regjering de avviste!

Sakarias 4:6-10 viser at mange mennesker vil snuble over 
dette spørsmålet i endetiden. Denne innstillinga med «å for-
akte den lille begynnelses dag» har påvirket praktisk talt hver 
eneste prest i den laodikeiske Kirken! De kan bare ikke tro at 
Gud kunne arbeide gjennom Philadelphia Church of God. De 
fleste av de laodikeiske medlemmene føler det på samme måten.

Gud har forberedt en monumental test for alle folkene Sine 
i denne endetiden. Han har sett 95 prosent av folkene Sine har 
vendt seg bort fra Ham. Gud har reist opp et annet lite arbeid 
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(pcg) til å ta dets plass. Gud ønsker å se hvem som ikke vil for-
akte den lille begynnelses dag! Skjønt husk, det er bare en 
liten begynnelse. Dette Arbeidet er i ferd med å fylle hele Jorda!

Sakarias 4:9 sier at Serubabel «fullførte» hovedstadiet av 
Guds Arbeid i denne endetiden. Det er interessant at «den lille 
begynnelses dag» (vers 10), blir nevnt etter at Serubabel full-
førte arbeidet sitt.

Like etter at herr Armstrong døde, begynte wcg å vende 
seg bort fra Gud. Etter at jeg fikk sparken i desember i 1989, 
begynte pcg med 12 personer—en veldig liten begynnelse. 
Det er ikke noe stort problem for Guds utvalgte fordi de så 
blyloddet i Serubabels hånd, som var et tegn på at Gud målte 
Kirken. Dette betyr at de ikke så til herr Armstrong, men til 
Gud som ledet ham. På denne måten, er det veldig uvesentlig 
om det er en dag med enten små eller store ting. Guds trofaste 
levning ser Gud bak scenene.

Gud tester oss for å se om vi «forakter den lille begyn-
nelses dag»—eller vet hvordan å stole fullstendig på Gud. Gud 
ønsker å vite om vi er villig til å gi opp hva som helst, og hvem 
som helst—for Ham!

Herr Armstrong ble hardt testet av Gud. Han og Loma 
holdt Guds hellige dager alene i sju år. De opplevde 28 år 
med knugende fattigdom, og med få Kirkemedlemmer. De ble 
prøvd og testet. Gud ønsket å vite om de ikke ville forakte den 
lille begynnelses dag. Gud testet dem for å se om de ville se til 
Ham og ikke til mennesker eller ting!

Herr Armstrong sa så mange ganger at han og kona hans, 
Loma, var fattige finansielt, men rike åndelig. Det var en dag 
med små ting fysisk, da Filadelfia æraen begynte. Men Gud 
arbeidet mektig i livet deres. Herr Armstrong sa at han måtte 
lære å gi opp alt for Gud. Han lærte å ikke forakte den lille 
begynnelses dag. Det er en mektig lekse som vi alle må lære!

«Om noen kommer til meg, og ikke hater sin far og mor 
og hustru og sine barn og brødre og søstre, ja, også sitt eget 
liv, da kan han ikke være min disippel. Den som ikke bærer 
sitt kors og følger etter meg, kan ikke være min disippel» 
(Lukas 14:26- 27). Vi leser dette stykket for alle personer som 
søker dåp. Gud forteller deg helt i begynnelsen at du til og 
med kan måtte gi det ytterste ofret—ditt eget liv! Ingenting 
må stå mellom deg og Gud—absolutt ingenting!
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Du vil også bli testet på denne måten før du kan komme 
inn i Guds Familie. Gud må vite om du bare har tro på Ham, 
før vi kan bli betrodd enorm kraft. Han vil aldri ha et annet 
satanisk-likt opprør.

Laodikeerne mangler tro til å se og følge Kristus i en liten 
begynnelse! De er «rike og har overflod» (Åpenbaringen 3:17—
dnb 1930), og har mistet mye av troen og visjonen sin. 
Størrelsen på arbeidet deres er veldig viktig for dem. 
Personlige og kollektive inntekter har blitt for viktig for dem.

Hvis Kristus er i en liten begynnelse, vil den blomstre 
og bli et mektig arbeid! Filadelfierne holder fokuset sitt på 
Kristus—ikke på ting eller status.

Det er nødvendig for oss alle å granske oss selv på dette 
området. Hvor sterk er troen vår på de små begynnelsene? 
Vi må forsikre oss om at vi forblir skarpe og sterke i troen 
vår. Folk i 1970åra og 1980åra mistet troen sin. De begynte 
å mislike at noen mennesker kalte dem en sekt. De arbeidet 
hardt med å få colleget akkreditert, uten hensyn til prisen. De 
inngikk kompromiss på andre områder og tok Kirken inn i 
Babylon. Herr Armstrong stanset det i 1970åra! Hvorfor? Han 
ønsket ikke verdens godkjenning—men han visste at han 
hadde Guds godkjenning! Hva med oss? Ønsker vi denne ver-
dens godkjenning, eller ønsker vi Guds godkjenning?

Philadelphia Church of God er en liten kirke, men vi har 
fremdeles Guds styre. Og likevel er det folk der ute, laodike-
iske prester og medlemmer, som simpelthen ikke vil ta imot 
Guds ledelse, fra oss. De har et monumentalt regjeringspro-
blem. De bare avviser å underordne seg under Guds regjering.

Alle som kommer for å bli en del av pcg, vil bli testet 
på regjering. Lar vi Gud lede oss under hvilke som helst 
omstendigheter—uansett hva? Vi må lære å ikke ha forakt 
for Guds regjering. Vi må lære å elske den fordi det er 
Guds regjering! På denne tida blir Guds regjering på Jorda 
administrert av mennesker. Mennesker gjør feil. Men disse 
kan bli rettet opp. Vi må imidlertid aldri følge disse mennene 
med mindre de følger Kristus.

Vi må vokte holdningene våre. Vi kan fortsatt falle som 
offer for den laodikeiske forakten for Guds regjering. Vi må 
ikke la oss selv å komme inn i den holdninga at vi ikke liker 
regjeringa i Guds sanne Kirke. Noen blir hos større grupper 
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bare for å slippe regjering. Med andre ord, de ønsker ikke at 
Gud skal styre dem. Ønsker vi å slippe Guds regjering? Hvis vi 
gjør, da ønsker vi å bli kvitt Gud! Forstår vi dybden og alvoret 
av det laodikeiske problemet? Opprør mot regjering er hjertet 
og kjernen i det laodikeiske problemet.

Hele Serubabel-innføyelsen er et vidunderlig stykke! 
Det viser deg HVORDAN Å IKKE BLI LAODIKEISK. Det viser 
hvor det gikk galt med laodikeerne, hvor de gjorde den usle 
feilen sin. Gud satte det rett der så de kunne se. Han ønsker 
at de skal bli målt, og at de måler ting på rette måten, slik 
Serubabel gjorde det!

Gud har åpenbart den virkelige forståelsen av Serubabel-
innføyelsen etter at herr Armstrong døde. Herr Armstrong selv 
forsto ikke denne innføyelsen. Men han leste fra den ustanselig.

For en byggmester herr Armstrong var! Vi ser til ham for 
alt, etter hvert som vi reiser opp ruinene. Han visste virkelig 
hvordan han skulle bygge. Han er borte, men blyloddet er fort-
satt her! Vi kan fortsatt måle—og vi må! (Åpenbaringen 11:1).

«Og jeg vil gjøre rett til målesnor og rettferdighet til lodd. 
Hagl skal rive bort løgnens tilflukt, og gjemmestedet skal van-
nene skylle bort» (Jesaja 28:17). Dette er den riktige måten å 
bygge på, og det er en gal måte å bygge på. Den lovløse Josva 
gjorde den feiltagelsen å avvise det blyloddet. Vi må få det riktig!

«For hvem har foraktet den lille begynnelses dag?»—eller 
små begynnelser. Hvis vi har blyloddet og vi måler på den rette 
måten, vil vi aldri gjøre den feilen. Vi vil vite, enten vi har en 
liten organisasjon eller en stor en, at Gud er med oss.



Kapittel 3 
To Josva-er

I MALAkIAs’BudskAP fokuserte jeg på en ynkelig frem-
stilling av en endetids-Josva i Sakarias 3. Vi vet alle hvem 
som oppfylte dette profetiske embetet, som vi kunne 

benevne for den «lovløse Josva» i denne endetiden.
Men tempel-profetene snakker om en annen endetids-

Josva—en lovlydig Josva—som vi ikke har gitt langt så mye 
oppmerksomhet.

Nebukadnesar tok jødene til fange i 585-604 f. Kr. Sytti år 
senere, vendte jødene tilbake til Jerusalem for å gjenoppbygge 
templet. Haggai og Sakarias profeterte om gjenoppbygginga av 
templet, og så gjorde Esra og Nehemja.

Haggai og Sakarias var de to ledende profetene som ble 
brukt i arbeidet av det andre templet. De var samtidige pro-
feter. Fra det jeg kan fastslå, ble budskapene deres i oldtida 
levert innen to til tre måneder fra hverandre.

Bøkene til både Haggai og Sakarias er hovedsakelig for 
denne endetiden—spesielt for Guds Kirke i dag.

Serubabel og Josva var to av de ledende byggmesterne på 
det andre templet. Enda viktigere, de er de to nøkkelskikkel-
sene i bygginga av Guds endetids åndelige tempel.

Og rollen til Josva—i oldtida bare oppfylt av et individ—blir 
oppfylt av to atskilte individer i denne endetiden—en lovlydig 
og en lovløs.

Vi må alle forsikre oss om at vi er grunnfestet i denne 
forståelsen.
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S E RU B A B E L  S I G N E T R I N G E N

Haggai 2:23 lyder: «På den dag, sier Herren, hærskarenes 
Gud, vil jeg ta deg, Serubabel, Sealtiels sønn, min tjener—
sier Herren—og gjøre deg til en signetring. For deg har jeg 
utvalgt, sier Herren, hærskarenes Gud.»

Herbert W. Armstrong oppfylte rollen til Serubabel i denne 
endetiden, og Gud sa at Han ville gjøre den mannen til en sig-
netring. Det er imidlertid viktig å legge merke til at sammen-
hengen til dette stykket er den laodikeiske æraen.

Ifølge Anchor Bible, kaller Gud Serubabel for «MIN sig-
netring.» I det andre verset i denne boka (Haggai 1:2), snakker 
Gud om «Dette folket,» ikke mitt folk—fordi de har blitt laodi-
keiske. Men her viser Han til «MIN signetring»!

Herr Armstrong er en signetring for oss i dag. Unger’s Bible 
Dictionary definerer signetring: Lagde et avtrykk som hadde 
den samme legale gyldighet som en virkelig signatur. Ikke 
noe dokument blir sett på som autentisk, uten et segl.» Anchor 
Bible sier: «Bruken av et slikt segl var måten å gjennomføre 
myndigheten til den personen som seglet tilhørte.»

Seglet representerte myndigheten eller regjeringa til det 
individet som det tilhørte. Den eneste gangen du trenger 
en signetring, er når personen i autoritet ikke er der. Det 
er det samme som å bruke en konges ring til å stemple et 
dokument.

Det er også klart at hvis det er en signetring, forutsetter 
det at det er noen der til å bruke den. Hvem er det? Hvem 
gjennomfører den myndigheten, og hvem tilhører Serubabel 
seglet til i dag?

Guds Arbeid i dag dreier seg rundt en endetids-Serubabel. 
Hvis du forstår Serubabel og arbeidet hans, vil du vite hva Gud 
gjør i dag. Det er hvorfor Haggai 2:23 er en slik viktig profeti. 
Hvis vi forstår om den mannen, arbeidet hans og det fysiske 
huset som han hjalp til med å bygge, da vil vi se at Guds sig-
natur er skrevet over det hele.

Guds levning i dag må ha den signetringen. Vi er ikke en 
gang autentisk—vi er et bedrag—hvis vi ikke har Serubabel 
signetringen!

Legg merke til forholdet mellom endetids-Serubabel og 
Josva, som er profetert i boka av Haggai.
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D E N  L OV LY D I G E  J O S VA

I Haggai vil du se at Josva er nevnt fem ganger (Haggai 1:1, 12, 
14; 2:2, 4), ypperstepresten i oldtida. Historien her og i bøkene 
av Esra og Nehemja indikerer at denne Josva var lojal mot Gud 
da templet ble gjenoppbygd. Han var et forbilde på en «lovlydig 
Josva» i denne endetiden.

Her er et av disse eksemplene: «Serubabel, Sealtiels 
sønn, og Josva, Jehosadaks sønn, ypperstepresten, sammen 
med resten av folket, hørte da på Herrens, sin Guds røst …» 
(Haggai 1:12).

Gjennom hele Haggai ser du gjentatte ganger, Serubabel, 
Josva og en rest. Du kunne ikke se det sammenbruddet da 
herr Armstrong var her, hvis du ser på måten historien 
utviklet seg.

Denne profetien viser klart at det er noe denne Josva og 
denne resten vet og holder fast på.

Herr Armstrong satte alt i rette stand (Matteus 17:10-11). 
Denne endetids-Josva typen er lovlydig fordi han aksep-
terer herr Armstrong som en signetring, og aksepterer full-
stendig alt som ble gjenopprettet av ham. Denne lille resten 
kjempet i en rettssak for å holde fast til alt som var satt i 
rette stand. Alt denne kampen handlet om var Serubabel-
signetringen. Vi kjempet for å få tempelskattene (Arbeidene 
til herr Armstrong), fordi vi ikke engang kunne g jøre 
Arbeidet uten disse! Vi trenger Serubabel hengende over oss 
som en ildsky, ellers gjør vi ikke dette Arbeidet riktig—vi 
er illegitime.

I boka av Haggai, er Serubabel en signetring. I boka av 
Sakarias, er han en innføyelse (Sakarias 4:6-10). I begge 
profetiene spiller han en rolle når han faktisk ikke er der 
lenger. Han har forlatt scenen—men hva han lærte oss er 
rett der med oss!

Gjennom hele Haggai er Serubabel og Josva sammen, selv 
når Serubabel er en signetring.

Forholdet Serubabel-Josva representerer Guds regjering 
i virksomhet! Det er regjering for å holde meg og alle Guds 
folk på linje. Uten herr Armstrongs autoritet over oss, er vi 
ikke Guds rest. Med den, imidlertid—små som vi kanskje kan 
være—taler og leverer Gud åpenbaringen Sin til oss.
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E N  A N N E N  J O S VA

Det var ingen nedtegnelse om en lovløs Josva i oldtida. Men 
det er en lovløs Josva som blir snakket profetisk om i denne 
profetien (f. eks. Sakarias 3:1, 3). Bøkene av både Haggai og 
Sakarias er hovedsakelig for denne endetiden. Så det Sakarias 
sier om Josvas fillete klær i Sakarias 3, kan bare være for 
endetiden. Det er ingenting i Esra-Nehemja om en Josva 
med fillete klær, og Esra-Nehemja inneholder historien om 
Serubabel, Josva, Haggai og Sakarias.

Selv om det var en Serubabel i oldtida og et forbilde på 
Serubabel i dag, er det to forbilder på Josva i denne endetiden, 
en lovlydig og en lovløs. Begge var etterfølgere av Serubabel.

Den lovløse Josva-typen ble åpenbart i denne ende-
tiden. Han forårsaket en splittelse i Guds Kirke etter at herr 
Armstrong døde. Det også er grunnen til at Serubabel-forbildet i 
denne endetiden, herr Armstrong, blir vist til som en signetring.

Både Joseph Tkach sr. og jeg var prester i Filadelfia og 
Laodikea æraene. Kirkesplittelsen gjør at en del av dette 
endetids-Arbeidet fraviker fra måten begivenhetene skjedde 
på i oldtida med Josva (så langt som vi kan se det fra 
Bibelen). Det er grunnen til at det er logisk for Gud å vise til 
to Josva-er i denne endetiden, selv om Bibelhistorie viser at 
det bare var en Josva i oldtida.

Den signetringen gjør det veldig lett å avgjøre hvilken 
Josva som er lovlydig.

Faktisk kunne signetringen antyde at det er to endetids-
Josva-er, og Gud viser oss hvordan vi kan vite hvem vi skal 
følge. Ellers, hvorfor en gang å nevne signetringen?

Skildringa i Sakarias 3 er en av de mest usle, foraktelige 
synene i hele Bibelen! Se på hva som skjedde med en leder 
av Guds Kirke! Alle Guds prester i dag—inkludert meg selv—
må legge nøye merke til dette. Her er en mann som har blitt 
gitt ansvaret for å lede Guds folk, og som er i ynkelig trelldom, 
viklet inn og bundet av djevelen! En annen mann som blir 
beskrevet i 2 Tessalonikerne 2, er tilsynelatende besatt av dje-
velen! (Det blir utførlig forklart i boka mi Malakias’ Budskap.) 
Det er en sterk advarsel til oss alle om Satans kraft. Dette 
kunne skje med hvem som helst av oss, hvis vi tillater det! 
Hvilken verre skjebne er det enn det?
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H V E M  E R  J O S VA?

Kapitlene 3 og 4 i Sakarias er en profeti om en Josva i nyere 
tid og «vennene hans,» som svikter med å bygge på den 
måten som Serubabel gjorde det. De adopterer denne verdens 
lærde tilnærmelse til Bibelen, som leder til en av de største 
katastrofene noensinne i Guds Kirke!

«Så lot han meg se Josva, ypperstepresten, som stod foran 
Herrens engel, og Satan som stod ved hans høyre side for å 
anklage ham. Men Herren sa til Satan: Herren refse deg, 
Satan! Herren refse deg, han som har utvalgt Jerusalem! Er 
ikke denne mannen her en rykende brann, revet ut av ilden?» 
(Sakarias 3:1-2). En Josva i nåtida døde i sitt opprør mot Gud.

Noen av Guds folk vil komme til å være i Trengselen—og 
bli revet ut—eller ikke revet ut! Det er ingen som overlever 
Trengselen, som kunne oppfylle dette skriftstedet mer enn en 
laodikeer. Femti prosent av laodikeerne vil miste sitt evige liv 
(Matteus 25:1-10). En omvendt laodikeer i den Store Trengselen 
ville virkelig være «en rykende brann, revet ut av ilden.»

Hvis vi setter sammen alle bitene, kan vi se at Josva og 
Serubabel representerer to Kirkeæraer. Sakarias 3 og 4 er om 
Josva æraen. Serubabel-innføyelsen er der for å vektlegge for 
Josva hvor han gikk av sporet—hvordan kledningen hans 
ble skitten, åndelig. Og alt dette vil skje før Kristus kommer 
tilbake (Sakarias 3:8). Det må være den laodikeiske æraen! 
Det er mange mennesker som vil følge Josvas eksempel inn 
i den Store Trengselen—en Josva som døde med skitne klær. 
Andre større profetier i Bibelen sier praktisk talt det samme. 
Mer om dette senere.

«Men Josva var kledd i skitne klær der han sto for enge-
lens åsyn» (vers 3). Det hebraiske ordet for «skitne» betegner 
en ekstrem tilstand med skitt. Ordet kan også bli brukt som 
«ekskrement.»

Legg merke til noe viktig vedrørende dette bildet. Dette 
avsnittet kaller Josva «ypperstepresten.» Jeg tror at det er 
betydningsfullt at det ikke kaller ham for «øverstepresten.» 
Denne mannen i endetiden var ikke den øverste presten. Du 
kan se denne forskjellen mellom de to embetene i andre skrift-
steder. I Ezra 7:5—dnb 1978 blir Aron kalt for øverstepresten. 
Overprester blir også nevnt i 2 Kongebok 25:18—dnb 1978 og 
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Jeremias 52:24—dnb 1978, og noen få steder i Krønikerne. 
Josva var bare en yppersteprest.

Betegnelsen «yppersteprest» blir brukt sju ganger for Josva 
i Haggai og Sakarias, noe som kan være et slags budskap i seg 
selv. (Sju er nummeret for fullførelse.) Men jeg tror at hva Gud 
forteller oss er at personen som var på scenen etter at herr 
Armstrong døde, ikke var overpresten. Selv om Serubabel var 
borte, var signetringen der, og han forble den fremste mannen. 
Gud brukte ham til å forberede veien som budbæreren Sin 
(f. eks. Malakias 3:1), og vi bare fortsatte i den jobben.

Vi har ikke råd til å miste det perspektivet, ellers vil vi 
møte den samme skjebnen som den lovløse Josva i Sakarias 3 
møtte! Hvorfor kom denne Josva inn i så mye trøbbel? Vi må 
ikke glemme denne historien.

E T  R E G J E R I N G S P R O B L E M

«Men Josva var kledd i skitne klær der han stod for engelens 
åsyn. Og engelen tok til orde og sa til dem som stod foran 
ham: Ta de skitne klærne av ham! Og til ham selv sa han: Se, 
jeg tar din misgjerning bort fra deg og kler deg i høytidsklær. 
Da sa jeg: Sett en ren lue på hans hode! Og de satte den rene 
luen på hodet hans og hadde på ham andre klær mens Herrens 
engel stod der» (Sakarias 3:3-5).

Den sentrale handlinga her dreier seg hodeplagget. 
Fruktene i denne endetiden illustrerer at noe var galt med 
hodet til Josva, med den turbanen, som er et symbol på regje-
ring. Dette var årsaken til alle problemene hans: Han kunne 
ikke underordne seg under signetringen til Serubabel! Han 
kunne ikke underordne seg under en mann som Gud brukte 
til å sette alt i rette stand—en mann jeg ser på som en av de 
store mennene i Bibelen!

Disse versene åpenbarer at Josvas virkelige problem var 
med regjering. Lua representerer styre, autoritet og regje-
ring. Å plassere lua på øversteprestens hode var den sen-
trale handlinga i ordineringssermonien (2 Mosebok 29; 
3 Mosebok 8). Her trenger Josva en ny lue. Dette viser at han 
hadde et problem med regjeringa eller Hodet.

Hvorfor skulle noen av de laodikeiske lederne eller med-
lemmene ønske å bo sammen med Babylons datter? De har et 
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problem med Guds regjering. De ønsker ikke at Gud skal være 
Hodet deres. Det er det problemet alle laodikeerne har—hver 
eneste en av dem. De følger alle sammen Josvas ledelse i det 
henseende. Han hadde et problem med lua, eller regjeringa—
Hodet! Så har tilhengerne hans, før og etter hans død.

Den sentrale handlinga er å anbringe en ren turban. Det 
største problemet hans var hvordan han styrte—og sviktet 
å følge Serubabels eksempel! Denne profetien sier at det ville 
være en leder i Guds Kirke som hadde et alvorlig regjerings-
problem! Han nektet å underordne seg under det Kristus 
etablerte gjennom Serubabel! Gud kalte for omvendelse fra 
toppen! Det er hvor det største regjeringsproblemet er. 

«Da vitnet Herrens engel for Josva og sa: Så sier Herren, hær-
skarenes Gud: Hvis du går på mine veier og holder mine bud, 
da skal du også få styre mitt hus og vokte mine forgårder, og jeg 
vil gi deg adgang sammen med dem som står her» (Sakarias 3:6-
7). HVIS du gjør dette, eller HVIS du gjør det, sier dette—det er 
alt betinget på hvordan han utfører Guds oppdrag. Bare hvis han 
omvender seg vil han få en ren turban. Dette er adressert til en 
bestemt person med et spesifikt presteplagg som er skittent—
en turban—som symboliserer regjering. Han hadde et alvorlig 
regjeringsproblem! Han avviste autoriteten til Jesus Kristus!

Han ville bare motta en ren turban hvis han omvendte 
seg. Men hvis du ser på historien, er det ikke noe bevis på at 
denne mannen gjorde det. Han sa at han ikke ville bli «styrt 
fra graven» av herr Armstrong—men han skulle ha gjort det, 
hvis det er Guds sannhet! Og det var—det var alt var satt i 
rette stand! Men denne Josva gikk ut på egen hånd og ødela 
fullstendig det Gud hadde bygd.

Vi må lære fra historien og være omhyggelige med 
å forsikre oss om at vi ikke faller som offer for det samme 
regjeringsproblemet.

«D I N E  V E N N E R»

«Hør nå, Josva, du yppersteprest! Du og dine venner, som sitter 
her foran deg, dere er varselsmenn. For se, jeg lar min tjener 
Spire komme» (Sakarias 3:8). Hør nå, sier Gud! Josva hadde bare 
et lite spann av tid til å høre. Det samme er tilfelle med oss—
vi må høre Guds budskap nå!
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Anchor Bible sier at ordet «sitter» kunne bety «styre, utøve 
autoritet.» Josva er ikke alene. Det er Josva og «dine venner.» 
Strongs Concordance sier at dette uttrykket kunne bli over-
satt «dine pastorer.» Dine er et personlig eiendomspronomen 
som viser eiendomsretten til noe (bilen, babyens leketøy, 
osv.). De tilhørte Josva—de var hans «venner,» og fortsatte å 
være det etter hans død. De tilhører ikke Kristus. De følger 
menn—ikke Kristus! Det er det store problemet! De er ikke 
åndelig motiverte som de skulle være (Sakarias 4:6—og husk 
at dette verset er en del av Serubabel-innføyelsen). Hvis de 
hadde vært motivert på rette måten, ville de ikke ha fulgt 
Josva, som hadde skitne klær. Det er grunnen til at de «for-
akter den lille dags begynnelse.» De har forakt for Serubabel 
(herr Armstrong) og det som han lærte. Så de beveget seg bort 
fra Filadelfia standarden.

«Så sier Herren, hærskarenes Gud: Hvis du går på mine 
veier og holder mine bud, da skal du også få styre mitt hus og 
vokte mine forgårder, og jeg vil gi deg adgang sammen med 
dem som står her» (Sakarias 3:7). «Holder mine bud» viser 
til handlinga med å vokte. Det betyr «et sted der det er satt 
voktere.» Den største synden til Josva og vennene hans var 
at de sviktet å vokte det de hadde—hva Serubabel etterlot 
seg. (Malakias 2:7—dnb 1930 har den samme betydninga for 
ordet «holde.») Jobben deres er å vokte at det holdes fast til 
det som Kristus etablerte gjennom herr Armstrong, og ga til 
Kirken. I dag, har lederne i wcg avvist nesten all den kunn-
skapen som ble åpenbart av Gud.

Dette er det samme problemet som i 2 Tessalonikerne 2:15. 
De sviktet «læren» eller «instruksjonene» fra tidligere.

Det er også de mest vidunderlige gode nyhetene vi kunne 
høre! Josvas venner et TEGN på at Kristus’ tilbakekomst 
er svært nær (Sakarias 3:8). Soncino Commentary sier: «For 
de er menn som er et TEGN.» Jamieson, Fausset and Brown 
Commentary oversetter det også «tegn.» Det kunne også bety 
«vidunderlig tegn,» på grunn av det som følger etter nesten 
øyeblikkelig—KRISTUS’ TILBAKEKOMST! (versene 8-10).

Det er det samme tegnet som vi ser i 2 Tessalonikerne 2:1-3 
om et frafall, som også viser at Kristus’ tilbakekomst 
er veldig nær! Det er nesten det samme språket som 
i Sakarias   3. Det er også den samme historien som 



SAKARIAS30

Åpenbaringen 3, om den laodikeiske Kirken. Tegn er til å 
bli lest, forstått og handlet på—ellers går vi vill. Disse opp-
rørske laodikeerne er et VIDUNDERLIG TEGN på at Jesus 
Kristus er i ferd med å vende tilbake!



Kapittel 4 
Herren har utvalgt 
Jerusalem

Sakens kjerne i Åpenbaringen 3:12 er nye Jerusalem. Guds 
filadelfiere er fylt av en sterk visjon av det nye Jerusalem. 
Faren vår ønsker at visjonen Hans om nye Jerusalem fyller 

sinnet til folkene Hans.
Åpenbaringen 3:12 sier: «Den som seirer, ham vil jeg gjøre 

til en støtte i min Guds tempel, og han skal aldri mer gå ut 
derfra. Og jeg vil skrive på ham min Guds navn, og navnet på 
min Guds stad—det nye Jerusalem, som kommer ned fra him-
melen fra min Gud—og mitt eget navn, det nye.»

Opp gjennom historien til Philadelphia Church of God, har 
vi lest dette verset og anvendt det på Guds filadelfiere. Vi kan 
ha lest dette verset hundrevis, til og med tusenvis, av ganger. 
Men hvor mye har vi tenkt på hva Gud mener når Han sier nye 
Jerusalem? Gud forteller oss i dette verset at filadelfierne Hans 
har sinnene sine rettet mot nye Jerusalem.

Etter at Jesus Kristus vender tilbake og har fjernet syn-
dene fra denne verden, vil Faren komme og styre Familien 
Sin fra nye Jerusalem. «Fra tronen hørte jeg en høy røst som 
sa: Se, Guds bolig er hos menneskene. Han skal bo hos dem, 
og de skal være hans folk, og Gud selv skal være hos dem 
og være deres Gud … Og han førte meg i ånden opp på et 
stort, høyt fjell. Og han viste meg den hellige stad Jerusalem, 
som kom ned fra himmelen, fra Gud. Den hadde Guds her-
lighet … Noe tempel så jeg ikke i staden, for dens tempel 
er Gud Herren, Den Allmektige, og Lammet. Staden trenger 
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ikke lys fra solen eller månen. For Guds herlighet opplyser 
staden, og Lammet er dens lys» (Åpenbaringen 21:3, 10-11, 
22-23). Gud Far lengter inderlig etter å være sammen med 
Familien Sin. Vår Far vil bo i det nye Jerusalem sammen 
med oss—etter at 1ooo års Tusenårsrike er over, og det ikke 
lenger er fysiske vesener.

Vi trenger denne visjonen for å holde ut strabasene som 
ligger forut for oss. «Ved tro var Abraham lydig da han ble kalt, 
så han drog ut til det sted han skulle få til arv. Og han drog av 
sted uten å vite hvor han skulle komme. Ved tro levde han i 
løftets land som i et fremmed land. Han bodde i telt sammen 
med Isak og Jakob, som var medarvinger til det samme løfte» 
(Hebreerne 11:8-9). Disse trofaste mennene visste at legemene 
våre er midlertidige—lik telt. Vi må ha en visjon som rekker 
utover dette livet og til og med utover Tusenårsriket! «For 
han ventet på staden med de faste grunnvoller, den som har 
Gud til byggmester og skaper» (vers 10). Abraham så nye 
Jerusalem og Guds evige Familie.

Abraham er kjent som faren til de som har tro 
(Galaterne 3:7). Han satte et eksempel på rettferdig lydighet. 
Han så fremover til den byen som var bygd av Gud Far. Tenk 
over den åndelige dybden i denne mannen!

Det er nødvendig for oss alle virkelig å tenke på nye 
Jerusalem, og tida da hele universet vil bli bebodd av Guds 
Familie. Menneskevesener, og alle de problemene som vi står 
overfor her på denne Jorda, vil være borte. Nye Jerusalem vil 
være her. Så vil Gud Far.

Filadelfierne vil være stasjonert ved hovedkvarteret i 
Jerusalem for alltid. «Han [enhver filadelfier] skal aldri 
mer gå ut …» Gud gjør det personlig for hver enkelt av oss. 
Flesteparten av Guds egne folk har blitt lunkne i dag. De har 
allerede mistet denne delen av belønninga si, fordi de har 
mistet visjonen om nye Jerusalem. Satan nådde inn til dem. 
For en evig pris de må betale for den feilen—til og med de 50 
prosentene som vil omvende seg i Trengselen.

Ser vi hvor virkelige disse løftene er? Og hvor mye det 
koster hvis vi mislykkes?

Vi må seire slik Kristus seiret (Åpenbaringen 3:21). Han 
beseiret djevelen. De lunkne laodikeerne svikter å gjøre det 
før Trengselen.
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Dette indikerer sterkt at hvem enn det er som mister 
visjonen om nye Jerusalem, vil være mye mere sårbare for 
Satans angrep.

Gud vil gå ekstremt langt for å hjelpe oss til å forstå og foku-
sere på nye Jerusalem. Vi er i den siste timen, og jeg tror at en 
av de dypsindige og spektakulære måtene Gud får oss til å foku-
sere på nye Jerusalem, er ved å bygge og bruke huset Hans på 
rette måten. Armstrong Auditorium er en fasilitet til 20 millioner 
dollar som vi har bygd på hovedkvarterområdet vårt. Vi bygde 
det i den høyeste kvaliteten vi hadde mulighet til, fordi det peker 
mot nye Jerusalem der vi vil bo, i framtida! Den samme Gud 
som skal regjere nye Jerusalem, styrer dette huset i dag—Det 
evige budskapet Hans strømmer ut fra den bygningen! Vi må 
tenke grundig over dette: Guds hus og nye Jerusalem er knyttet 
sammen på en veldig spesiell måte. Visjonen om nye Jerusalem 
reflekteres i veggene på dette mest kongelige huset.

Gud advarte av kjærlighet, Josva og laodikeerne mot å 
miste denne visjonen, i konteksten av opprøret deres. Hans 
sterkeste ønske for dem er at de skal beseire djevelen. Han gir 
dem enhver mulighet.

H VO R F O R  L AO D I K E E R N E  
FA L L E R  S O M  O F F E R  F O R  S ATA N

«Så lot han meg se Josva, ypperstepresten, som stod foran 
Herrens engel, og Satan som stod ved hans høyre side for å 
anklage ham. Men Herren sa til Satan: Herren refse deg, 
Satan! Herren refse deg, han som har utvalgt Jerusalem! Er 
ikke denne mannen her en rykende brann, revet ut av ilden?» 
(Sakarias 3:1-2).

Disse versene snakker om en ond Josva, som representerer 
hele den laodikeiske, eller lunkne, æraen til Guds Kirke. (Dette 
blir fullstendig forklart i den gratis boka mi Malakias’ Budskap.) 
Hele æraen har blitt brakt i fangenskap av Satan—det inklu-
derer 95 prosent av Guds egne folk. De fleste av dem går inn i 
Trengselen, der 50 prosent av dem vil omvende seg og bli revet 
ut av brannen. De andre 50 prosentene vil dø for alltid i ildsjøen.

Hva var årsaken til at denne laodikeiske æraen ble ført i fan-
genskap av djevelen? Hvordan skjedde dette massefrafallet? Det 
er et viktig element til dette verset, som jeg ikke hadde tenkt 
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så mye på, som besvarer disse spørsmålene. I vers 2 sier Gud: 
Herren har utvalgt Jerusalem. Hva betyr det? Hvorfor ville Gud 
snakke om visjonen om nye Jerusalem, i kontekst av denne 
lovløse endetids-typen av Josva som er i trelldom hos Satan?

Dette forbløffende skriftstedet åpenbarer hvorfor denne onde 
Josva og laodikeerne blir Satans fanger, og hvordan vi kan unngå 
å falle i den samme fella.

Herren har utvalgt Jerusalem: Gud viser oss at laodikeerne 
kom inn i alvorlige problemer, fordi de sluttet å fokusere på 
nye Jerusalem. De stoppet med å tenke likt som Gud. Guds 
sinn er uavbrutt rettet mot nye Jerusalem. Hele planen 
Hans er bygd rundt nye Jerusalem. Men Josva og tilhen-
gerne hans lot tankene sine komme på avveier fra Guds visjon 
om nye Jerusalem. Det førte til det som antageligvis er den 
verste katastrofen noensinne i Guds Kirke.

Vers 8 sier: «Hør nå, Josva, du yppersteprest! Du og dine 
venner, som sitter her foran deg, dere er varselsmenn. For se, 
jeg lar min tjener Spire komme.» Legg merke til at Gud sier 
at Han vil la Spire, Jesus Kristus, komme. Gud Far er direkte 
og inngående involvert i disse begivenhetene. Han lar Sønnen 
Sin komme. Men hva skjer like før Kristus, Spiren, kommer 
tilbake? Josvas venner ser til Josva i stedet for til Faren og 
Sønnen; de har mistet visjonen om at Herren har utvalgt 
Jerusalem. Uttrykket varselsmenn ville vært bedre oversatt 
menn som er tegn. De er et tegn på at Messias er i ferd med å 
vende tilbake! De dårlige nyhetene er fremdeles gode nyheter—
et tegn på de mest vidunderlige nyhetene vi kunne høre.

Kristus er i ferd med å forandre og forskjønne Jerusalem 
slik denne verden aldri før har sett den. Den vil bli hoved-
staden til hele verden. Deretter vil de komme en enda større 
forandring etter Tusenårsriket og Den store hvite trones dom. 
Gud Far og nye Jerusalem kommer til denne Jorda!

«For se, den steinen jeg har lagt foran Josva—på denne ene 
steinen er sju øyne rettet! Se, jeg skjærer ut på den de tegn den 
skal ha, sier Herren, hærskarenes Gud. Og jeg tar dette lan-
dets misgjerning bort på én dag» (vers 9). Steinen er et symbol 
på Kristus, og de sju øynene er sju Kirkeæraer, som Kristus 
er Overhodet for. Gud gir Kirken Sin syn. Han gir folkene 
Sine evnen til å forstå verdensbegivenheter og å forstå åndelig 
kunnskap. Laodikeerne har mistet denne evnen fordi de har 
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kommet bort fra Steinen og visjonen om nye Jerusalem som 
Gud Far hadde gitt dem. De er nå blinde (Åpenbaringen 3:17).

H VO R DA N  Å  B E K J E M P E  M O T L Ø S H E T

Herren har utvalgt Jerusalem er den dype forståelsen som er nød-
vendig for å overvinne Satan og forbli en filadelfier. Vær klar 
over hvilken enorm velsignelse det er at vi kan forstå visjonen 
om nye Jerusalem! Nye Jerusalem skulle være det høyeste målet 
vårt! Det er visjonen om en annen verden—et annet univers!

Laodikeerne ble forført av Satan fordi de mistet visjonen om 
nye Jerusalem ut av synet. De vet ikke at Herren har utvalgt 
Jerusalem. Det er virkelig den dypeste visjonen i hele Bibelen.

Gud forteller oss at hvis vi ønsker å unngå å bli forført, og 
hvis vi ønsker å leve spennende, positive liv fulle av håp, da 
må vi forstå denne visjonen om nye Jerusalem. Vi må for-
ankre sinnene våre i dette sinnsinspirerende håpet. Det fak-
tumet at vi tenker på nye Jerusalem på samme måte som Gud, 
viser at vi er Hans sønner!

Konteksten i disse skriftstedene i Sakarias er Guds folk 
som vender seg bort. Legg merke til hvordan Gud prøver å 
redde sønnene Sine: Han ber dem innstendig om å rette sin-
nene sine mot nye Jerusalem.

Gud snakker om typer på Josva og Serubabel, to helt 
virkelige menn i denne endetiden. Vi vet at Gud arbeider 
og regjerer gjennom menn (Efeserne 2:19-20). Og kjens-
gjerningen er at vi ikke vil forstå denne visjonen om nye 
Jerusalem, hvis vi har et regjeringsproblem. Eksemplet til 
laodikeerne lærer oss denne leksa.

Vi trenger å tenke grundig over hvorfor Faren vår ønsker å 
få sinnet vårt til å omfavne nye Jerusalem. Bare pcg har denne 
majestetiske visjonen. Gud ønsker at vi skal huske på at vi er 
Hans unike levning. Vi, lik vår Far, har utvalgt Jerusalem. Gud 
bruker årsdagene våre og andre begivenheter til å minne oss om 
hvor spesielle vi er for Ham, og hvordan vi kan opprettholde det 
mirakuløse Familieforholdet. Vi må gjøre alt vi kan for å gi dette 
budskapet spesielt til laodikeerne, siden frelsen deres står på spill. 
Djevelen angriper oss ustanselig, tynger på følelsene våre og søker 
å dra oss ned i dybden av desperasjon og motløshet. Han prøver å 
ødelegge den rikelige gleden vi har i visjonen om nye Jerusalem.
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Det er umulig å bli motløse hvis vi er fylt med visjonen 
om nye Jerusalem. Hvor mange ganger har du blitt motløs når 
sinnet ditt var fylt med denne visjonen? Ikke en gang! Dette 
betyr ikke at vi ikke vil oppleve harde veier i livet, men vi kan 
unngå motløshet og tristhet ved å sette hjertet og sinnet vårt på 
nye Jerusalem. Prøvelsene våre vil overvelde oss hvis vi ikke har 
valgt Jerusalem. Vi vil ikke rense oss selv uten denne forståelsen.

J E RU S A L E M  D E R  O P P E

Galaterne 4:25-26 leser: «Hagar er berget Sinai i Arabia, og 
svarer til det Jerusalem som nå er, for det er i trelldom med 
sine barn. Men det Jerusalem som er der oppe, er fritt, og det 
er vår mor.»

Disse versene snakker om to Jerusalem-er. Det er Jerusalem 
av i dag, en splittet by hjemsøkt av vold og strid, og et symbol 
på denne tragiske verden. Så er det Jerusalem der oppe, 
Herrens Jerusalem, vår alles mor, kilden til kraft og forstå-
else. Vi er fri på en måte som er utover menneskelig forståelse. 
Dette bildet av det nye Jerusalem hjelper oss til å forstå den 
brutale realiteten om Jerusalem og denne verden i dag.

«Ved tro var Abraham lydig da han ble kalt, så han drog 
ut til det sted han skulle få til arv. Og han drog av sted uten å 
vite hvor han skulle komme. Ved tro levde han i løftets land 
som i et fremmed land. Han bodde i telt sammen med Isak og 
Jakob, som var medarvinger til det samme løfte. For han ventet 
på staden med de faste grunnvoller, den som har Gud til bygg-
mester og skaper» (Hebreerne 11:8-10). Abraham «ventet på 
staden med de faste grunnvoller …» Denne byen, som har Gud 
til byggmester og skaper, var levende virkelig for Abraham! 
Han så klart GRUNNVOLLENE til denne byen som vil domi-
nere universet for alltid! Du kan lese om disse blendende 
grunnvollene i Åpenbaringen 21:19-20.

For en fantastisk framtid Gud har for Familien Sin!
Les også Hebreerne 12:22-23: «Men dere er kommet til Sions 

berg, til den levende Guds stad, det himmelske Jerusalem, til 
englenes myriader, til høytids-skaren og menigheten av de før-
stefødte som er oppskrevet i himlene, til en dommer som er alles 
Gud, og til de fullendte rettferdiges ånder.» Hvor mye tenker du 
på det himmelske Jerusalem: «den levende Guds stad»?



Herren har utvalgt Jerusalem 37

J E RU S A L E M  O G  F I L A D E L F I E R N E

I heftet Esekiel—Endetids-profeten, skrev jeg: «Jerusalem er et 
forbilde på det nasjonale Israel. Men det er også et Jerusalem 
der oppe, ‘vår alles mor,’ som er Kirken … I Esekiel 16 er Guds 
fremste fokus på Jerusalem der oppe—Guds endetids-Kirke. 
Guds Kirke mottar sannhet fra Jerusalem der oppe. Dette er 
sannsynligvis et av de mest inspirerende kapitlene i Bibelen!» Vi 
skulle alle studere Esekiel 16 igjen. Guds sanne Kirke på Jorda 
er gitt makt av det himmelske Jerusalem.

Vi støtter et arkeologisk prosjekt i Jerusalem i dag, og 
sender noen av studentene våre fra Herbert W. Armstrong 
College dit for å grave i skitten. Hvorfor? Fordi Herren 
har utvalgt Jerusalem! Vi forbereder for Kristus’ tilbake-
komst til Jerusalem, hvor Han vil styre sammen med Bruden 
Sin. Deretter vil vi forberede i 1000 år for Farens komme til 
Jerusalem for å styre Familien Sin fra der, for alltid.

D E  S J U  K I R K E Æ R A E N E

I Sakarias 3:9, sammenligner Gud de sju Kirkeæraene, beg-
ynner med Ephesus i det første århundret ned til Laodikea 
i det siste, med sju øyne. Gud vektlegger syn her fordi Han 
ønsker at folkene Hans skal se. Hvis vi gjør Guds Arbeid, vil 
vi se hva som foregår i verden og i Kirken! Sakarias 4:10 viser 
til øyne igjen: «For hvem har foraktet den lille begynnelses 
dag? Med glede ser de blyloddet i Serubabels hånd, disse sju 
Herrens øyne som farer omkring over hele jorden.»

Leksa er at vi må ha Guds øyne hvis vi skal se. Dette gjelder 
for alle de sju Kirkeæraene. Endetids-laodikeerne er blinde 
fordi de har kommet bort fra Gud og mistet visjonen Hans om 
det nye Jerusalem ut av syne. Guds utvalgte er de eneste folkene 
på Jorda som ser slik Gud ser! For en storslagen velsignelse.

Sakarias 4 fortsetter dette temaet. «Og han [engelen] sa til 
meg: Hva ser du? Jeg svarte: Jeg ser en lysestake som er helt 
igjennom av gull. På toppen har den et oljekar, og den har sju 
lamper med sju rør til hver av lampene som er på den» (vers 2). 
Også disse sju lampene representerer de sju Kirkeæraene.

Hva gjør en lampe? Den kaster lys i mørket. I dag er pcg en 
skinnende lampe i en beksvart verden.
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Åpenbaringen 4:5 forklarer ytterligere hva disse lampene er 
en type på: «Fra tronen går det ut lyn og røster og tordendrønn, 
og sju ildfakler brenner foran tronen, det er de sju Guds ånder.»

Gesenius’ Hebrew-Chaldee Lexicon uttaler at rotordet av 
“lamper” betyr «å få et område til å skinne.» Arbeidet til pcg 
skinner klart i denne veldige mørke verden. Guds hus er den 
mest strålende fremstillinga av det herlige lyset!

Det lyset som skinner fra pcg er bare et forbilde på lampa i 
himmelen. Gud har gitt oss en porsjon av det brilliante lyset 
Hans som skinner i himmelen. Deretter lar vi det skinne for hele 
verden, enten folk forstår det eller ikke. Det som skinner oppe 
i himmelen er også et lys for hele menneskeheten. Folk skulle 
være i stand til å kunne gjenkjenne det; de er uten unnskyldning.

Vi må alltid huske på at det er Guds Hellige Ånd som for-
syner disse lampene med brennstoff. Det må olje til for å 
få lampa vår til å brenne. Olje er et forbilde på den Hellige 
Ånd. Det er Ånden som gir oss kraft. Jo mer vi har av Guds 
Ånd, individuelt og kollektivt, desto klarere vil dette Arbeidet 
skinne. Herbert W. Armstrong lærte oss denne leksa. Det var 
ikke ved herr Armstrongs makt og kraft det arbeidet ble utført, 
men ved Guds Ånd (Sakarias 4:6). Den eneste måten som vi 
kan begripe denne visjonen om det nye Jerusalem og gjøre 
Guds vilje, er ved krafta til Guds Hellige Ånd.

Tenk over at i tabernaklet i oldtidas Israel og i Salomons 
tempel, brant lampa bestandig. Den slokket aldri. Dette er 
hvordan vi må være individuelt og kollektivt. Vi må forvisse 
oss om at lampa vår bestandig brenner sterkt!

Hvor klart skinner lampa di? Hvor mye lys kaster du ut? Vi 
må være lamper som utstråler lyset og herligheten til him-
melske Jerusalem! Og vi kan bare gjøre dette hvis vi bestandig 
har Guds Ånd og kraft til rådighet.

TO  O L I V E N T R Æ R

Gud har gitt meg noe skjønn åpenbaring som viser et område 
der noe Kirken trodde i årevis var ukorrekt. «Og to oljetrær 
står ved siden av den, ett på høyre og ett på venstre side av 
oljekaret» (Sakarias 4:3).

Jeg hadde alltid hørt at disse to oljetrærne representerte 
de to vitnene, som er profetert vil komme på scenen like før 
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Kristus’ tilbakekomst (Åpenbaringen 11). Men jeg vil vise deg 
hvorfor dette ikke stemmer.

«Og jeg tok til orde og sa til engelen som talte med meg: 
Hva er dette, herre? Engelen som talte med meg, svarte: Vet du 
ikke hva dette er? Jeg sa: Nei, herre! Da tok han til orde og sa 
til meg: Dette er Herrens ord til Serubabel …» (Sakarias 4:4-6). 
På det punktet begynner Serubabel-innføyelsen, som fortsetter 
gjennom det meste av vers 10.

Vers 11 plukker opp temaet igjen: «Da tok jeg til orde og sa 
til ham: Hva er disse to oljetrær på høyre og venstre side av 
lysestaken?»

Hvis du skal forstå sannheten om de to oljetrærne, må 
du se til Serubabel, og du må bruke Ånden slik han gjorde 
(vers 6). Dette er åndelig forståelse!

Hvem er de to oljetrærne? Vi får en ide ved å se på en annen 
referanse som Sakarias gjør i denne sammenhengen.

TO  O LJ E G R E N E R

«Og jeg tok annen gang til orde og sa til ham: Hva er de to 
oljegrener tett ved de to gullrørene som gullet strømmer ut 
av? … Da sa han: Det er de to salvet med olje som står hos all 
jordens herre» (Sakarias 4:12, 14).

Før så Sakarias to oljetrær. Nå er det «to oljegrener,» som er 
«to salvet med olje» som leverer gyllen olje.

Hvis du ser framover i den sammenhengen, snakker 
Sakarias 5 om en flyvende bokrull ( Jeg vil drøfte dette i 
kapittel fem). Det er en profeti om før Trengselen. Det ville 
antyde at disse profetiene i Sakarias 4 om de to oljegrenene 
også vil bli oppfylt før Trengselen. Vi vet at de to vitnene 
kommer på scenen i Trengselen.

I oldtida befalte Gud at tempellampene skulle fylles med 
ren olivenolje. «Og du skal befale Israels barn at de skal la deg 
få ren olje av knuste oliven til lysestaken, så lampene alltid 
kan holdes brennende» (2 Mosebok 27:20). Befalinga var altså 
at lampa ble holdt brennende alltid, eller ustanselig.

I dag er vi Guds tempel (1 Korinterne 6:19-20; Efeserne 2:20- 22). 
Den rene olivenolja er et forbilde på Guds Hellige Ånd, som 
strømmer ut fra Gud (f. eks. 2 Mosebok 30:22- 33; 1 Johannes 2:20). 
Det er bare Guds Hellige Ånd i oss som kan gjøre Arbeidet 
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(Sakarias 4:6). Vi må ikke forurense Guds budskap med  
kjødelig resonnering.

Lyset fra lampa er Guds budskap til verden, gjennom det 
kollektive legemet og vårt individuelle eksempel.

I dag befaler Gud oss om å sørge for at den lampa alltid 
skinner og har kraft. Hvorfor er det nødvendig med en slik 
befaling? Se på hva som har skjedd med Guds tempel, eller 
Kirke, i dag. Vi har gjentatte ganger vist at 95 prosent av 
Guds folk, ikke leverer Guds budskap i denne endetiden. De 
har avvist mye av Guds sannhet og blitt lunkne. De mangler 
olje, eller krafta, til å gjøre Guds Arbeid med å forkynne bud-
skapet Hans til verden. De er for egoistiske til å elske hele 
menneskeheten slik Gud gjør.

Men hvem er disse to salvede som gyllen olje flyter gjennom 
til hele verden? Dette er en endetids-profeti. Vi må vite det nå!

Gjennom disse skriftstedene har vi sett mye fokus på de 
sju Kirkeæraene. I Sakarias 4:11 ser du to oljetrær, en på hver 
side av lysestaken, eller lampeholderen, som representerer 
disse sju æraene.

De to oljetrærne representerer Gud Far og Jesus Kristus. 
De er der ved siden av alle de sju æraene.

Men så i vers 12 skifter fokuset til to av disse æraene: 
«Hva er de to oljegrener» spurte profeten. Disse er de siste to 
Kirkeæraene—de eneste to som blir drøftet i detalj.

Gud har brukt to menn i de siste to æraene som gir gyllen 
olje fra Faren og Sønnen. Den gylne olja er ny åpenbaring som 
strømte i den sjette æraen og flyter inn i den sjuende æraen.

Hvor får vi olja fra? Fra de to oljetrærne—Faren og Kristus.
De to oljegrenene er to menn i to æraer. Guds gylne olje, 

Hans Hellige Ånd, strømmer gjennom disse to mennene når 
de leverer åpenbaring til Kirken.

Hvem er disse lederne? Hvor flyter denne gylne olja? Du og 
jeg må vite det! Ser du bevis på gyllen olje i dag?

Se på den enorme mengden med åpenbaring som Gud har 
gitt til Kirken Sin i denne endetiden. Vi har et helt bibliotek 
med bøker og hefter fra herr Armstrong og fra meg, fylt med 
åpenbaring fra Gud!

Kan du se hvor Guds gylne olje strømmet i herr Armstrongs 
tid? Kan du se hvor Guds Ånd flyter i dag? Når vi finner hvor 
Gud åpenbarer Sin kunnskap, det er hvor Guds olje flyter. Alt 
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sammen er Guds verk, men Han bruker en mann til å lede 
Arbeidet Sitt i hver av disse to æraene.

Gud har kalt folk til å bakke opp og støtte to ledere i denne 
endetiden. Sammen kan den fysiske lederen og støttespillerne 
få Guds lampe til å skinne klart med den gylne olja!

G Y L L E N  O LJ E

En kommentar sa at dette stykket om de to oljegrenene, 
snakket om Serubabel og Josva, og jeg sa: Vel, det er ikke sant. 
Men med en gang jeg begynte å tenke på det, begynte sinnet 
mitt å forandre seg etter hvert som jeg tenkte på den gylne olja.

Gud prøver å få oss til å forstå verdien av åpenbaringen 
Hans! Dette er gyllen olje som flyter fra gullrør inn i den gylne 
bollen! Soncino Commentary sier om dette skriftstedet: «Olja 
flyter fra gullrør inn i en gyllen bolle og synes å være gyllent 
sett i lyset fra lampa.» Alt dette gullet skildrer den åndelige 
renheten og glansen på det som Gud gir.

Se på all den nye åpenbaringen som Gud har gitt gjennom 
herr Armstrong, og nå gjennom meg. Er ikke det hva Gud 
snakker om her? Når folk forlater Guds Kirke i dag, har de 
tendensen til å kritisere noen små grener av områder, eller noe 
ubetydelig spekulasjon. Men de feiler med å se den gylne olja 
som flyter i disse gullrørene og inn i den gylne bollen!

Det er bare to menn på denne Jorda som har mottatt ny 
åpenbaring fra Gud til Kirken Hans, i denne endetiden—
Herbert W. Armstrong og meg. For noen vil dette høres arro-
gant ut, men du kan bevise det med letthet!

Les bøkene og heftene som vi har skrevet, og du vil se hvor 
den nye åpenbaringen er. Du vil ikke finne det noe annet sted 
på denne Jorda!

Disse to oljegrenene er «de to salvet med olje som står hos 
all jordens herre.» De to salvede med olje betyr bokstavelig 
talt de to sønner av olje, eller sønner av fersk olje.

De blir kalt sønner av fersk olje av en god grunn! Disse 
to mennene gir fersk gyllen olje—eller ny åpenbaring—til 
Guds Kirke. Gud snakker ikke om de andre æraene på denne 
måten—men i disse siste dager har vi alt satt i rette stand—
og den ferske, gylne olja har akkurat strømt inn i Guds sanne 
Kirke! Lyset i denne lampa stråler ut på en spesiell måte 
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ettersom Gud gir mer og mer av den olja! Det er hva som setter 
disse mennene i en særstilling—ikke fordi de gjorde noe 
spektakulært: Det er alt Guds verk. 

Ser du at denne gylne olja strømmer? For et majestetisk og 
enestående bilde! Hvilken verdi setter du på åpenbaring fra 
Gud? Vi forstår og setter pris på verdien av fysisk gull. Men 
hva med gyllen olje som strømmer ut fra Faren og fra Steinen 
gjennom gullrørene inn i den gylne bollen? Hvis du ikke kan 
se det, da er det best du oppildner Ånden (2 Timoteus 1:6).

Hvordan kan du ellers forklare all sannheten som Gud 
åpenbarte gjennom herr Armstrong, til og med i de siste åra 
i livet hans, på noen annen måte? Den mannen var fryktelig 
svak, fysisk—det var ingen måte han kunne ha gjort dette 
Arbeidet ved fysiske krefter. Han gjorde det med Guds Ånd. 
Den gylne olja strømmet gjennom gullrørene inn i en gyllen 
bolle—gjennom en mann som var 87 år gammel, 88, 89, 90, 
91, 92! Vi har vitnesbyrdet!

Den samme terminologien blir brukt i Åpenbaringen 11, men 
legg merke til forskjellen: «Og jeg vil gi mine to vitner å profetere 
i tusen to hundre og seksti dager, kledd i sekk. Dette er de to olje-
trær og de to lysestaker som står for jordens Herre» (versene 3-4).

Det står ingenting om gyllen olje her, og jeg tenker at det 
er en god grunn til dette. Dette er en tid da ny åpenbaring 
har kommet til en ende, eller er i ferd med. Disse to men-
nene vil ikke trykke litteratur—de vil kjempe for livet! (f. eks. 
versene 5-6). De vil ha virkelig kraft! Men de vil forkynne 
profetier som vi allerede forstår og allerede har skrevet opp.

Laodikeerne tror at de er r ike og har overf lod 
(Åpenbaringen 3:17), men de kan ikke en gang se denne gylne 
olja, eller rørene, eller bollen, eller Steinen, eller Faren!

I Klagesangene 4:1, beskriver Gud hvordan det laodi-
keiske presteskapet, som Gud en gang sammenlignet med 
edelt gull, har blitt matt (du kan lese om dette i heftet vårt 
om Klagesangene). I det neste verset blir trofaste prester kalt 
«Sions barn, de dyrebare! Like i verd med det fineste gull»!

Gud bare fortsetter å prøve å få oss til å forstå hvilken 
gyllen mulighet Han har gitt til folkene Sine! Vi må se på dette 
på Guds måte, og se på det gjennom Steinens øyne, øynene til 
Den Evige. Det finnes ingenting som er mer inspirerende!



Kapittel 5 
Guds fysiske hus 
var profetert!

Guds regjering kan bare bli funnet i Philadelphia 
Church of God på denne Jorda i dag. Det er en 
forbløffende erklæring—men sann. Som vi har sett, 

har ikke den laodikeiske Kirken Guds regjering lenger; de 
har avvist den. Vi må komme til å se hvilken betydning Gud 
plasserer på regjering. 

La oss nå se på en annen av Sakarias’ utrolige visjoner. Den 
vedrører både Guds Arbeid og Guds regjering.

«Så løftet jeg igjen mine øyne og fikk se en f lygende 
bokrull. Og han sa til meg: Hva ser du? Jeg svarte: Jeg ser 
en flygende bokrull, som er tjue alen lang og ti alen bred» 
(Sakarias  5:1-2). Gud viste Sakarias en f lyvende bokrull. 
Anchor Bible refererer til bokrull som en skriftrull. Dette er en 
bedre beskrivelse av visjonen.

D E N  F LY V E N D E  S K R I F T RU L L E N

Sakarias gir oss det nøyaktige målet for skriftrullen. Den 
er 20 alen lang og 10 alen bred. Dette tilsvarer omtrent 30 
fot lang og 15 fot bred. Dette var ikke et lite stykke med 
skrift. Størrelsen på skriftrullen indikerer viktigheten  
av den.

Hva er denne flyvende skriftrullen? Kan vi vite det? Gud 
ville ikke ha skrevet denne endetids- VIsjOnen i en bok for 
oss hvis Han ikke ville at vi skulle forstå det!
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Vi må bruke tankene våre.
Hvordan kan vi komme til forståelse av betydninga bak 

denne visjonen? Husk, boka av Sakarias tar hovedsakelig for 
seg Guds TeMPeL. Det er nøkkelen: Den flyvende skrift-
rullen kan bare bli forstått i konteksten av Guds tempel. Å 
ønske å forstå denne flyvende skriftrullen burde være veldig 
viktig for hver eneste en av oss. Hvis ikke, da kunne det 
indikere at vi har noen alvorlige åndelige problemer.

Her er et eksempel på hvordan Gud ønsker at vi skal 
måle nøyaktig. Hvis du har målesnora til Serubabel, kan du 
måle dette.

Målene på skriftrullen er direkte knyttet til templet. 
«I det fire hundre og åttiende år etter Israels barns utgang 
av landet Egypt, i måneden siv, det er den andre måneden, i 
det fjerde året etter at Salomo var blitt konge over Israel, da 
begynte han å bygge huset for Herren. Huset som Salomo 
bygde for Herren, var seksti alen langt og tjue alen bredt og 
tretti alen høyt. Forhallen foran Det hellige var tjue alen, sva-
rende til bredden av huset, og ti alen bred målt ut fra huset» 
(1 Kongebok 6:1-3). Disse skriftstedene viser til bygginga av 
Guds hus på kong Salomos tid. Hvor er Guds hus eller tempel 
i dag? Vi vet at det åndelig er Kirken (Efeserne 2:21). Templet 
representerte sentret for Guds Arbeid i Salomos tid. Det 
samme er tilfelle med Guds Kirke i dag.

Det er imidlertid dualitet i denne profetien—den profe-
terer også at vi ville bygge et fysisk hus for Gud. Mer om 
det senere.

Legg merke til at dimensjonene for forhallen til Salomo 
er de samme som skriftrullen til Sakarias: 20 alen lang 
og ti alen bred, eller grovt regnet 30 fot lang og 15 fot bred. 
Forhallen—der prestene samlet seg i den ytre forgården—var 
inngangen inn i tempelgården. Inngangen til det aller helligste 
var fra tempelgården. Vi begynner å få en ide om meninga 
med skriftrullen. Den er direkte knyttet til templet.

Det er viktige grunner for at Gud gir oss målene i alen. 
En viktig grunn er at disse alene er knyttet til Guds åndelige 
tempel i dag.

Den flyvende skriftrullen er også målt i alen, og hjelper 
oss til å forstå profetier om Guds Arbeid i Kirken Hans (eller 
templet) i dag.
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G R ÅT E N D E  I  F O R H A L L E N

Igjen, den flyvende skriftrullen har den samme dimensjonen 
som tempel forhallen. Det var inngangen til templet i oldtida 
(1 Kongebok 6:1-3). Hva instruerte Gud at prestene skulle 
gjøre i forhallen? Boka av Joel gir oss ytterligere innsikt. 
«Mellom forhallen og alteret skal prestene, Herrens tjenere, 
stå gråtende og si: Herre, spar ditt folk! Overgi ikke din arv 
til vanære, så hedninger får herske over den! Hvorfor skal 
de si blant folkene: Hvor er deres Gud?» (Joel 2:17). Boka 
av Joel er en endetidsprofeti. Den er for våre dager. Gud 
instruerer prestene, presteskapet Sitt, å gråte for folkene 
mellom forhallen og alteret.

Som jeg sa ovenfor, var forhallen inngangen til tempel-
gården. Men her ser vi at den også var inngangen til alteret. 
Begivenhetene rundt alteret involverte arbeidet til prestene, 
eller presteskapet. Vi kan trekke en direkte forbindelse 
mellom forhallen og arbeidet til presteskapet.

Scenen her i Joel er tragisk. Guds folk (i denne endetiden) 
er i ferd med å bli tatt til fange av hedenske folk. Dette kan 
bare referere til den laodikeiske Kirken. Gud forteller prestene 
at de må komme og gråte for folkene. Gud forventer at pre-
stene går i forbønn for folkene. Hvorfor? For å forstå, la oss 
spørre et annet, beslektet spørsmål.

Hva er resultatet av endetids-Josvas regjeringsproblem? 
«Så sier Herren, hærskarenes Gud: Hvis du går på mine veier 
og holder mine bud, da skal du også få styre mitt hus og 
vokte mine forgårder, og jeg vil gi deg adgang sammen med 
dem som står her» (Sakarias 3:7). Josva vandret ikke på Guds 
veier. Han beviste at han var uegnet til å dømme Guds hus. 
På grunn av dette regjeringsproblemet sitt, ga han folkene 
gale bedømmelser.

Prestene hans, eller «vennene», har også sviktet med å 
gjøre jobben sin med å lede folkene. Faktumet er at de har 
misledet folkene. Endetids-Josva og prestene hans har gitt fol-
kene feilaktige bedømmelser. Josva og prestene hans er ansvar-
lige for ulykkene som kommer over de laodikeiske folkene. Gud 
forventer at prestene går i forbønn for folkene, fordi de villedet 
folkene. Som det står i Joel 2, ting vil bli så ille i Trengselen at 
folk vil undre seg over—hvor er Gud?
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Det er jobben til Guds prester i dag å forsikre seg om at Gud 
er i Kirken. Vi ønsker Faren i huset. De laodikeiske prestene 
sviktet med det ansvaret.

E N  G J E N O P P V E K K E L S E  AV  D O M

Så hva har den flyvende skriftrullen å gjøre med forhallen? Anchor 
Bible Commentary uttaler: «Assosiasjonen i denne visjonen 
[Sakarias 5:2] om områdene til tempelforgården eller Ulan med 
den flyvende skriftrullen, ville representere gjenoppvekkelsen 
av den prestelige rollen innen rettsadministrasjonen.» Kan vi 
begynne å se sammenhengen? Visjonen i Sakarias 5 har alt å 
gjøre med dom i Guds tempel, eller huset. Det har alt å gjøre 
med Guds Arbeid og presteskapet Hans!

Jeg sa tidligere at Josva og vennene hans kom på scenen like 
før Kristus’ tilbakekomst. Så når stoppet Guds dom i Kirken 
Hans? Da Josva tok kontroll over Kirken. Sakarias 5 viser at 
Gud gjenopplivet Arbeidet Sitt et annet sted: i Philadelphia 
Church of God!

Hvis en kirke vender seg bort fra Gud (det er hva Sakarias 
handler om), hva gjør Gud med det? Han gjenoppvekker dom 
et annet sted. Gud bruker en flyvende skriftrull og gjenopp-
vekker Arbeidet Sitt. Skriftrullen er et forbilde på inngangen til 
templet, og den gir uttrykk for rettferdige dommer.

Dette blir lettere å forstå ved å sammenligne størrelsen på 
skriftrullen med den store kjeruben i Det aller helligste.

K J E RU B E N  VO K T E R  A R K E N

«Hele huset kledde han med gull fra ende til annen, og hele 
alteret som hørte til det innerste rommet, kledde han med 
gull» (1 Kongebok 6:22). Det gylne alteret var der prestene 
brant røkelse hver dag (f. eks. 2 Mosebok 30:1-8). Alteret typi-
fiserer Guds presteskap i dag. Faktumet at det var kledt med 
gull, indikerer den ekstremt høye verdien Gud plasserer på de 
trofaste prestene Sine, noe vi også så i Klagesangene 4:2.

«I den innerste helligdommen laget han to kjeruber av 
oljetre, de var ti alen høye. Kjerubens ene vinge var fem alen 
og kjerubens andre vinge fem alen.—Det var ti alen fra vinge-
spiss til vingespiss. Den andre kjeruben var også ti alen. Begge 
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kjerubene hadde samme mål og samme skikkelse. Den ene 
kjeruben var ti alen høy, likeså den andre kjeruben. Og han 
satte kjerubene i det innerste rommet i huset. De strakte kje-
rubenes vinger ut, så den ene kjerubens vinge rørte ved den 
ene veggen, og den andre kjerubens vinge rørte ved den andre 
veggen, mens deres vinger rørte ved hverandre midt i huset 
[eller templet]» (1 Kongebok 6:23-27). Disse kjerubene var rett 
der i Det aller helligste, der hvor Gud bodde!

Anchor Bible Commentary sier om disse versene: «En annen 
dimensjonal forbindelse mellom den femte visjonen og tem-
plet, også basert på den absolutte verdien av tallene, kommer 
fram i størrelse på de to kjerubene, disse forunderlig sammen-
satte vesenene hvis vinger var spredt ut over arken i Debio, 
eller den innerste helligdommen. Teksten i 1 Kongebok 6:23-26 
forklarer omhyggelig at hver kjerub var 10 alen høy og at en 
vinge på hver av dem var fem alen lang. Det betyr at hver av 
kjerubene var 10 alen brede, fra vingespiss til vingespiss, og 10 
alen høye. Siden kjerubene var identiske i størrelse og form, og 
siden de var plassert ved siden av hverandre, med de ytterste 
vingene sine berørte veggene i den innerste helligdommen, og 
med vingene på siden av hverandre bare berørte i midten av 
den innerste helligdommen, okkuperte kjerubene til sammen 
et område som var 20 alen bredt og 10 alen høyt … De 
utstrakte vingene til kjerubene dekket ‘Herrens pakts-ark’ 
(1 Kongebok 8:6-7) som inneholdt de ‘to steintavlene som Moses 
hadde lagt ned der ved Horeb, den gang Herren gjorde pakt med 
Israels barn da de drog ut av lendet Egypt’» (1 Kongebok 8:9).

Lucifer var en dekkende kjerub. I dag er en kjerub det 
høyest rangerte vesenet under Gud. Lucifers vinger dekket 
Guds egen trone i hovedkvarteret i universet. Han var også 
en av bare tre erkeengler som blir nevnt i Bibelen, inntil han 
gjorde opprør og ble Satan.

Paktens ark er et symbol på Guds trone. Det var derfra Gud 
styrte på Jorda. Så disse to dekkende kjerubene representerer 
uten tvil Mikael og Gabriel—de to eneste gjenværende erke-
englene som vi er klar over. Bare disse erkeenglene er kvalifi-
serte til å inneha slike overveldende posisjoner—eller slik det 
ser ut ifølge Skriften. 

Så hva er meningen med all denne målinga i alen? Temaet 
er Salomos tempel, eller Guds Kirke i dag. Paktens ark og de 
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dekkende kjerubene representerer Guds trone og de høyeste 
nivåene i regjeringa i Guds sanne Kirke! Det betyr at vi må 
studere disse versene ekstremt omhyggelig og underordne oss 
under den regjeringa som utgår fra Guds kongelige trone!

Denne profetien er for Guds folk i dag.
Når vi sammenligner dimensjonene på den flyvende skrift-

rullen med KJERUBEN I DET ALLER HELLIGSTE, må vi forstå 
at den nøyaktige repetisjonen av disse dimensjonene ikke til-
feldigvis er der. Det har blitt omhyggelig planlagt av Gud. 
Sakarias flyvende skriftrull er ekstremt viktig. Den flyvende 
skriftrullen strømmet ut fra Skaperen vår og Herskeren 
over hele universet! Gud ga det bare til Philadelphia Church 
of God. Vi ble befalt å levere det til laodikeerne. Det var 
oppdraget vårt de sju første åra. 

H VA  R E P R E S E N T E R E R  S K R I F T RU L L E N ?

Husk at kjerubenes vinger beskytter pakts-arken til Gud. 
Inni arken var steintavlene med De ti bud—Guds lov. Disse 
ærefryktinngytende englene voktet over Guds lov. Sakarias 
skriftrull har alt å gjøre med Guds lov—vokte over den og 
holde den. Inni arken fantes også Arons stav, et symbol på 
regjering. Det er mange Kirkemedlemmer der ute som leser 
og studerer, men de forstår ikke hvordan laodikeerne over-
trer Guds lov. De kan virkelig ikke se hvordan de bryter 
Guds lov. Likevel viser alle endringene deres i doktrinene, 
at laodikeerne ikke holder vakt over eller vokter Guds 
lov. Hvis du avviser Guds regjering (og de har), avviser du 
også Guds lov. Mange medlemmer i Guds Kirke vil finne at 
de er i Trengselen, fordi de ikke ville underordne seg under 
regjeringa som utfører Guds lov.

Arken, med De ti bud og Arons stav, var et symbol på Guds 
pakt med oldtidas Israel. I denne endetiden inngikk også 
Guds Kirke en pakt med Gud. Vi inngikk en pakt om å under-
ordne oss Guds lov og regjering. Vi gjorde en pakt med Gud 
om å vokte det vi hadde blitt lært! Laodikeerne har overtrådt 
den pakten på en alvorlig måte. Men nå er det en flyvende 
skriftrull som gjenoppvekker Arbeidet.

Hvis du studerer forhallen grundig, Det aller helligste og 
den flyvende skriftrullen, kan du forstå fullt ut hva som er galt 
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med laodikeerne i dag. De trodde ikke at arbeidet til Herbert 
Armstrong ble ledet fra Det aller helligste! De har ikke tro 
til å se at arbeidet til pcg blir ledet fra Det aller helligste. 

Den flyvende skriftrullen representerer arbeidet til pcg 
under det massive laodikeiske opprøret. Det som skjer i pcg er 
virkelig ærefryktinngytende. Vi er en liten Kirke som gjør et 
gigantisk Arbeid!

Arons stav viser oss klart at Gud gir regjeringen Sin til en 
mann. Han må utøve loven slik Aron ble befalt å gjøre.

Deretter åpenbarer Gud Sakarias-profetien Sin til den 
mannen. Visjonen om den flyvende skriftrullen ble gitt til 
Sakarias. Men han, likesom Daniel, forsto ikke hva denne 
visjonen betydde. Det er fordi den hovedsakelig, hvis ikke 
bare, var for tida like før Kristus vender tilbake.

Så hvor er det en type på Sakarias i dag som mottar åpen-
baringen om denne flyvende skriftrullen, i dag? Du kan finne 
ham der hvor du finner Guds lov og regjering. Han blir brukt 
av Gud til å måle Hans utvalgte med den regjeringa og loven.

Gud prøver å holde sinnet vårt rettet mot tronen Hans og 
loven Hans! Det aller helligste er der hvor Gud bor. Mist aldri 
den store, majestetiske Gud, som styrer fra tronen Sin av syne! 

Først er det Gud og tronen Hans, symbolisert ved nåde-
stolen på toppen av arken. Det betyr at regjeringa og loven 
alltid må strømme ut fra den uforlignelige nåden til Gud! 
Vi ser loven og Arons stav inni arken. Men det er også en 
annen ingrediens inni arken: manna. Hvis vi underordner 
oss under Gud, loven Hans og regjeringa Hans, da gir 
Gud oss åndelig manna (Johannes 6:49-50). Da forstår vi 
profetien av Sakarias.

Vi erkjenner profeten som mannen som oppfyller Sakarias’ 
rolle i denne endetiden. (For en mer fullstendig studie av dette 
temaet, be om det gratis heftet vårt Hvem er «Profeten»?)

Oldtidas Israel ble fysisk ledet av arken. Guds trofaste prester 
i dag er de som følger arken til Gud åndelig, og leder Guds folk.

Gud ønsker at vi forstår klart at den flyvende skriftrullen 
kom fra Det aller helligste, eller det indre tempelet, eller den 
indre forgården der Gud bor. Ikke glem det viktige faktumet. 
Budskapet kom ikke fra en mann! Det kom fra selve tronen til 
Den levende Gud! De spesifikke dimensjonene på skriftrullen 
og kjerubene, minner oss om den vidunderlige sannheten! 
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F O R B A N N E L S E N E  PÅ  S K R I F T RU L L E N

Det er jobben vår å advare laodikeerne, våre israelittiske 
nasjoner og i siste instans denne verden om den kommende 
straffen for synd. Dette er ikke en lett oppgave. Men Gud 
krever av oss at vi publiserer det advarende budskapet Hans.

Den flyvende skriftrullen er en advarsel til alle syndere. Men den 
advarselen begynner med Guds helligdom, eller Kirken (Esekiel 
9:1-6). «Da sa han til meg: Dette er den forbannelse som går utover 
hele landet. Etter det som står på den ene siden av bokrullen, skal 
hver den som stjeler, bli utryddet. Og etter det som står på den 
andre siden, skal hver den som sverger falskt, bli utryddet. Jeg 
har latt den gå ut, sier Herren, hærskarenes Gud. Den skal gå inn 
i tyvens hus og den skal gå inn i huset til den som sverger falskt 
ved mitt navn, og den skal bli i hans hus og fortære det, både tre-
verket og steinene» (Sakarias 5:3-4). Disse versene viser at hele 
verden bryter Guds lov. Hele verden må bli advart. Igjen, som vi 
erklærte tidligere, arbeidet vårt er et globalt Arbeid.

Den hele sannheten er at ingen mennesker ønsker å under-
ordne seg under Guds lov. Og det kommer alltid forbannelser 
hvis vi ikke omvender oss fra syndene våre. Ønsker du å 
stjele? Ønsker du å sverge falskt ved Guds navn? Ønsker du 
å ha en lettkjøpt religion? Gud planlegger å utrydde slike folk 
for alltid hvis de ikke omvender seg.

Gud vil at den f lyvende skriftrullen kommer og over-
svømmer livene våre. Den vil enten bringe velsignelser eller 
forbannelser: velsignelser hvis vi omvender oss; forbannelser 
hvis vi fortsetter å overtre Guds lov. Dere gjør det best i å 
skjenke oppmerksomhet til denne flyvende skriftrullen. Vi 
har et valg—vi kan velge velsignelser eller forbannelser.

TO  K V I N N E R  PÅ  E N  E FA

«Engelen som talte med meg, kom så fram, og han sa til meg: 
Løft dine øyne og se hva det er, dette som kommer fram der! 
Jeg spurte: Hva er det? Han svarte: Det er en efa som kommer 
fram der. Og han sa: Slik skal det se ut med dem i hele landet. 
Da ble et blylokk løftet opp, og det viste seg en kvinne som 
satt i efaen» (versene 5-7). Nå viste engelen Sakarias en efa. 
Engelen sier at efaen kommer fram, og viser deretter at det 
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sitter en kvinne i midten av den. Dette kan synes rart for de 
fleste. Men denne visjonen er direkte knyttet til skriftrullen, 
forhallen og englene i templet.

Hva er en efa? En efa blir brukt 27 ganger i Bibelen som et 
teknisk redskap for å måle korn. Det er imidlertid ikke hvete 
som blir målt her. Det er en kvinne som blir målt. Vi vet at 
en kvinne i Bibelen er et symbol for en kirke—enten den er 
sann eller falsk. Guds Kirke blir målt her. Vi, medlemmene i 
Guds Kirke blir målt nå (1 Peter 4:17). Denne verden har ikke 
blitt dømt ennå. På denne tida, i våre dager, akkurat i dette 
øyeblikket, blir de i Guds Kirke bedømt av Gud.

La oss se på hvordan Gud målte kvinnen. «Og han sa: Dette 
er ugudeligheten. Så støtte han henne ned i efaen og slo bly-
lokket til over åpningen» (Sakarias 5:8). Gud finner ugudelighet 
i denne kirken. Gud er veldig misfornøyd med dette målet.

La oss nå se på hva som skjer deretter. «Deretter løftet jeg 
mine øyne og fikk se to kvinner som kom fram. Og vinden fylte 
deres vinger, for de hadde vinger som storkevinger. De løftet 
efaen opp, så den svevde mellom jorden og himmelen. Da sa 
jeg til engelen som talte med meg: Hvor skal de hen med efaen? 
Han svarte: De skal til Sinears land for å bygge et hus for henne 
der. Og når det er ferdig, skal hun settes ned der på sitt sted» 
(versene 9-11). Nå viser engelen Sakarias to kvinner. Husk, disse 
to kvinnene kommer på scenen på den tida som Josva vender 
seg bort fra Gud. Dette er en endetids-begivenhet. Har vi sett to 
kvinner som blir drøftet noe annet sted i Skriften? Ja, det har vi.

Ser vi hvor tydelig dette skildrer splittelsen mellom wcg og 
pcg? Under Herbert Armstrong var det en Kirke. Så døde han. 
Et laodikeisk presteskap tiltok seg makt og introduserte stor 
ugudelighet i Kirken. Deretter, den 7de desember, 1989, ble 
pcg til. Nå er det to kvinner—Laodikea kvinnen og Filadelfia 
kvinnen.

Gud oppreiste Philadelphia Church of God for, som en kom-
mentar uttrykker det, å gjenoppvekke den prestelige oppgaven 
i rettsadministrasjonen. Gud oppreiste oss for å gjenoppvekke 
regjeringsadministrasjonen Hans og loven Hans i Kirken!
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D E N  Y T R E  F O R G Å R D E N

Husk at den flyvende skriftrullen også hadde den samme 
dimensjonen som forhallen, eller inngangen, til templet i old-
tida (1 Kongebok 6:1-3). Det er hvor prestene kom sammen. 
Men det var i den ytre forgården.

«Og det ble gitt meg et rør, likesom en stav, med de ord: 
Stå opp og mål Guds tempel og alteret og dem som tilber der! 
Men forgården utenfor templet, la den være, og mål den ikke. For 
den er gitt til hedningefolkene, og de skal tråkke ned den hel-
lige stad i førtito måneder» (Åpenbaringen 11:1-2). Først hadde 
Gud lederen Sin til å måle alteret—et forbilde på presteskapet. 
Nesten alle prestene til Gud er i den ytre forgården. Det er 
hvor de kommer sammen i dag. Og de forblir der. Det er leksa 
om størrelsen på skriftrullen. Det er en grunn til at Gud gir 
oss disse dimensjonene. Dette er ikke bare tomme ord i Bibelen 
som vi kan ignorere! De viser hvorfor det er en annen kvinne, 
og hvem som mest av alt er ansvarlige: prestene.

Som herr Armstrong alltid sa: Bibelen er en kodet bok, 
og bare Gud kan bryte den koden. Det er hva Gud gjør i 
dette budskapet. 

Disse prestene leder Guds egne folk til å bryte loven Hans 
og komme under forbannelse! (som i Sakarias 5). Mer enn 95 
prosent av Guds egne folk er under en forbannelse i dag.

Noen av disse folkene kom til pcg, og nesten alle disse sa 
at de sultet åndelig. De ble ikke gitt åndelig manna. Kirken 
de kom fra hadde ikke Arons stav, eller Guds regjering. De 
«snublet over loven.»

Det er to kvinner som blir nevnt i Sakarias 5. En er i den 
indre forgården og en er i den ytre forgården.

Disse profetiene er ikke så vanskelige å forstå etter at Gud 
åpenbarer dem. De fokuserer alle på et kort tidsrom like før 
Kristus vender tilbake.

Dimensjonene på skriftrullen, kjeruben og forhallen 
indikerer også at disse ministerne og tilhengerne deres, har 
en forbindelse med Det aller helligste. Laodikeerne har en 
åndelig historie med den store Gud! Ingenting kan forandre 
den historien! 

Den store tragedien er at Gud ikke bor midt iblant dem mer, 
slik Han gjorde i Herbert W. Armstrongs dager.
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M O T S T Y K K E  T I L  Å P E N B A R I N G E N  10  O G  11

Sakarias 5 er et motstykke til Åpenbaringen 10:1-11:2 spesifikk, 
og kapitlene 10 og 11 generelt. Den lille boka i Åpenbaringen 
handler om hvordan Guds Kirke deler seg og blir to kvinner. 
Det er også temaet til den flyvende skriftrullen.

Den flyvende skriftrullen og den lille boka er det samme! 
Sakarias 3 og 4 blir forklart i detalj som en del av Malakias’ 
Budskap, eller den lille boka.

Etter at Johannes drøftet den lille boka, skrev han om å måle. 
Etter at Sakarias drøftet den flyvende skriftrullen, skrev også 
han om å måle. I begge tilfellene er det en kvinne, eller kirke, 
som blir målt. Og det er en annen kirke som nekter å bli målt.

Den lille boka er gitt en fyldig og kritisk plass i Bibelen. 
Den er en direkte advarsel til Guds folk i denne endetiden. 
Det budskapet kommer fra den suverene, majestetiske tronen til 
Gud og de dekkende kjeruber! Guds folk som forkaster den lille 
boka, vil bli slynget ut i den Store Trengselen. Femti prosent 
av dem vil til og med da, forkaste den lille boka. Det er hvorfor 
de vil være fortapt for alltid!

Utover det, er den lille boka en sterk advarsel til hele 
verden om syndens dødelige alvor.

Apostelen Johannes «slukte den.» Vi må spise og fordøye 
den lille boka. Bare da vil vi profetere igjen lidenskapelig, slik 
Gud befaler.

«Og det ble sagt til meg: igjen skal du profetere om mange 
folk og nasjoner og tungemål og konger» (Åpenbaringen 10:11). 
Oppdraget for dette nye arbeidet er å profetere igjen—denne 
gangen med vekt på å profetere.

Nå har vi kommet inn i en æra der profetier—et advarende 
budskap—er det primære budskapet.

En profet er en person som Gud har åpenbart profetiene 
Sine til. Hvis oppdraget er å profetere, må det være en profet til 
å lede arbeidet. Mer bestemt, profeten.

Hvis vi har et åndelig fokus, vil vi stadig takke Gud for 
Hans åpenbarte profetier. Herr Armstrong sa ofte at den 
største synden vår er utakknemlighet. Er vi åndelige nok til 
stadig å takke Gud for de åpenbarte profetiene Hans?

Laodikeerne ble utakknemlige da de ble «rike og hadde 
overflod.» Fysiske ting ble viktigere enn Guds åndelige gaver! 
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Se opp for den dødelige laodikeiske synden.
«Og det ble gitt meg et rør, likesom en stav, med de ord: Stå 

opp og mål Guds tempel og alteret og dem som tilber der!» 
(Åpenbaringen 11:1). En stav blir gitt til en mann—Guds regje-
ring—til å måle Guds utvalgte. Gud bruker en mann til å sette 
loven Hans ut i live, som blir sammenlignet med Arons stav. 
Guds egen Kirke blir forbannet, så denne mannen blir ledet til 
å måle seg selv og Guds utvalgte med Guds lov.

Sakarias 5 drøfter forbannelser for å bryte Guds lov. 
Imidlertid, en kvinne holdt loven—eller ble målt ved loven. En 
annen kvinne avviste å bli målt, og kom under forbannelser.

«Men forgården utenfor templet, la den være, og mål den ikke. 
For den er gitt til hedningefolkene, og de skal tråkke ned den 
hellige stad i førtito måneder» (Åpenbaringen 11:2). Når denne 
mannen måler de utvalgte med Guds lov, resulterer det i en indre 
forgård, hvor Gud bor, og en ytre forgård, som nekter å bli målt. 
Det betyr at det er to kvinner, akkurat som det blir beskrevet i 
Sakarias 5. En kirke ble ugudelig; den andre var lydig mot Gud. 
Plutselig har du to kirker—en Filadelfia og en Laodikea.

«Da skal to menn være ute på marken, den ene blir tatt 
med, den andre blir latt tilbake» (Matteus 24:40). I Revised 
Standard Version og New King James Version står det også 
«to menn,» ikke bare «to.» Gud utnevner en som er «satt over 
[hans] tjenestefolk» (profeten med Arons stav; vers 45). Det 
er kanskje en annen mann, som Gud ser på som lederen av 
laodikeerne.

Alt dette er i konteksten av de to kvinnene, eller 
Kirkesplittelsen. «To kvinner skal male sammen på kvernen, 
den ene blir tatt med, den andre blir latt tilbake» (vers 41). 
En kvinne (Filadelfia) blir tatt med og den andre kvinnen 
(Laodikea) blir latt tilbake. Gud tar Sine utvalgte til et sted i 
sikkerhet (Åpenbaringen 12:14). Laodikeerne må oppleve den 
Store Trengselen på grunn av opprøret deres (vers 17).

Stormen bygger seg opp raskt (Matteus 24:34). Kristus er i 
ferd med å vende tilbake! (versene 35-37).

Åpenbaringen 10 og 11 og Sakarias 5 drøfter to kvinner. 
Sakarias skriftrull er også om to kvinner. Så er den lille boka. 
Det sentrale budskapet om de to kvinnene er den flyvende 
skriftrullen. Det sentrale stykket i arbeidet vårt for Guds 
Kirke er den lille boka.
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Den flyvende skriftrullen drøfter en måling av Guds lydige 
folk. Gud har gitt pcg et ansvar for å måle.

Det er en flyvende skriftrull. Malakias’ Budskap har blitt 
avertert på fjernsyn og radio. Den har blitt sendt ut til hele 
verden—med fly. Den kommer rundt som om den hadde vinger.

Denne flyvende skriftrullen har store dimensjoner. Den lille 
boka har blitt sett av flesteparten av Guds laodikeiske folk, og 
blitt lest av mange av dem. Den har hatt en virkelig virkning 
inni Guds Kirke. Det er nøyaktig hva Gud profeterte ville skje!

En kirke forstår ikke hvor viktig den flyvende skriftrullen 
er. Den andre lar skriftrullen lede og guide den!

Hvem oppfyller et forbilde på Sakarias-embetet i dag? 
Hvem var det som den flyvende skriftrullen ble åpenbart til? 
Og den lille boka? Hvem er det som blir brukt til å profetere 
igjen—til å måle Guds Kirke med Guds lov?

La meg understreke det en gang til: Denne flyvende skrift-
rullen, eller den lille boka, kom fra Det aller helligste—der 
Gud bor!

La oss nå gå tilbake til det femte kapitlet i Sakarias til en av 
de mest inspirerende åpenbaringene i denne boka.

«Deretter løftet jeg mine øyne og fikk se to kvinner som 
kom fram. Og vinden fylte deres vinger, for de hadde vinger 
som storkevinger. De løftet efaen opp, så den svevde mellom 
jorden og himmelen. Da sa jeg til engelen som talte med meg: 
Hvor skal de hen med efaen?» (Sakarias 5:9-10). Begge kvin-
nene hadde vinger som storker—et symbol på Guds kraft. 
Hver av kvinnene hadde tilgang på Guds kraft, men bare 
Filadelfia kvinnen bruker den krafta før Trengselen. Begge 
kvinnene bærer efaen fordi hver av dem må bli målt før de kan 
komme inn i Guds Rike.

Profeten og tilhengerne hans blir bedt om å stå opp 
og måle templet (Åpenbaringen 11:1). Companion Bible 
sier at han har et måle-rør (eller målestav). Anchor Bible 
Commentary sier at staven tjente som en regel for en takst-
mann. Denne Kirken hadde et redskap (Guds åpenbarte 
sannhet) lik Serubabels blylodd (Sakarias 4: 9-10). Dette var 
et måleredskap som hadde blitt gitt av Gud til å måle og eta-
blere de utvalgte og Arbeidet Hans.

I mer enn 20 år, har Gud vist oss at pcg bruker Hans åpenbarte 
sannhet til å måle filadelfierne. Laodikeerne nekter å bli målt.
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Filadelfierne er den indre forgården der Gud bor. De blir 
målt nå. Laodikeerne er i den ytre forgården der Gud ikke 
bor (Åpenbaringen 3:20; 11:1-2). De er fortsatt en del av Guds 
tempel, eller Kirke, i denne endetiden, selv om de er lunkne.

G U D S  H U S  P R O F E T E R T

Her er en annen vidunderlig sannhet: Det var den 7de 
desember, 2007, da Gud åpenbarte til meg hvor Bibelen pro-
feterte at pcg skulle bygge Guds fysiske hus! Slik et inspir-
erende mirakel på den dagen, hjelper oss å huske hva for en 
mirakuløs dag 7de desember, 1989, virkelig var—dagen da pcg 
begynte—og for en forunderlig visjon filadelfierne har.

På torsdag 6te desember, 2007, hadde jeg en ekstremt travel 
dag. Jeg var svært trøtt og gikk til sengs klokka 22, og håpet på å 
få en god natts søvn. Noe vekket meg rundt klokka 01. Etter å ha 
kastet meg fram og tilbake i senga i omtrent en time, sto jeg opp, 
litt nedtrykt fordi jeg våknet så tidlig. Det var nå 7de desember, 
pcgs 18de årsdag. Jeg hadde rablet ned noen få notater om hva 
jeg ønsket å snakke om på Sabbaten, den 8de desember, da vi 
skulle feire årsdagen vår. På en eller annen måte hadde jeg latt 
notatene mine være på kontoret; dette gjorde meg enda tristere.

Så i stedet for å tenke på notatene mine, gikk jeg direkte 
til skriftstedene som var inkludert i disse notatene. Jeg tror 
at Gud sto bak begivenhetenes rekkefølge, og ettersom jeg 
leste disse skriftstedene begynte jeg å forstå versene på en 
måte som jeg aldri hadde gjort det tidligere. Selv om jeg var 
skuffet fordi jeg ikke hadde fått så mye hvile, ble jeg fylt med 
spenning, mens jeg satt der og leste i de tidlige morgentimene 
av 7de desember. Jeg så noen skriftsteder på en måte som jeg 
aldri hadde sett dem før. Denne nye forståelsen drev ut ethvert 
spor av tristhet fra sinnet mitt. 

Jeg leste fra boka av Sakarias.
Det siste verset i Sakarias 5 er spennende. I vers 10, spør 

Sakarias: Hvor skal de hen med efaen? Svaret er i vers 11: «Han 
svarte: De skal til Sinears land for å bygge hus for henne der. 
Og når det er ferdig, skal hun settes ned der på sitt sted.»

Sinear, er i dette tilfellet en annen benevnelse for Babylon. 
Andre Bibel oversettelser sier til og med Babylon, i stedet 
for Sinear. Gjennom hele Bibelen symboliserer Babylon 
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verden før Kristus’ tilbakekomst, den verden der vi bor i dag 
(Åpenbaringen 18).

Både Filadelfia og Laodikea kirkene arbeider i landet Sinear, 
eller Babylon. Det er en god grunn for at Sinear blir nevnt i 
Sakarias 5:11. En kvinne (den laodikeiske, som ble funnet med 
ugudelighet) «bor» sammen med Babylon. Den andre utfører 
Guds Arbeid med å advare i Babylon.

Ifølge Gesenius Hebrew and Chaldee Lexicon, viser ordet hus 
mesteparten av gangene til en fysisk struktur, men ikke alltid. 
Her viser det til både Guds åndelige og fysiske hus. Dette er 
en profeti om Guds åndelige hus, eller Philadelphia Church of 
God, som bygger et fysisk hus.

En kvinne underordnet seg Guds måling. Deretter ledet Gud 
henne til å bygge et fysisk hus til Ham og gjøre Arbeidet Hans.

Uttrykket i King James oversettelsen «sette der på hennes 
sted» er en bokstavelig hebraisk oversettelse. Det andre fysiske 
templet, som ble bygd av Serubabel, var lokalisert på nøyaktig 
det samme stedet som Salomo bygde sitt tempel (Esra 3:1-3).

Når vi ser på det åndelig, målte og bygde vi på nøyaktig den 
samme måten som Herbert W. Armstrong gjorde. Til og med 
Guds fysiske hus i dag, er lagd etter forbilde av det som herr 
Armstrong bygde i Pasadena, California.

Laodikeerne g jorde opprør mot den måten herr 
Armstrong målte og bygde på. Den f lyvende skriftrullen 
har alt å gjøre med å komme tilbake til den måten som han 
bygde på—åndelig og fysisk!

Gud ga filadelfierne æren av å bygge det fysiske huset 
Hans før Kristus vender tilbake, fordi de underordner seg 
under målinga Hans i dag.

Du vil finne Guds utvalgte der hvor du finner Guds hus. 
De er de eneste som bygger for Gud i dag. Det er bare de 
som gjør Guds Arbeid.

Vi har atskillige bygninger på landeiendommen vår i 
Edmond, Oklahoma, og Guds sannhet, går på en måte, ut fra 
dem alle. Men før auditoriet vårt ble bygd, var ingen av disse 
bygningene spesielt bygd for å huse Gud og Hans sannhet. 
Hver av dem var bygd av andre grunner, selv om hver av dem 
blir brukt til å hjelpe fram Guds Arbeid. 

Sakarias 5:11 er en profeti om Gud som gir Sine utvalgte 
jobben med å konstruere en bygning, som er spesielt beregnet 
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på Hans sannhet. Guds hus er et hus for den sannheten til 
Gud som blir brukt til å måle filadelfierne nå, men vil måle 
laodikeerne i den Store Trengselen. Guds sannhet, eller 
efa, går ut fra Guds hus i Edmond, og retter folk mot nye 
Jerusalem, Guds evige hus!

Interpreter’s Bible sier at «huset, det er, et tempel, skal 
bygges for efa målet.» Til en viss grad erkjenner til og med 
Bibel kommentarer at dette verset er en profeti om et fysisk 
hus som blir bygd for Guds sannhet. Bibelen er Jesus Kristus 
på trykk. Guds sannhet strømmer ut fra det huset. Gud Far og 
Hans Sønn er der i Ånden. De har samvær med oss i det huset!

Barnes’ Notes sier: «Et hus eller tempel skulle bygges for 
den, for dens ære og herlighet …» Det er Guds sannhet. Vi 
ble gitt jobben med å bygge et hus for Gud som ville erklære 
æren og herligheten, perfektheten og storheten, av Guds 
sannhet. Hvilken større mulighet, eller ansvar, er det i dag 
enn å bygge huset for Gud?

Anchor Bible sier at ordet tempel, det hebraiske ordet for hus, 
blir brukt som «betegnelse for en guddommelig bolig.» Gud bor 
i dette huset! Sannheten strømmer fra Gud og huset Hans. Det 
er nøyaktig målt av Gud Selv.

Anchor Bible skriver også om en konstruksjon «på sitt sted» 
og sier at «de fleste kommentatorer sier [det] viser til et slags 
‘fundament’ eller ‘sokkel’ som ordet sannelig er ofte brukt i 
Bibelen (f. eks. 1 Kongebok 7: 27-43 … er det brukt 13 ganger 
i referanse til 10 fotstykkene av kobber i Salomos tempel).» 
Dette viser klart til en fysisk struktur. Companion Bible sier 
at den skal bli etablert «for den efaen, og det vil bli forberedt 
for den, og den vil bli satt eller festet eller bli plassert der. 
Det vedrører hvordan fundamentet tilsvarer et fast hvi-
lested. Langes sier at dette huset vil gi efaen en «permanent 
bosettelse.» Den skal bli «etablert og fast på dens fundament.» 
Disse versene viser tydelig til et åndelig og et fysisk hus.

Guds sannhet er permanent huset i auditoriet på pcgs land. 
Det er langt den skjønneste, mest storslåtte bygningen på dette 
collegeområdet.

Vi må fatte den store betydninga og dybden i denne åpen-
baringen! Vi fikk i oppdrag å bygge et hus for Guds sannhet. 
Gud har samfunn med oss i dette huset, og Han vil fortsette å 
gi oss mer og mer av sannheten Sin.
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G U D S  H U S  O G  N Y E  J E RU S A L E M

Herren har utvalgt Jerusalem er den mest ærefryktinngytende vis-
jonen i Bibelen (Sakarias 3:2). Det er visjonen om Davids nøkkel 
på en måte som forsterker forståelsen vår, på et praktisk plan.

Jeg hadde ikke forstått dybden av «HERREN HAR 
UTVALGT JERUSALEM» før 7de desember, 2007. Det er ikke 
noen tilfeldighet at det var på den samme dagen at Gud åpen-
barte profetien i Sakarias 5:9-11 til meg, som sier at pcg vil 
bygge et hus for Gud. VI TRENGER Å TENKE PÅ HVORFOR 
GUD FORBANDT DISSE TO EMNENE PÅ EN SLIK MÅTE!

Guds hus og nye Jerusalem er tett sammenknyttet. Vi 
har bygd en spektakulær struktur som peker folk mot nye 
Jerusalem og viser verden at HERREN HAR UTVALGT 
JERUSALEM! Den Evige har evige mål. Vi må også ha evige 
mål!

Vi må begynne å se til byen Jerusalem i dag. Det er hvor 
nye Jerusalem vil bli lokalisert.

Byen Jerusalem i dag er i ferd med å bli mektig foran-
dret med Kristus’ nær forestående tilbakekomst. Herbert W. 
Armstrong College er involvert i en arkeologisk utgraving i 
Jerusalem. Vi hjelper allerede med å forberede, på en fysisk 
måte, for Kristus’ andre komme!

Guds mål er å få oss, og denne verden, inn i nye Jerusalem. 
Å bygge Guds hus er et primært middel til å få sinnet vårt 
fokusert på nye Jerusalem, og på den tida når Guds Familie vil 
bestå av bare åndevesener. Auditoriet har et budskap med håp 
for en verden som er i ferd med å krasje og brenne. Storheten 
av den bygningen vil hjelpe millionvis av folk til å sette mer 
pris på Guds herlighet og sannheten Hans!

Laodikeerne har vendt ryggen til Gud fordi de har mistet 
ny Jerusalem ut av syne. De ser ikke lenger at Herren har 
utvalgt Jerusalem. Vi må lære fra deres eksempel og arbeide 
flittig med å erobre denne dype visjonen om nye Jerusalem!

Herren har utvalgt Jerusalem. Nå må også Den Eviges sønner 
velge Jerusalem!



Kapittel 6 
Bare atombomber 
bringer omvendelse

Sakarias 6, går tilbake til emnet om Guds tempel og til-
bakekomsten til Kristus, etter å ha beskrevet Guds mektige 
englerepresentanter (versene 1-8).

«Og si til ham: Så sier Herren, hærskarenes Gud: Se, det skal 
komme en mann som heter Spire. Han skal spire fram av sin rot, 
og han skal bygge Herrens tempel. Ja, han skal bygge Herrens 
tempel. Han skal vinne herlighet og sitte og herske på sin kon-
getrone, og han skal være prest der han sitter på sin trone, og 
freds råd skal det være mellom dem begge. Kronene skal være 
til et minne i Herrens tempel om Helem og Tobia og Jedaja og 
Hen, Sefanjas sønn. Langt bortefra skal de komme og bygge på 
Herrens tempel. Og dere skal kjenne at Herren, hærskarenes 
Gud, har sendt meg til dere. Dette skal skje [hvis dere adlyder 
ordet fra Herren deres Gud—dnb 1978]» (versene 12-15).

Legg merke til at Gud sier: «hvis dere adlyder.» Du må 
bevise deg selv overfor Gud. Du må adlyde stemmen til den fly-
vende skriftrullen—Guds lov, Guds autoritet, Guds regjering.

«I kong Darius’ fjerde år, da kom Herrens ord til Sakarias 
på den fjerde dagen i den niende måneden, i måneden kislev. 
For Betel hadde sendt Sareser og Regem-Melek og hans menn 
for å bønnfalle Herren og spørre prestene i Herrens, hærska-
renes Guds hus og profetene: Skal vi gråte og faste i den femte 
måned, som vi nå har gjort i så mange år?» (Sakarias 7:1-3).

Det finner sted noe gråting fordi det er noe som er galt med 
disse prestene og profetene i Guds hus. Gud er bekymret for 



Bare atombomber bringer omvendelse 61

dette. Det som foregår i verden er ikke på langt nær så viktig 
for Gud, som det som foregår i Kirken Hans.

Folkene Hans akter ikke på den flyvende skriftrullen. Vi 
enten akter på den flyvende skriftrullen, eller vi blir forførte 
og arrogante. «Da kom Herrens, hærskarenes Guds ord til 
meg, og det lød så: Si til alt folket i landet og til prestene: 
Når dere har fastet og klaget i den femte og den sjuende 
måneden, og det nå i sytti år, er det da for min skyld dere har 
fastet» (versene 4-5).

Her er problemet til laodikeerne. Til og med da de fastet var 
det ikke for Gud. De var egoistisk motiverte. Og Gud vil ikke 
ha noe av det! Hvor ville de ha vært i dag, hvis de hadde rettet 
fasten sin mot Gud? Det er sikkert at de hadde visst om den 
flyvende skriftrullen. De ville be Gud om å styre dem, og Gud 
ville lede dem til Arbeidet Sitt!

Vers 6: «Og når dere eter og drikker, er det da ikke dere 
selv som eter, og dere selv som drikker?» Når du spiser og 
drikker, gjør du det for å herliggjøre deg selv eller Gud? Her 
kommer laodikeerne til kort igjen. Og se hvor de er i dag. Du 
kan ikke vise dem feilene deres, fordi de er så selvgode. Det 
vil måtte atombomber med uforlignelige lidelser til for å snu 
50 prosent av dem rundt!

Det må også et atomragnarokk til, for å få Israels nasjoner 
til å omvende seg. 

Hvor farlig egenrådig menneskenaturen er!
«Minnes dere ikke de ordene Herren lot utrope ved de tid-

ligere profeter, da Jerusalem lå der i ro og fred med sine byer 
rundt om, og likeså sydlandet og lavlandet?» (vers 7). De ville 
ikke høre på orda til de tidligere profetene, som inneholder 
profetier for i dag. Gud drøfter, som vi vil se, de tidligere 
profetene to ganger til i Sakarias.

«Så sa Herren, hærskarenes Gud: Døm rettferdige dommer 
og vis miskunn og barmhjertighet mot hverandre. Undertrykk 
ikke enker og farløse, fremmede og arminger, og tenk ikke ut 
ondt mot hverandre i deres hjerte! Men de ville ikke akte på det. 
I sin gjenstridighet satte de skulderen imot. Sine ører gjorde de 
døve, så de ikke hørte» (versene 9-11).

Laodikeerne bare gjorde ørene sine døve. Derfor kan de 
ikke forstå budskapet vårt. De er harde, og de vil til og med 
bli enda hardere.
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D E N  S TO R E  T R E N G S E L E N

«Sitt hjerte gjorde de hårdt som en diamant, så de ikke hørte på 
loven og de ord Herren, hærskarenes Gud, sendte ved sin Ånd 
gjennom de tidligere profeter. Derfor kom det en stor vrede fra 
Herren, hærskarenes Gud. Og likesom han ropte, og de ikke 
hørte, slik, sa Herren, hærskarenes Gud, skal de rope, og jeg 
vil ikke høre» (versene 12-13). Disse tidligere profetene har pro-
fetier for i dag. Gud sendt budskapet Sitt til laodikeerne ved Sin 
Ånd. Han ropte til dem gjennom Philadelphia Church of God, 
og de ville ikke høre. Så når de roper i den Trengselen, sier Gud 
at Han ikke vil høre. Er ikke det realt? Er ikke det rettferdig?

«Så sier Herren, hærskarenes Gud: La hendene være sterke, 
dere som i denne tid hører disse ord av de profetenes munn som 
talte på den dag da grunnen ble lagt til Herrens, hærskarenes 
Guds hus, tempelet som skulle bygges!» (Sakarias 8:9).

Mange av Guds folk har hørt alt dette direkte ut av munnen 
til en profet. Vi gjorde det for visst i endetiden. Vi hørte det 
direkte ut av munnen til herr Armstrong. Gud advarer oss om 
at det er et stort ansvar når vi har hørt noen si noe fra deres 
egen munn. Gud sier til og med at mange av oss hørte disse 
orda da fundamentet ble lagt. Han er veldig spesifikk med 
hensyn til tida—da herr Armstrong var i live. Deretter kom 
arbeidene til Filadelfia Kirken og Laodikea Kirken ut fra herr 
Armstrongs arbeid.

«Jeg spredte dem som i en stormvind blant alle hedninge-
folkene som de ikke kjente. Og landet skal ligge øde etter dem, 
så ingen drar fram eller tilbake der. Og slik gjorde de det herlige 
landet til en ørken» (Sakarias 7:14). Det vil ikke bli et men-
neske tilbake til å krysse sporene til et annet menneske! Det 
handler om atomangrep. For en skrekkelig slutt.

Sakarias 14:21 snakker om åndelige kanaanitter. Det er 
åndelige kanaanitter i Guds hus i dag. De er åndelige hed-
ninger, åndelige vantro, åndelige babylonere—like før «hed-
ningefolkenes tider» fysisk (Lukas 21:24). Men Kristus vil 
vende tilbake og stoppe disse «hedningefolkenes tider,» og 
Gud vil kvitte seg med kanaanittene i huset Sitt. «På den dag 
skal det stå på hestenes bjeller: Helliget til Herren, og gry-
tene i Herrens hus skal være som offerskålene foran alteret, 
og hver gryte i Jerusalem og Juda skal være helliget til 
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Herren, hærskarenes Gud, og alle de som ofrer, skal komme 
og ta av dem til å koke i; og det skal ikke mere være nogen 
kanaanitt i Herrens, hærskarenes Guds hus på den dag» 
(Sakarias 14:20-21—dnb 1930).



Kapittel 7 
Blodpakten 

Det er lett å bli skjødesløs over Den nye pakten. Så 
Sakarias understreker pakten av blod. Kristus, som var 
Gud i kjødet, ga Sitt eget blod for å muliggjøre Den nye 

pakt. Uten det dyrebare blodet, ville det ikke være noe håp for 
menneskeætten.

Sakarias var en av tempelprofetene, ifølge Esra (Esra 6:14). 
Hovedtemaet i boka av Sakarias er Guds tempel, som i 
profetisk betegnelser er Guds Kirke (Efeserne 2:19-21; 
1 Korinterne 3:16; Hebreerne 3:6). Vi kan forstå Sakarias mye 
lettere hvis vi innser at det er en profeti om Guds Kirke i dag.

Visjonen gjelder direkte for Guds Kirke. Vi har en pakt 
med Gud, og hvis vi har Hans lov og regjering, vil Han gi oss 
åndelig manna, eller åpenbaring. For å være under Den nye 
pakten, krever dette selvfølgelig også den Hellige Ånd.) Det 
skulle være klart for alle de som er i Kirken at det er Gud som 
sender oss den mannaen. Vi har også blitt gitt en stor del av 
dyrebar ny åpenbaring fra Gud.

Det er ingen annen kirke på denne Jorda som mottar åndelig 
manna eller ny åpenbaring fra Gud! Alt du trenger å gjøre er å 
lese og studere skriveriene til Herbert W. Armstrong og meg 
for å bevise det jeg sier. Det er så enkelt. I disse skriveriene vil 
du finne de mest forbløffende nye åpenbaringene som noen-
sinne har blitt mottatt i Guds Kirke! Sakarias snakker også 
om Guds pakt med Kirken Sin. Kapitlene 9 til og med 11 av 
Sakarias drøfter en spesiell pakt—en «blod» pakt.
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«D I T T  PA K T S B L O D »

«For ditt paktsblods skyld vil jeg også fri dine fanger ut av 
brønnen som det ikke er vann i» (Sakarias 9:11). Hvis du 
undersøker det hebraiske, snakker Gud (gjennom Sakarias) 
om hva som kunne bli kalt en blodpakt.

Det er nødvendig at vi forstår den åndelige tilstanden vår 
uten Gud. Vi er Satans fanger i en mørk brønn uten noe vann! 
(Vann er et forbilde på Guds Hellige Ånd.) Dette er den nor-
male tilstanden til mennesket uten Guds Hellige Ånd.

Med mindre vi har og bruker Guds Hellige Ånd, er vi Satans 
fanger i en mørk brønn uten noe vann! For et redselsoppvek-
kende mørke. Gud beskriver livaktig den håpløse og fryktelige 
åndelige tilstanden vår når vi ikke bruker Hans mektige Ånd!

Husk den skremmende og foraktelige beskrivelsen av disse 
som er i fangenskap hos Satan.

Det tar krafta til Guds Ånd å bringe oss ut av den åndelige 
brønnen. Den Ånden holder oss fokusert på den blodige prisen 
som ble betalt så vi kunne tre inn i Den nye pakten. Vi må 
betrakte Kristus’ offer slik Gud gjør det. Det er bare Guds Ånd 
som kan gjøre det mulig. Da strømmer Guds åndelige føde, 
inkludert ny åpenbaring, inn i Guds sanne Kirke.

Det tok Kristus’ blod og Guds Ånd til å få oss ut av et kve-
lende, mørkt fangehull. Det kan bare skje hvis vi inngår en ny 
pakt med Gud. 

Hvis vi gjør vår del, sier Gud at Han vil bringe oss ut av 
brønnen uten vann. Fordi Han har inngått denne blodpakten 
med oss, trenger vi ikke være der hvor det er ikke noe vann, 
ikke noe føde, ikke noe åpenbaring.

Vi gjorde en pakt med Gud. Og grunnen til at vi er i stand 
til å forstå Guds sannhet, er fordi Kristus døde. Han ble slaktet 
på en grusom måte, for å gjøre det mulig for oss å være i stand 
til å holde alle betingelsene i Den nye pakten, og tre inn i 
den ved Hans andre komme. Han har allerede brukt blodet 
til Sønnen Sin for å vise Sin fullstendige forpliktelse. Jesus 
Kristus spilte Sitt blod for å la menneskene kjenne dybden av 
Guds ubeskrivelige kjærlighet for hver og en av oss.

Hva tar det for å gi oss muligheten til å tre inn i den pakten? 
Ville blod fra okser og geiter gjøre det mulig? Absolutt ikke—
det tok blodet til Gud i kjødet å gjøre det mulig for oss å tre 
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inn i Den nye pakten! Vi må aldri glemme det: Den maksimale 
prisen ble betalt slik at vi kunne tre inn i denne pakten!

Hvorfor kan vi ikke tre inn i Den nye pakten før Kristus 
vender tilbake? Fordi mennesker kan mislykkes. Gud inngikk 
Den gamle pakt med Israels folk, og de holdt ikke sin del av 
den. Så nå sier Gud: Jeg vil førsT få deg til å gjøre det som Jeg 
befaler, og dereTTer vil du tre inn i pakten. Han ønsker først å 
se hvor mye vi elsker den. Så vi overholder betingelsene i den 
pakten for å forsikre at den blir fullbyrdet av Gud.

Men vi må aldri glemme blodet til den pakten. Husk alltid 
på den maksimale prisen som Gud betalte bare for å gjøre 
den pakten mulig! Blodet hans ble gitt for å betale for våre 
synder. Bare Gud, som er større enn skapelsen Sin, kunne 
betale denne straffen for syndene våre. Synd fordrer en straff. 
Dette var den eneste måten som vi kunne bli født inn i Guds 
Familie og få evig liv.

Sakarias vektlegger blodet så vi ikke glemmer. Denne 
pakten er den vakreste pryden til menneskeheten. Og hvordan 
kunne Gud ha gitt mer for å gjøre det mulig?

For en pris som måtte bli betalt for syndene våre—den 
brutale, grusomme prylen og døden til Gud i kjødet! For 
en kjærlighet Gud har for menneskene! Uten det ofret ville 
menneskenes eneste valg være å stå ovenfor mørket med 
evig død! 

Forstår du virkelig hva det betyr? Du trenger grunne nøye 
på disse orda.

Engler ble aldri tilbudt en slik ubetalelig mulighet. Bare 
menn og kvinner kan bli Guds sønner.

For en vidunderlig gave! Og for en farlig risiko Gud tok for 
å gjøre alt dette mulig. En synd og Kristus hadde vært fortapt 
for alltid—og så ville vi!

Vi må være takknemlige for at blodet Hans var fra et per-
fekt offer. Nå har vi den uforlignelige muligheten til å bli født 
inn i Guds Familie. Vi skulle takke Gud daglig for det intenst 
brutale og blodige ofret for syndene våre—uten det ville det 
ikke være noen pakt.

Da vi ble døpt, inngikk vi en pakt med Gud om at vi var vil-
lige til å gi opp vårt eget liv—vårt blod—hvis det ble påkrevd 
(Lukas 14:25-26). Dette er også en liten del av grunnen til at 
det er en blodpakt. Vi må også ha en fullstendig forpliktelse 
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overfor denne majestetiske pakten med Gud—til og med til 
det punktet å utgyte blodet vårt.

S E I E R  G J E N N O M  K R I G F Ø R I N G

«Vend tilbake til festningen, dere fanger som har håp! 
Også i dag forkynner jeg at jeg vil gi dere dobbelt igjen» 
(Sakarias 9:12). Det er hva Guds folk er, når Han inngår denne 
nye pakten med dem—«fanger som har håp»! Dette er en lev-
ende pakt, og hva Gud angår, er den absolutt og sikker. For 
et håp det gir oss! Vi trenger aldri å bekymre oss for om Gud 
ønsker å omskrive pakten.

Ordet vend tilbake i hebraisk er faktisk å returnere. Gud 
snakker primært til laodikeerne—disse helgenene som hadde 
Ånden Hans og likevel vendte seg bort. Gud advarer dem 
om at de må returnere til festningen. Han ønsker å gi dem 
en dobbelt belønning sammen med resten av førstegrøden. 
Men for å motta det, må de møte betingelsene i pakten. I alt 
vesentlig sier Kristus: Jeg utgytte blodet mitt for denne pakten—
hva vil nå du gjøre for den? 

Hele vers 13 dreier seg om en militær krig—åndelig. Å være 
en kristen er krig—den vanskeligste krigen som du noensinne 
kunne kjempe. Den eneste måten vi noensinne kan oppnå 
seier er gjennom en mengde konflikter. Dette er ikke en lett 
pakt å være en del av. Det er grunnen til at vi nå og da mister 
folk. Krig resulterer alltid i skadede.

Men seier i denne krigen bringer enorme belønninger. Å 
kvalifisere i Guds sanne Kirke i dag, når bare en liten flokk 
av Guds førstegrøde har blitt kalt, vil bringe en DOBBELT 
BELØNNING (vers 12)—den største æren som vi noensinne 
kunne motta. «Herren deres Gud skal frelse dem på den dagen. 
Han skal frelse sitt folk som en hjord. For de er som edelstener i 
en krone og stråler over hans land» (vers 16). Dette er framtida 
vår: Vi vil bli lik glitrende steiner i Guds krone. Han vil løfte 
oss opp slik at hele verden kan se oss! Vi vil bli et [banner—
kjv] eller tegn—vi vil være samlingsmerket. Og Gud vil be alle 
om å høre på det vi lærer bort, om hvordan å holde betingel-
sene til og tre inn i Den nye pakt. For en ære det vil være!

«Be Herren om regn i senregnets tid! Herren sender lynstråler, 
og regnskyll skal han gi dem, så hver mann får grøde på sin 
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mark» (Sakarias 10:1). Igjen blir vi minnet på regnet, eller vann—
et forbilde på Guds Ånd. Hvis vi skal ha framgang åndelig, må vi 
bruke Guds Ånd. Vi må ustanselig se til Gud for åndelig kraft for 
å beseire Satan, denne verden og vår egen menneskenatur. Ellers 
vil vi bli fanger i brønner uten vann. Vi vil synke ned i mennes-
kelig resonering. Da vil vi ha problem med å forstå hvorfor vi må 
oppleve «mange trengsler.» I denne blodpakten, må vi ha noen 
heftige prøvelser for å kvalifisere for slike meget høye stillinger. 

Sakarias 10:1 snakker også om all den overfloden og fram-
gangen, veksten av god grøde, som Gud vil gi til folkene Sine—
fysisk og åndelig. Gud velsigner dem som adlyder Ham. Folk 
tror ikke på det i dag, og oppfører seg som om Gud er anemisk 
og ikke kan, eller ikke vil, gjøre noe slik for dem.

«Mot hyrdene er min vrede opptent, og bukkene vil jeg 
hjemsøke. For Herren, hærskarenes Gud, ser til sin hjord, 
Judas hus, og gjør den lik sin stolte stridshest» (vers 3). Det 
snakkes om to grupper i dette verset. Først er det hyrdene som 
faktisk er sta som bukker—det snakker om det laodikeiske 
presteskapet i Guds egen Kirke. For det andre er det ånde-
lige jøder, som Gud har gjort til gode hester i slaget, eller en 
majestetisk stridshest. Vi er i en virkelig krig, og Gud har satt 
paktfolkene Sine i stand til å ære en majestetisk stridshest ved 
Hans Hellige Ånd.

Å N D E L I G E  J Ø D E R

«Så sier Herren, hærskarenes Gud: I de dager skal det skje at 
ti menn av alle hedningefolkenes tungemål skal gripe fatt i 
kappeflikken til en [åndelig] jødisk mann og si: Vi vil gå med 
dere, for vi har hørt at Gud er med dere!» (Sakarias 8:23).

For et vakkert bilde dette er for Guds utvalgte. Husk, vi er 
åndelige jøder (Åpenbaringen 3:9). Tenk på den ærefryktinn-
gytende etterspørselen det vil være etter lærere om bare noen 
få år. Folk vil ha hatt nok lidelser og elendighet i denne verden. 
De vil henge seg fast ved disse lærerne, og be om å bli lært 
om Den nye pakten, og om paktens blod. Å komme opp til 
en åndelig jøde, vil ha en veldig innvirkning på ti menn—10 
ledere av husholdninger, 10 familier.

Kan du forestille deg hvilken krise det hadde blitt hvis Gud 
ikke hadde beredt lærere til disse folkene? Det ville bli 
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det samme som å reise opp gigantiske skolebygninger for 
tusenvis av studenter, og så ikke ha noen lærere for dem!

Vi må aldri glemme hvorfor vi er kalt nå. Gud tilbyr oss de 
mest opphøyde stillinger for all evighet.

Ta i betraktning hva det betyr for oss i dag. Da Esra og 
Nehemja bygde templet, bygde de alteret først. Det symboliserer 
at Gud bygger presteskapet Sitt, før Han kaller folk inn i 
templet. Førstegrøden vil bli Guds konge-prester—alteret 
Hans for all evighet. Så i dag bygger Gud alteret Sitt, før Han 
bygger templet Sitt i Morgendagens Verden. Vi trenger å være 
klare, fordi mange vil komme ut av den verste lidelsen som 
noensinne har vært kjent i denne verden, og de vil trenge å bli 
lært. Etter å ha opplevd atom, kjemisk og biologisk krig, vil 
de innse behovet de har for sann utdanning. Det vil være et 
behov for at det er åndelige jøder der som kan lære dem.

Dette er hva herr Armstrong prøvde å få Kirken Sin til å 
forstå på slutten av livet sitt: at de var her for å bli lærere. Det 
er den eneste grunnen til at vi er kalt i dag—og 95 prosent av 
Guds folk forstår ikke hvorfor de er kalt!

Det er sant at kallet vårt ikke er lett. Men når en tar i 
betraktning hvor mye Gud vil gi oss, kunne det være anner-
ledes? Var det lett for Kristus å ofre Sitt blodige offer for å 
gjøre det mulig å bringe menneskene inn i Familien Sin? Han 
holdt ut den vanskeligste tingen Han noensinne måtte gjøre 
og trolig noen gang vil måtte gjøre. Og Faren led til og med 
mer da Han lot Sønnen Sin gjennomgå det. De gjorde sitt 
ytterste—og blodet til Gud i kjødet ble spilt på denne Jorda. 
Etter alt de har gjort, kan vi holde ut noen lidelser for å utfylle 
den jobben som Gud tilbyr oss?

«J E G  V I L  S Å  D E M»

«Jeg vil så dem ut blant folkene. Men i de fjerne land skal de 
komme meg i hu. De skal leve med sine barn og komme til-
bake» (Sakarias 10:9). Gud vil så laodikeerne i fjerne land i 
Trengselen. Halvparten av dem vil «komme tilbake» til Gud—
innse hva de nesten mistet. Men det som gjør dette verset så 
inspirerende er faktumet at Gud er i kontroll over situasjonen. 
Han sier: «Jeg vi så dem.» Hvorfor sår en gårdbruker frø? Så han 
kan ha en innhøsting! Gud sår laodikeerne.
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De vil raskt innse hva de har gjort og vil begynne å vende 
seg til Gud og fortelle alle om blodet i pakten Hans! De vil 
si til seg selv og andre: Kristus døde—og hvis jeg må dø, er 
jeg også klar til å dø. Og det er hva de vil måtte gjøre—spille 
blodet sitt i et fremmed land—fordi de ikke ville lytte til 
budskapet om pakten i dag.

Hvor mye bedre er det ikke å omvende seg nå! Hvor mye 
bedre er det ikke å omvende seg i Amerika, Britannia og 
andre av Israels land, heller enn i Iran og Tyskland og Egypt 
i Trengselen! Gud vil faktisk så dem i fremmede land slik 
at de kan lære hedningene. Enda hedningene truer med å 
drepe dem, vil de si: Sett i gang—men jeg forteller dere hva 
som kommer! Guds budskap vil bli lært bort av laodikeerne 
over hele verden! Er ikke det forbløffende? Gud sår dem 
slik at Han kan høste en innhøsting. Og legg merke til—
vers 9 sier at de vil leve «med sine barn.» Gud gir en spesiell 
velsignelse og beskyttelse til barna deres. Barna til de omvendte 
laodikeerne vil leve inn i Tusenårsriket. De vil trenge denne 
inspirerende visjonen midt i fangenskapet sitt. Tragedien er 
selvsagt at de ledet barna sine inn i Trengselen, fordi de ikke 
ville lytte til Guds budskap i dag.

«Jeg vil føre dem tilbake fra landet Egypt …» (vers 10). Å 
komme ut av Egypt er et forbilde på å komme ut av denne 
verden. Gud må bringe laodikeerne ut av Egypt en andre gang.

«Lukk opp dine porter, Libanon, så ilden kan fortære 
dine sedrer! Jamre deg, du sypress, fordi sederen er falt …» 
(Sakarias 11:1-2). Soncino’s Commentary sier at både Salomos 
tempel og Serubabels tempel for en stor del var bygd av sedrer 
fra Libanon, den bibelske kongen blant trærne. Så dette verset 
snakker også om Guds tempel. I templet i dag er noen edle og 
staselige folk som Gud reiste opp helt til toppen—men som 
har falt senere. Gud prøver å gi dem et bilde: Laodikeerne 
er lik disse praktfulle, men falne sedrene. Guds konger og 
prester på fosterstadiet har falt!

Herr Armstrong hadde flere sedrer fra Libanon på college-
områdene til Ambassador College i Bricketwood og Pasadena. 
Vi har noen mindre hengesedrer på collegeområdet vårt. 
Kanskje Gud har et budskap som Han ønsker å sende til oss 
gjennom disse trærne, om hvem vi er og hvordan Han ser på 
oss—som staselige sedrer! Vi er kongene og prestene på Jorda! 
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Og hvor voldsomt tragisk det er når en guddommelig leder—
en konge-prest—faller!

«Ilden» fortærer disse sedrene. De vil gå inn i den brennende 
Trengselen. Det er bare omvendelse som kan endre det utfallet.

T R E  H Y R D E R

«Så røktet jeg slaktefårene, ja, også de usleste av fårene. Jeg tok 
meg to staver, den ene kalte jeg godhet, og den andre kalte jeg 
samband. Og jeg røktet fårene» (Sakarias 11:7).

Kommentarene og mange Bibel lærde er ekstremt forvirret 
over dette verset! Hva er «slaktefårene»? Laodikeerne er desti-
nert til å bli slaktet fysisk, og 50 prosent av dem vil gå fortapt 
for alltid. Vi gir dem et budskap fra Gud i dag, og de nekter 
å høre det! Det er ikke at de ikke kan forstå det—de vil sim-
pelthen ikke! Det andre oppdraget vårt, etter å advare verden, 
er å hjelpe Kristus å redde laodikeerne i dag.

Disse «slaktefårene» vil måtte utgyte blodet sitt for Gud 
slik Han gjorde for dem. De sviktet med å beseire Satan før 
Trengselen. Men i Trengselen vil 50 prosent av dem beseire 
«ham [Satan] i kraft av Lammets blod» (Åpenbaringen 12:11). 
Til slutt vil disse «slaktefårene» forstå at Kristus var 
Offerlammet, som måtte oppleve å bli blodig slaktet, så 
de kunne få være i Guds Familie for alltid. Gud befaler 
dem å få sinnet sitt vekk fra dem selv og materielle ting 
(Åpenbaringen 3:14-17), og på blodet i Den nye pakten. Da vil 
de la Kristus leve i dem (Filipperne 2:5)—igjen.

Gud gjør at laodikeerne må utgyte blodet sitt, fordi de 
behandlet Kristus’ blodoffer skjødesløst. I Trengselen, vil 
mange av dem omvende seg og takke Gud for den dyrebare 
prisen som ble betalt for syndene deres. Da vil de ta mye 
alvorligere på synd.

Skriften indikerer at alle laodikeerne må gi blodet sitt, for å 
bevise at de virkelig forstår blodpakten denne gangen.

For noen «slaktefår» de vil bli. La laodikeerne ta seg i vare!
Vi må minne oss selv ustanselig om at blodet til Gud 

i kjødet ble krevd for å betale for syndene våre! Det er en 
dødelig synd å glemme den ærefryktinngytende sannheten.

Gud advarer alle folkene Sine om å advare Israels 
nasjoner, eller bli skyldige i deres blod (Esekiel 33:6-7). 
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Laodikeerne svikter og er skyldige. De må betale med sitt 
eget blod. Det er Guds rettferdighet.

Det verset viser også til «to staver»—en av godhet, 
snakker om Guds gunst og beskyttelse—den andre «sam-
band,» snakker om det samholdet, eller unionen, som vi bør 
ha i Guds Familie. Vi er alle en del av denne blodpakten, og 
vi skulle være forent. Lik folkene på Esras tid skulle vi være 
«som en mann» (Esra 3:1). Det er den slags samhold Guds 
Familie må ha!

Tenk over dette: I Guds Rike, etter hvert som folk søker 
å bli lært av åndelige jøder, vil de ikke ha forskjellige ledere 
som gir dem ulike versjoner av Guds sannhet. Guds ledere vil 
da være «som en mann»! De vil alle holde betingelsene i den 
nye pakten. Den nye pakten binder oss til Gud, med De ti bud, 
Guds regjering, og åndelig manna.

«Jeg gjorde de tre hyrdene til intet i én måned. Jeg ble lei 
av dem, og de likte heller ikke meg» (Sakarias 11:8). Dette er 
folk som kjente Gud og deretter ble de gjort til intet! For en 
sterk innbyrdes følelse mellom Gud og disse synderne! Gud 
hater selvfølgelig synd og ikke syndere—men hvis de ikke 
omvender seg, blir disse mennene inkarnasjonen av synd!

Hvem er disse hyrdene? Kommentarene vet ikke. Jeg tror 
dette må være de samme «tre hyrdene»—en mor kirke og 
to større utbryter laodikeiske kirker—som jeg skrev om 
i Hosea-heftet (be om en gratis kopi). Hosea beskjeftiget 
seg med en utro mor og to illegitime barn (les Hosea 1:1-9; 
bare det første av de tre barna var Hoseas—et forbilde på 
den utvalgte i dag; de to andre var illegitime). Gud sier i 
Sakarias at Han simpelthen vil gjøre disse hyrdene til intet 
i en måned.

Det er interessant at omtrent «en måned» passerte mellom 
da jeg ble oppsagt i wcg og til vi sendte ut de første kopiene 
av Malakias’ Budskap. På den tida var det en del prester som 
diskuterte hva de skulle gjøre med endringene i Kirken; to 
andre større grupper var i ferd med å ta form. Gud sier at når 
åpenbaringen Hans går ut til Kirken, avskjærer Han dem. De 
visste om Malakias’ Budskap—de var der! Men de hånte den 
og Gud avskar dem. Åpenbaringen 11:1-2 sier at Han kastet 
ut disse som ikke ville bli målt—disse tre hyrdene og tilhen-
gerne deres. Og de vil bli kastet inn i Trengselen.
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Hva skjer når Gud gir åpenbaring? Du enten følger den, eller 
du blir avskåret. Se på laodikeerne! De blir ikke ernært, slik de 
ble da herr Armstrong var på scenen. De har blitt avskåret!

«Og jeg sa: Jeg vil ikke røkte dere lenger! Det som er nær 
ved å dø, får dø. Det som er nær ved å bli tilintetgjort, får 
bli tilintetgjort. Og de som blir igjen, får fortære hverandre» 
(Sakarias 11:9). Laodikeerne blir ikke ernært. Det er ingen 
grunn til at folk skulle forlate Gud og bryte betingelsene i 
Den nye pakten, med mindre de er har en opprørsk måte å 
tenke på. Gud kan ikke ernære noen som overtrer betingel-
sene i den pakten!

Å  B R Y T E  PA K T E N

«Så tok jeg min stav godhet og brøt den i stykker for å gjøre til 
intet den pakten som jeg hadde gjort med alle folkeslagene» 
(vers 10). Gud brøt pakten, fordi folkene gjorde opprør!

Anchor Bible oversetter det siste ordet i vers 10 «fol-
keslagene» og kaller det for «det uventede f lertallet.» 
Kommentarene kan ikke se hvorfor Gud bruker flertall her. 
Grunnen er at Gud har folk over hele Jorda i den sanne Kirken 
i dag—mange etniske og rasemessige variasjoner som er ånde-
lige jøder. Raser eller etnisk bakgrunn gjør ingen forskjell for 
Gud—bare at vi alle blir åndelige jøder! Jesus Kristus døde for 
verden (Johannes 3:16). Han gjør ikke forskjell på folk.

Husk at den flyvende skriftrullen i Sakarias 5 peker oss til-
bake til kjerubene i Det aller helligste. Vingene deres var strekt 
ut over paktens ark, som for å si at de beskytter og vokter 
paktfolkene—disse som holder De ti bud og underordner seg 
under Guds regjering og blir ernært med åndelig manna. Vi 
blir virkelig tatt vare på, så lenge vi holder vår ende av pakten.

«Den [pakten] ble gjort til intet på den dag. Og slik skjønte 
de usleste av fårene, de som aktet på meg, at det var Herrens 
ord» (Sakarias 11:11). Dette verset snakker om den trofaste 
Filadelfia levningen—de ynkelige, ydmyke folkene som ventet 
på Gud. Mange folk spottet dem som ubetydeligheter, nesten 
som om de var spedalske! Men de er de eneste som holder 
betingelsene i pakten! På dette punktet er de de eneste som er 
villige til å utgyte blodet sitt for pakten. De VENTER på Gud 
uansett hva det koster.
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Kan vi vente på Gud? Kan vi ydmyke oss nok til å innse at 
vi er ubetydeligheter, og bare vente på Gud? Han gir oss alt!

T R E T T I  S Ø LV P E N G E R

Legg nøye merke til dette neste stykket.
«Deretter sa jeg til dem: Om dere så synes, så gi meg min 

lønn, men hvis ikke, så la det være! Så veide de opp til meg 
min lønn, tretti sølvpenninger» (Sakarias 11:12). Det er det 
samme beløpet som Judas Iskariot ble betalt for å forråde 
Kristus (Matteus 26:15; 27:3).

«Da sa Herren til meg: Kast dem bort til pottemakeren, den 
herlige pris som jeg er aktet verd av dem!» (Sakarias 11:13). 
Legg merke til hva som skjer her! Kristus tar dette personlig. 
Han ble forrådt for tretti sølvpenger! 

«… Og jeg tok de tretti sølvpengene og kastet dem inn i 
Herrens hus til pottemakeren. Så brøt jeg i stykker den andre 
staven, samband, for å gjøre brorskapet mellom Juda [ånde-
lige jøder] og Israel [laodikeerne—åndelige Israel] til intet. Og 
Herren sa til meg: Ta deg igjen en stav—en dårlig hyrdes stav! 
For se, jeg lar en hyrde stå fram i landet, en som ikke ser til 
dem som er nær ved å omkomme, og ikke leter etter det som 
er bortkommet, og ikke leger det som har fått skade, og ikke 
sørger for det som holder seg oppe, men eter kjøttet av de fete 
og til og med river klovene av dem» (versene 13-16).

Hvem kunne disse versene handle om? Hvem er en «dårlig 
hyrde»? Dette snakker om en mann, og skaden han har for-
årsaket på Guds Kirke i denne endetiden—og ødeleggelsen 
som venter ham på grunn av det! Han forrådte Guds egen 
Kirke for 30 sølvpenger, lik Judas, og deretter rev han den fra 
hverandre og ødela den. Minner det deg om 2 Tessalonikerne 
2, der en andre «fortapelsens sønn» blir nevnt (vers 3)—en 
mann som ødelegger Guds Kirke? Han er en fortapel-
sens sønn! Lik Judas, den første fortapelsens sønn, han for-
rådte Kristus! Han er ikke en hyrde som neglisjerte flokken—
han er en hyrde som ødela flokken, og undertrykte Guds 
sannhet. (Den onde ånden ble demonstrert i rettsaken vår med 
Worldwide Church of God. Be om det gratis heftet vårt om 
Habakkuk for mer informasjon.) Likevel, de laodikeiske grup-
pene forstår ikke dette onde arbeidet fordi de er blinde.
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De forrådte Kristus for penger og ting. De forrådte Kristus, 
som ga blodet Sitt så vi kunne tre inn i Den nye pakten! Lik 
Judas, handlet de veldig religiøst! Judas hadde frekkheten til 
faktisk å kysse Kristus! Å handle religiøst vil innbringe ingen-
ting annet enn fordømmelse, hvis vi samtidig forråder Kristus.

En siste bemerkning om dette stykket. Se en gang til på 
Sakarias 11:14, om å bryte brorskapet mellom Juda og Israel. 
Det er selvfølgelig åndelig, i sammenhengen med Kirken. Men 
jeg tror at det også kan gjelde Amerika og nasjonen som blir 
kalt Israel, eller bibelske Juda i dag, på et fysisk plan. 

En statistisk undersøkelse i den arabiske verden sa at den 
fremste grunnen til at folk hatet Amerika, var på grunn av deres 
støtte til Israel. Viljen vår svekkes raskt. Er det mulig at Amerika 
vil begynne å tenke: Hvorfor gjør vi oss selv til et slikt mål, over 
det lille landet? Dette kunne være en profeti om en revne mellom 
disse to landene—en som ville etterlate Juda veldig alene, like 
før halvparten av Jerusalem blir overtatt av araberne.

J Ø D I S K  N A S J O N  I  E N D E T I D E N  P R O F E T E RT

Hitler prøvde å utrydde jødene i Europa. Seks millioner av 
dem ble drept i annen verdenskrig. Dette hjalp jødene til å 
oppnå noe sympati hos De forente nasjoner, som førte til at 
landet deres ble etablert i 1948. Men det antente en kort krig 
med araberne, som jødene vant. Denne krigen forseglet etable-
ringa av nasjonen deres.

La oss se på en forbløffende profeti.
«På den dag vil jeg gjøre Judas stammehøvdinger lik et 

fyrfat mellom vedtrær og et ildbluss blant kornbånd. De skal 
fortære alle folkene rundt omkring, til høyre og til venstre. 
Og Jerusalemfolket skal fremdeles bo på sitt sted, i Jerusalem» 
(Sakarias 12:6). «På den dag» viser alltid til endetiden, som vi 
lever i, i dag. Hele Jerusalem ble bebodd igjen av de seirende 
jødene etter 1967 krigen med araberne. Jødene ble et «fyrfat 
mellom vedtrær og et ildbluss blant kornbånd» i Midt Østen! 
Det betyr at Gud ga dem seierne deres. 

De fleste av jødene har glemt at Gud ga dem nasjonen deres 
og militærseierne deres. Det var profetert!

Siden har de gitt seg selv over til avskyelige synder og for-
latt Gud (Daniel 9:13-14; 3 Mosebok 26:19-20).
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Nå trekker de seg tilbake i vanære og blir ydmyket. Det 
vil ende med at jødene blir beseiret, men ikke av araberne. 
(Be om det gratis heftet vårt Sydens Konge.) Det nederlaget vil 
bare vare i korte 3½ år. Da kommer Messias for å befri dem. 
Jerusalem vil igjen bli «lik et ildbluss blant kornbånd.» Denne 
gangen vil det vare for alltid!

«På den dag vil jeg gjøre Judas stammehøvdinger lik fyrfat 
mellom vedtrær og et ildbluss blant kornbånd. De skal for-
tære alle folkene rundt omkring, til høyre og til venstre. Og 
Jerusalemfolket skal fremdeles bo på sitt sted, i Jerusalem. 
Herren skal frelse Judas telter først, for at ikke Davids hus og 
Jerusalems innbyggere skal ha større herlighet enn Juda. På 
den dag skal Herren verne Jerusalems innbyggere. Den iblant 
dem som snubler, skal på den dagen være som David. Og 
Davids hus skal være som Gud, som Herrens engel foran dem» 
(Sakarias 12:6-8). Da vil verden bli styrt av Messias. Jerusalem 
vil bli verdens hovedstad.

«På den dag vil jeg søke å ødelegge alle de hedningefolk 
som drar opp mot Jerusalem» (vers 9). Gud vil ødelegge fien-
dene til Jerusalem og Israel inntil ingen er tilbake! Deretter vil 
verden bli fylt med fred, glede og overflod.



Kapittel 8 
Vold i Jerusalem 
utløser Kristus’ 
tilbakekomst!

«Se, det kommer en Herrens dag, da det hærfang som er 
tatt fra deg, skal skiftes ut i din midte. For jeg vil samle 
alle hedningefolkene til krig mot Jerusalem. Byen skal 

bli inntatt, husene bli plyndret, og kvinnene bli skjendet. 
Halvdelen av byen skal måtte gå i landflyktighet, men resten av 
folket skal ikke bli utryddet av byen» (Sakarias 14:1-2). Denne 
profetien dreier seg om Herrens Dag.

Kristus profeterte at Han ville «samle alle hedningefolkene» 
til å kjempe mot Ham i Jerusalem. Deretter kommer Han med 
noe som kan synes å være en rar uttalelse. En halvdel av 
Jerusalem vil bli brakt i fangenskap. Den krisa utløser en 
rekke begivenheter som leder til tilbakekomsten til Jesus 
Kristus! En halvdel av Jerusalem som blir brakt i landflyk-
tighet, er lik den første dominobrikken som faller, og som 
leder til Kristus’ tilbakekomst og slaget mot alle nasjoner i 
Jerusalem! Alt begynner og slutter i Jerusalem. Men for en 
strålende slutt!

La oss se på krisene som følger etter erobringen av den ene 
halvdelen av Jerusalem.

J Ø D E N E S  B E S I T T E L S E  AV  
J E RU S A L E M  P R O F E T E R T

Israel ble etablert som en nasjon i 1948. Dette var en mektig 
oppfyllelse av Bibelprofeti. Det er profetert at jødene vil 
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MISTE Jerusalem og resten av landet sitt i de siste dager. 
Hvordan kunne dette skje hvis de ikke først hadde blitt gitt 
det landet av den store Gud? En hvilken som helst Bibellærd 
skulle være i stand til å se det.

På den tida kontrollerte jødene bare halvdelen av Jerusalem. 
Araberne kontrollerte Øst Jerusalem. Men i 1967, brøt det 
ut krig mellom araberne og jødene. Jødene seiret og vant 
kontrollen over hele Jerusalem.

Bibelprofetier viser oss at jødene måtte beseire Øst 
Jerusalem, så de kunne miste den slik det er profetert i 
Sakarias 14! Til og med jødenes beseiring av Øst Jerusalem 
var en forbløffende oppfyllelse av Bibelprofeti! Profetien i 
Sakarias 14:2 viser klart at jødene måtte få kontroll over hele 
Jerusalem mellom 1948 og Kristus’ annet komme!

Så profetien i Sakarias 14:1-2, som ennå ikke har blitt opp-
fylt, må skje mellom 1967 og den Store Trengselen. Jerusalem 
vil bli fullstendig erobret i Trengselen. Det er mange profetier 
som forteller oss det (f. eks. Åpenbaringen 11:1-3).

I dag bor araberne i omtrent en halvdel av Jerusalem. De 
bare kontrollerer den ikke—ennå.

Når en slik krise skjer, kunne jødene ikke effektivt slippe 
bomber, spesielt atombomber, på en halvdel av sin egen by.

Gud ga hele Jerusalem til jødene, og på grunn av syndene 
deres vil Han gi landet deres over til fienden. Hvor mange opp-
fylte profetier og mirakler må de se før de vender seg om til Gud?

Jødene ser til mennesker—ikke Gud—for å bringe dem 
fred. Den realiteten er levende beskrevet i det gratis heftet vårt 
Jerusalem i Profetiene.

Kan du og jeg tro Gud og alle disse spektakulære profe-
tiene? Kristus ga hele Jerusalem til jødene slik at profeti 
kunne bli oppfylt. Så bare litt tro sier oss at profetien om at 
jødene vil miste en halvdel av Jerusalem, også vil bli oppfylt.

Guds profetiske Ord er 100 prosent til å stole på. 
Omdømmet Hans står på spill. Hans Ord slår aldri feil.

Legg merke til den store oversikten som Sakarias gir oss. 
Det er tre faser av denne krisa. Sakarias begynner med det 
annet komme til Kristus, den tredje fasen, og arbeider seg

tilbake i kronologisk rekkefølge.
Verset begynner med at Kristus beseirer de europeiske 

og asiatiske stormaktene som har samlet seg for å kjempe. 
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Deretter er det et semikolon, som betyr at alle disse begivenhe-
tene i vers 2 står i forbindelse med hverandre og er nært forbundet. 

Det første semikolonet introduserer den andre fasen 
i denne voldelige tida. Byen vil bli tatt, husene plyndret og 
kvinner skjendet. Dette er når Nordens konge (Europa) 
beseirer hele byen Jerusalem (også Amerika og Britannia), rett 
etter at han beseirer Sydens konge (Daniel 11:40-41).

Deretter er det et annet semikolon. Dette er den første fasen, 
når halvdelen av Jerusalem går inn i landflyktighet—noe som 
antyder noe vold i prosessen. (Denne sekvensen i begivenheter 
blir forklart i heftet vårt Historie og Profetier om Midt Østen.) 
Denne første fasen kunne skje når som helst. Palestinerne, bakket 
opp av Iran, vil nesten sikkert utføre denne voldelige handlinga.

Så hvorfor er disse tre begivenhetene så nær sammenknyttet? 
Jeg tror at det bare er et logisk svar: Fallet av halvdelen av 
Jerusalem utløser en voldsom og massiv kjedereaksjon som 
leder til Kristus annet komme.

«For Herren skal dra ut og stride mot disse hedningefolk, 
som han før har stridd på kampens dag. På den dag skal hans 
føtter stå på Oljeberget, som ligger midt imot Jerusalem i øst. Og 
Oljeberget skal revne tvert over mot øst og mot vest, så det blir 
en stor dal. Den ene halvdelen av fjellet viker mot nord, og den 
andre halvdelen mot sør» (versene 3-4). En halvdel av Jerusalem 
blir tatt, er forbundet med andre begivenheter som leder direkte 
til den spektakulære tilbakekomsten til Jesus Kristus!

J E RU S A L E M  I  K R I S E

I vers 2 sier Gud: «Jeg vil samle alle hedningefolkene til krig 
mot Jerusalem.» Den neste uttalelsen er om erobringen av 
halvdelen av byen. Så Gud begynner å samle alle nasjoner, og 
begynner med at halvdelen av Jerusalem faller til araberne. Den 
begivenheten UTLØSER en rekke av begivenheter som fører 
til Kristus’ kamp i Jerusalem!

Kristendom, judaisme og islam har alle en intens interesse 
i Jerusalem. Den byen er det nest helligste stedet for muslimer. 
Det er den helligste byen for jøder. Såkalte kristne betrakter 
det som den helligste eller nest helligste byen deres. Til sist 
vil det bringe en katastrofe over alle de tre religionene. «Den 
dagen skal det skje at jeg gjør Jerusalem til en løftestein for 
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alle folkeslag. Hver den som prøver å løfte den, skal bare rive 
seg opp. Men all jordens folkeslag skal samle seg mot byen» 
(Sakarias 12:3—dnb 1978). Til og med i dag er Jerusalem en 
byrde for De forente nasjoner. Disse nasjonene som belemrer 
seg med den byen, vil «rive seg opp.» I stedet for å stole på Gud 
for en løsning, stoler de på mennesker.

På grunn av dens fortid og framtid, er Kristus mer inter-
essert i den byen enn i noen annen by på Jorda. Kristus 
døde der. Han og Faren Hans kommer til å styre Jorda og 
universet derfra.

Det er mange ledere i dag som ber om at Jerusalem blir 
gjort til en internasjonal by. Enda flere drøfter dette temaet nå, 
på grunn av nåværende kriser. (Be om en gratis kopi av heftet 
vårt Jerusalem i Profetiene.)

Er jødene i ferd med å invitere inn en fredsbevarende 
styrke? Kunne det bli den dødeligste feilen deres av alle? Igjen, 
de vil stole på mennesker og ikke Gud.

H Æ R E R  I  J E RU S A L E M

«I endens tid skal Sydens konge støte sammen med ham. 
Nordens konge skal storme fram mot ham med vogner og 
hestefolk og mange skip. Han skal falle inn i landene, overs-
vømme dem og dra videre» (Daniel 11:40). Sydens konge, ledet 
av Iran, vil støte mot Nordens konge. (Dette er forklart i det 
gratis heftet vårt Sydens Konge.)

Vil det «støtet» være over Jerusalem? Det kunne involvere 
olje, siden Europa er veldig avhengig av olja fra Midt Østen. 
Men sammenstøtet synes å være over Jerusalem. Kunne 
kampen være over en fredsbevarende styrke i Jerusalem?

«Han skal også tre inn i det fagre land, og mange land skal 
falle: men disse skal slippe unna hans hånd, Edom, Moab og 
de fremste av Ammons barn» (vers 41—kjv). Etter at Nordens 
konge (en europeisk hær) vinner, «trer» hæren inn i det 
fagre land, Jerusalem.

Det hebraiske ordet for «tre inn i» indikerer en fredelig inn-
treden, ikke en tvungen, militær innmarsj. Denne europeiske 
styrken kommer inn for å bevare fred i Jerusalem, etter fore-
spørsel fra jødene. Det fører til det kanskje største forræderiet i 
historien, noe som det fortelles utførende om i Esekiel 23. 
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Disse forholdene vil utløse en annen kjede med volde-
lige begivenheter. Det ser ut som om denne verden er i ferd 
med å ha fred. Plutselig, på et øyeblikk, begynner den Store 
Trengselen—den verste lidelsestida noensinne på Jorda. Juda, 
Amerika og Britannia vil alle falle samtidig (Hosea 5:5).

Guds utvalgte vil slippe unna all denne volden. «Men når 
dere ser Jerusalem omringet av krigshærer, da skal dere vite 
at byens ødeleggelse er nær. Da må de som er i Judea, flykte 
til fjells. De som er inne i byen, må gå ut, og de som er ute 
på landet, må ikke gå inn i byen» (Lukas 21:20-21). Denne 
hæren er Nordens konge, eller ødeleggelsens styggedom—
ikke en arabisk hær.

Hvorfor omringer denne europeiske hæren Jerusalem? 
Denne hæren har akkurat beseiret Sydens konge og er sann-
synligvis der for å bevare «fred» i Jerusalem—å gjøre den til 
en internasjonal by. Men Guds folk forstår Bibelprofetier og vet 
hva som virkelig vil skje. De gjenkjenner dette som et tegn til å 
flykte. Så de flykter til et sted i sikkerhet (Åpenbaringen 12:14). 
De forblir der under Trengselen og Herrens dag.

At Nordens konge beseirer så mye av Jorda, uroer de asia-
tiske millionene i Russland, Kina og antageligvis Japan. Stor 
ødeleggelse er i ferd med å føre til ennå større ødeleggelse.

«Han skal også falle inn i det fagre land. Mange vil falle. Men 
disse skal slippe unna hans hånd: Edom og Moab og de fremste 
av Ammons barn … Da skal rykter fra Østen og Norden for-
ferde ham. Han drar ut i stor harme for å ødelegge og utrydde 
mange» (Daniel 11:41, 44). Nyheter fra nordøst plager Nordens 
konge, som da bestemmer seg til å angripe først.

Deretter flytter den religiøse lederen til Jerusalem. «Han slår 
opp sine kongelige telt mellom havet og det fagre, hellige fjell. 
Men så går det mot slutten med ham, og det er ingen som hjelper 
ham» (vers 45). Denne bevegelsen kan bli gjort for beskyttelse. 
Men det blir også antageligvis gjort av religiøse årsaker.

Ingenting vil stoppe den asiatiske hæren på 200 000 000—
det er 200 millioner soldater! (Åpenbaringen 9:16). Det er 
bare Russland og Kina som kunne samle sammen en slik 
gigantisk hær.

Gud kommer til å tørke opp elvene Tigris og Eufrat. 
Massive hærer vil strømme inn i Midt Østen og Europa—med 
kurs for Jerusalem.
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Det vil gjøre det vanskelig for den europeiske hæren å 
bruke atomvåpen. Det er ikke mye mening i å bombe seg selv.

«Og han samlet dem på et sted som på hebraisk heter 
Harmageddon» (Åpenbaringen 16:16). Gud vil samle dem på 
Megiddo-sletta. Harmageddon betyr væpnet Megiddo. 

Det vil bare være to virkelige militærmakter tilbake på den 
tida—Nordens konge og Russland-Kina aksen. De vil møte og 
planlegge å støte sammen på Megiddo-sletta, som er lokalisert i 
det nordre Juda (eller nasjonen som i dag kalles Israel), hvor det 
er en enorm luftbase og et gigantisk område til å samle hærer. 

Store militær-strateger vil tro at det er de som legger alle 
disse planene. De tar feil. Den suverene militær-strategen bak 
det hele er Gud!

K J E M P E  M O T  K R I S T U S

Denne begivenheten i Megiddo leder til en annen kjedereak-
sjon. Disse hærene fra Europa og Asia vil, i realiteten, samle seg 
der for å kjempe. Men da vil de oppleve sitt livs sjokk! De vil se 
noe som endrer hele målet deres i denne krigen: Jesus Kristus 
vender tilbake til Jerusalem. Da vil disse to massive hærene, 
som var i ferd med å kjempe mot hverandre, faktisk slå sammen 
styrkene sine og gå til Jerusalem for å kjempe mot Kristus!

«For se, i de dager og på den tid, når jeg gjør ende på Judas 
og Jerusalems fangenskap» (Joel 3:6). På denne tida vil jødene 
i Midt Østen ha blitt beseiret.

Hvorfor drøfter profeten Joel «Juda og Jerusalem? Juda 
er bare en av Israels stammer. Joel viste også primært til to 
andre av Israels nasjoner. Det er grunnen til at han inkluderte 
Jerusalem—en type på de mektige nasjonene til Israel i denne 
endetiden, spesielt Amerika og Britannia. Ved denne tida 
denne profetien er oppfylt, vil disse to tidligere store nasjonene 
være i fangenskap!

«Da vil jeg samle alle hedningefolk og føre dem rett ned 
i Josafats dal. Der vil jeg holde rettergang med dem på grunn 
av Israel, mitt folk og min arv, fordi de spredte dem blant hed-
ningefolkene og delte mitt land» (vers 7). Gud sier «Da vil Jeg 
samle alle hedningefolk.» Dette er det samme språket som blir 
brukt i Sakarias 14:2. Det hele BEGYNTE med at en halvdel av 
Jerusalem ble erobret!
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Slaget som involverer «alle hedningefolk» vil finne sted 
i Josafats dal! Den dype dalen, eller ravinen, grenser til 
Jerusalem mot øst, mellom byen og Oljeberget. I dag er det i 
alminnelighet mer kjent som Kedrondalen.

Josafat betyr «Herren dømmer.» Denne verdens opprørske 
og ulydige nasjoner vil bli dømt der av Gud for deres ulydighet!

Denne verdens hærer vil konvergere mot Jerusalem for å 
kjempe mot Kristus. Han vil ikke gå nord til Harmageddon for 
å kjempe mot dem; de vil marsjere sydover for å angripe Ham!

Den påfølgende konfrontasjonen blir kalt «krigen på Guds, 
Den Allmektiges store dag» (Åpenbaringen 16:14). Det er ikke 
«krigen om Harmageddon» som så mange antar. Det er fordi 
den ikke vil finne sted ved Harmageddon!

Sakarias 14:12-13 beskriver grafisk denne overnaturlige 
konfrontasjonen ved Jerusalem med verdens hærer. De vil 
vende seg mot hverandre i mistro og frykt etter hvert som 
kjøttet deres råtner og øynene deres slutter å se!

Blodet vil flyte opp til hestenes bisler. «Engelen lot sin 
sigd gå over jorden og høstet jordens vintre, og han kastet 
frukten i Guds vredes vinpresse, den store. Og vinpressen ble 
tråkket utenfor byen, og det kom blod ut av vinpressen like 
til bisselet på hestene så langt som tusen seks hundre stadier» 
(Åpenbaringen 14:19-20). Lengden 1600 stadier er omkring 
200 miles. Josafat dalen kommer til å bli til en elv av blod, 
grovt regnet 4 fot dyp og 200 miles lang! Det er nesten altfor 
mye blod til at en kan forestille seg det. Imidlertid, de asiatiske 
hærene alene har 200 millioner soldater.

Dette er hvordan Gud vil «pledere med dem»—på det 
eneste språket som de forstår!

Bare å nevne disse profetiene burde skremme menneskene 
til omvendelse. Men menneskene har ingen ide om hvor harde 
og opprørske de er!

Hvis du og jeg ikke hører ordene Hans i dag, vil vi også ha en 
blodig framtid. Men Gud lover å beskytte oss hvis vi bakker 
opp og støtter Arbeidet Hans.

Mennesker arbeider for å ha fred og får alltid krig. Bare Gud 
kjenner veien til fred. Du kan alltid stole på Ham. Det er den 
lærepengen all denne blodige volden vil lære menneskeheten!

Hærer har kjempet for å få kontrollen over Jerusalem i 
tusenvis av år. Men de styrte aldri den byen for en lang tid. 
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Gud har utvalgt Jerusalem. Han valgte ikke London, New York 
by, Paris eller Moskva. Han valgte Jerusalem.

Det er byen som Kristus snart vil styre Jorda fra. Og det 
er den byen som Faren vil styre universet fra sammen med 
Familien Sin. Jerusalem kommer til å bli universets hovedstad. 
Ingen by i universet vil noensinne komme nær opp til den i 
skjønnhet og viktighet!

Satan kjenner framtida til Jerusalem. Det er grunnen til at 
han har gjort den til den blodigste byen på Jorda. Han hater 
til og med å tenke på den fantastiske framtida til Jerusalem. 
Hvorfor? Fordi han ikke har noen del i den!

Det er på tide at menneskene lærer om Jerusalem, den 
majestetiske byen som Gud har utvalgt.

«Hans klippe skal rømme i redsel, og hans fyrster skal 
skremmes bort fra sitt banner, sier Herren, han som har sin ild 
i Sion og sin ovn i Jerusalem» (Jesaja 31:9). Kristus’ ildovn er 
i Jerusalem! Dette er hvor Gud vil foredle den skapte Familien 
Sin.

Kristus vil etablere regjeringen Sin der. Global fred vil 
bryte ut!

Hva som ser så dystert og mørkt ut i Jerusalem, er nesten 
klar til å starte denne kjedereaksjonen. Det leder til den 
største begivenheten som noensinne vil skje i historien, ikke 
bare på denne Jorda, men den største begivenheten noen-
sinne i universets historie—tilbakekomsten til Jesus Kristus! 
Takk Gud for at den praktfulle begivenheten er i ferd med å 
eksplodere på denne planeten! 
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